
1 Αρ. Φυλλ.  1499 - Τιμή: 1, 00 €ΕΤΟΣ 30ο

Σελ. 23 Σελ.  22

Δευτέρα 11 Ιουλίου 2022

Ροδόπη
Σε λειτουργία ο αγωγός φυσικού 

αερίου IGB παρουσία 
Μητσοτάκη-Πετκόφ

Χαντιτάτζι
«Δεν είχα άλλη επιλογή 

Δέχομαι απειλές για 
την ζωή μου»

Ανατροπή για την “Ακτή Καλαμίτσα”
Απορρίφθηκαν οι προσφυγές για

την συμφωνία ΕΤΑΔ
Δήμου Καβάλας!

Ραντάρ ορίου ταχύτητας στη Νέα 
Πέραμο Καβάλας
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Σέρρες
Άφησαν τα παιδιά 

στο αυτοκίνητο 
και πήγαν για… 

σουβλάκια!

Καύσιμα
Ακριβό το 

«φουλάρισμα»
Τριπλή απειλή βλέπει 

η αγορά
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ΕΚΔΟΤΗΣ
Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Απόστολος Ατζεμιδάκης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  
Παναγιώτης Πυλιώτης, Δημήτρης 

Καστώρης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών  5 00€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων          1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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Υφεση, πληθωρισμός και ευρωπαϊκή ηγεσία
γράφει 
ο Παναγιώτης Ε. Πετράκης*

*Ομότιμος καθηγητής στο Εθνι-
κό Καποδιστριακό Πανεπιστή-
μιο Αθηνών

Στο διδακτικό εγχειρίδιο 
οικονομικής ανάπτυξης και 
μεγέθυνσης που εκδόθηκε 
το 2017 (!) και διδάσκεται 
στο Πανεπιστήμιο Αθηνών 
(κυκλοφορεί διεθνώς) πε-
ριγράφεται η υπόθεση της 
«κοσμικής ύφεσης» ως μιας 
κατάστασης που θα αφο-
ρούσε τη χρονική περίοδο 
που θα ερχόταν στη συνέ-
χεια και θα είχε το χαρα-
κτηριστικό των αυξημένων 
επιπέδων αβεβαιότητας, 
της χαμηλής ζήτησης, των 
χαμηλών αποδόσεων των 
οικονομιών (χαμηλή ανά-
πτυξη) και των επενδύσεων 
των επιχειρήσεων και, βε-
βαίως, των χαμηλών πραγ-
ματικών επιτοκίων.

Επρόκειτο για μια περιγρα-
φή του κόσμου που δημι-
ουργείτο μετά τη μεγάλη 
κρίση του 2008, η οποία 
είχε δύο γενεσιουργούς 
αιτίες: α) τη μεταβαλλόμε-
νη παραγωγική οργάνωση, 

την «ωρίμανση» δηλαδή 
των οικονομιών, όπου οι 
νέες τεχνολογίες έχουν εμ-
φανιστεί αλλά δεν έχουν 
ακόμα αποδώσει καρπούς 
στην άνοδο της παραγωγι-
κότητας (το φαινόμενο είχε 
ξαναεμφανιστεί την δεκα-
ετία του ’60), β) τον πλη-
θυσμό που γηράσκει και γ) 
την τάση των επιχειρήσεων 
και των νοικοκυριών να 
μην αυξάνουν τα χρέη τους 
(λόγω των προβλημάτων 
υπερχρέωσης που είχαν 
δημιουργηθεί από την προ-
ηγούμενη κρίση).

Ούτε για την COVID ούτε 
βέβαια για τον πόλεμο στην 
Ουκρανία υπήρχε αναφο-
ρά. Ομως, αυτά τα φαι-
νόμενα δημιούργησαν και 
επιμήκυναν τη διατήρηση 
του πληθωρισμού σε όλο 
τον κόσμο.

Ας προσέξουμε, πάντως, 
ότι ο πληθωρισμός -εκτός 
των σοβαρών συνεπειών 
που έχει στην ισοκατανομή 
το εισοδήματος σε βάρος 
αυτών που δεν μπορούν 
να επαναπροσαρμόσουν τις 
τιμές πώλησης των προϊό-

ντων τους και την τιμή ερ-
γασίας τους- επιτάχυνε τις 
συνθήκες επικράτησης της 
κοσμικής ύφεσης. Με άλλα 
λόγια, ό,τι συμβαίνει σήμε-
ρα στο αναπτυξιακό επίπε-
δο, δηλαδή η πρόβλεψη για 
χαμηλό ρυθμό ανάπτυξης, 
ήταν αναμενόμενο για τη 
δεκαετία αυτή και δεν είναι 
απλώς το αποτέλεσμα της 
ουκρανικής εκκρεμότητας 
ή του πληθωρισμού που 
έχει ενσκήψει. Εξάλλου, τα 
πραγματικά επιτόκια είναι 
αρνητικά.

Οσον αφορά, δε, τον πλη-
θωρισμό, να σημειώσουμε 
ότι διερχόμαστε το τέταρτο 
μεταπολεμικό διεθνές πλη-
θωριστικό επίπεδο. Τα τρία 
προηγούμενα (1949-1954, 
1972-1976, 1978-1983) 
είχαν τέσσερα με πέντε χρό-
νια διάρκεια. Στο ανώτατο 
σημείο τους έφτασαν στις 
ΗΠΑ το πρώτο στο 9,4%, 
το δεύτερο στο 12,3%, το 
τρίτο στο 14,8%. Το τωρινό 
επεισόδιο έχει φτάσει μέχρι 
το 8,6% και ξεκίνησε τον 
Μάιο του 2020. Σήμερα 
φαίνεται ότι βρίσκεται στο 
μέσο της περιόδου εξέλιξής 

του. Συνεπώς, αναμένεται ο 
περιορισμός του να αρχίσει 
να φαίνεται από το τέλος 
του 2022.

Βέβαια, ό,τι γνωρίζαμε από 
το παρελθόν δεν προδικά-
ζει ότι θα επαναληφθεί και 
στο μέλλον. Ομως, επειδή ο 
πληθωρισμός κουβαλά μαζί 
του και τους όρους απομεί-
ωσής του, αφού μειώνει τη 
ζήτηση, ενδεχομένως (αυτό 
λένε τα μοντέλα μας σή-
μερα, αλλά και η ιστορική 
εμπειρία που παρουσιάσα-
με παραπάνω), θα παρα-
κολουθήσουμε την απομει-
ωσή του από τον επόμενο 
χρόνο, εάν βεβαίως δεν 
αλλάξουν προς το χειρότε-
ρο οι σημερινές συνθήκες, 
που χαρακτηρίζονται ήδη 
από υψηλές τιμές ενέργει-
ας, και εννοούμε να μην 
έλθουν ακόμα υψηλότερες 
τιμές. Πάντως, στο σημείο 
αυτό να σημειώσουμε ότι 
η μεγάλη απόφαση της 
ευρωπαϊκής ενεργειακής 
απεμπλοκής από τη Ρωσία 
περιέχει υψηλούς βαθμούς 
αβεβαιότητας, διότι κρύβει 
υψηλή συγκρουσιακή διά-
σπαση στις σχέσεις Ευρώ-

πης και Ρωσίας.

Αναμένουμε λοιπόν ότι, 
λόγω του πληθωρισμού, 
αλλά και λόγω της ανάγκης 
να επανέλθουν τα επιτόκια 
δανεισμού σε θετικό επίπε-
δο, άρα δηλαδή να αντι-
μετωπίσουμε την κοσμική 
ύφεση και να ωθήσουμε 
την οικονομία σε παραγω-
γικότερες επενδύσεις (που 
θα έχουν υψηλότερες απο-
δόσεις) να αυξηθούν τα 
επιτόκια δανεισμού.

Εάν, όμως, αυτό γίνει υπό 
την πίεση του πληθωρι-
σμού με όχι προσεκτικό 
τρόπο, θα οδηγηθούμε σε 
ύφεση. Σήμερα, μάλιστα, 
εκτιμάται ότι η πιθανότητα 
ύφεσης στις ΗΠΑ ανέρχεται 
πλέον στο 30% με 40%.

Αυτό, πάντως, σημαίνει ότι 
η ύφεση δεν μας περιμένει 
με βεβαιότητα στη γωνία. 
Υπάρχουν πολλοί παράγο-
ντες που θα παίξουν ρόλο. 
Θεσμικά είναι ο ενισχυμέ-
νος ρόλος των κεντρικών 
τραπεζών και γεωστρα-
τηγικά είναι η σύγκρουση 
Δύσης (και ιδιαιτέρως της 

Ευρώπης) και Ρωσίας. Οι-
κονομικά, οι αποφάσεις της 
νομισματικής και της δημο-
σιονομικής πολιτικής που 
έρχονται. Μάλιστα, φτά-
νουμε στο σημείο να σκε-
φτόμαστε ότι οι μεγάλες 
γεωστρατηγικές εκκρεμό-
τητες που έχουν εμφανιστεί 
δεν αποκλείεται να αλλά-
ξουν εξαναγκαστικά και 
ριζικά προς το θετικότερο 
(!) το τοπίο της οικονομικής 
πολιτικής και ο δανεισμός 
των υπερεθνικών οντοτή-
των να γίνει καθημερινή 
πρακτική.

Τέλος, είναι και ο ρόλος 
της προσωπικότητας στην 
Ιστορία. Μία ή περισσότε-
ρες δυναμικές ευρωπαϊκές 
προσωπικότητες θα μπο-
ρούσαν να παίξουν πολύ 
σοβαρό ρόλο στο μέλλον. 
Μήπως ήρθε η ώρα του 
ευρωπαϊκού Νότου, γιατί 
ο Βορράς, εδώ και έναν αι-
ώνα, δεν τα έχει πάει πολύ 
καλά με τις μεγάλες ιστορι-
κές αποφάσεις;

Κάθε κατεργάρης στον πάγκο του!
γράφει 
ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΜΙΧΕΛΑΚΗΣ

Να ξεκινήσουμε από κάτι 
βασικό. Αν κάποιος έχει μια 
άλλη άποψη από αυτή που 
πρεσβεύει κάποιος άλλος 
για τα εθνικά θέματα, δεν 
πρέπει αυτός που διαφω-
νεί, «ελαφρά τη καρδία», 
να τον χαρακτηρίζει «προ-
δότη»!

Αυτή τη νοοτροπία, που 
είναι βασικό στοιχείο του 
διχασμού, την έχουμε πλη-
ρώσει ως έθνος ακριβά, 
πολύ ακριβά!

Αφορμή για τον πρόλογο 
αυτό είναι το θέμα της κα-
τοχύρωσης του εμπορικού 
όρου «Turkaegean» από 
τους Τούρκους. Η προχθε-
σινή εκπομπή του Νίκου 
Χατζηνικολάου στον Real 
FM ήταν εξόχως αποκα-
λυπτική για το θέμα αυτό. 
Γιατί;

Πρώτον, η άποψη που εξέ-
φρασε, ότι σήμερα δεν θα 
υπήρχε στον δημόσιο διά-
λογο καμιά αναφορά για 
το «Turkaegean» αν γεί-
τονές μας ήταν οι Δανοί ή 
κάποιος άλλος ευρωπαϊκός 
λαός που δεν έχει την ανα-
θεωρητική μεγαλομανία 
του Ερντογάν, είναι απόλυ-
τα σωστή. 

Κανείς δεν θα ασχολιόταν 
με το αυτονόητο, ότι δη-
λαδή αυτός ο λαός θα είχε 
κάθε δικαίωμα να διαφημί-
ζει τα δικά του παράλια στο 
Αιγαίο με τον εθνικό του 

προσδιορισμό, π.χ. Δανικές 
ακτές του Αιγαίου.

Ομως, όταν η Τουρκία θε-
ωρεί ότι το Αιγαίο περιλαμ-
βάνεται σε αυτό που έχουν 
βαφτίσει «Γαλάζια Πατρί-
δα», ότι τα μισά νησιά του 
Αιγαίου τούς τα έχουμε… 
αρπάξει και τους ανήκουν, 
ότι τα σύνορα της «καρδιάς 
τους» αρχίζουν κάπου στα 
βάθη της Ασίας και τελειώ-
νουν λίγο έξω από τη Βιέν-
νη και -τέλος πάντων- είναι 
τόσο μεγάλη χώρα η γειτο-
νική μας, που «δεν μπορεί 
να περιοριστεί στα σημε-
ρινά της σύνορα» (φράση 
του κ. Τσαβούσογλου), τότε 
το «Turkaegean» είναι σα-
φές ότι είναι ενταγμένο σε 
ένα ευρύτερο γεωπολιτικό 
σχέδιο ακραίου αναθεωρη-
τισμού της Αγκυρας!

Και είναι λάθος να πιστεύ-
ουμε ότι η λύση στο πρό-
βλημα είναι να φύγει ο Ερ-
ντογάν. Γιατί και αυτός που 
μπορεί να τον διαδεχτεί κά-
ποιος από τους κεμαλιστές 
θα είναι, που είναι το ίδιο 
και ίσως χειρότεροι από τον 
«γιαλαντζί σουλτάνο».

Δεύτερον, η αποκάλυ-
ψη (στην εκπομπή του 
Ν. Χατζηνικολάου) που 
έκανε ο Αδωνις Γεωργι-
άδης, ότι η ίδια τουρκική 
εταιρεία που κατοχύρωσε 
πριν από λίγους μήνες το 
«Turkaegean» κατοχύρωσε 
το 2018 και την εμπορική 
χρήση του όρου «Αιγαίο», 
δεν σημαίνει ότι ο Αλέξης 
Τσίπρας και η κυβέρνη-

σή του είναι «προδότες». 
Οπως «προδότες» δεν είναι 
και οι σημερινοί υπουργοί, 
λόγω του «Turkaegean»!

Είναι σοβαρά και τα δύο 
θέματα; Αναμφισβήτητα, 
ναι!

Είπαμε γιατί… Γιατί έχουμε 
την ατυχία να έχουμε για 
γείτονες έναν λαό που οι 
ηγέτες του είναι ακραίοι 
εθνικιστές και ονειρεύο-
νται να… διορθώσουν την 
Ιστορία και όχι… Δανούς ή 
Βέλγους.

Τρίτον, άκουσα τον Ν. Χα-
τζηνικολάου να μεταφέρει 
την άποψη ενός έγκριτου 
νομικού, του Γιάννου Γραμ-
ματίδη, για το επίμαχο ζή-
τημα. Τη μεταφέρω αυτού-
σια γιατί έχει τη δική του 
επιστημονική αξία:

«Παρακολουθώ με ενδια-
φέρον τα γραφόμενα, αλλά 
και τα αναμεταδιδόμενα 
από τα ΜΜΕ σχετικά με 
την κατοχύρωση του σήμα-
τος Turkaegean. Οι πάντες 
στρέφουν τα βέλη τους 
στην κυβέρνηση, θεωρώ-
ντας ότι ολιγώρησε. Η, δε, 
κυβέρνηση ότι θα ζητήσει 
ευθύνες από τους υπηρε-
σιακούς παράγοντες. Ολα 
αυτά, όμως, είναι μακράν 
της πραγματικότητας. Το 
Ευρωπαϊκό Γραφείο Σημά-
των στο Alicante δέχεται 
αιτήσεις εγγραφής σημά-
των από όλον τον κόσμο. 
Πρόκειται για μια τυπική 
διαδικασία όπου το μόνο 
που ελέγχεται από τα εκεί 

υπηρεσιακά όργανα είναι 
να μην υπάρχει ομοιότη-
τα του σήματος με κάποιο 
άλλο προϋπάρχον. Εν προ-
κειμένω, εικάζω ότι δεν 
υπήρχε παρόμοιο προϋπάρ-
χον του Turkaegean. Συνε-
πώς, δεν υπήρχε λόγος να 
ειδοποιηθεί κανείς ιδιοκτή-
της παρόμοιου σήματος, 
αφού τέτοιο δεν υπήρχε. 
Δεν υπήρχε δηλαδή τεχνι-
κά τρόπος να ειδοποιηθεί 
η ελληνική κυβέρνηση κατά 
τη διάρκεια αυτής της δι-
αδικασίας. Μόνο μετά την 
έγκριση της σχετικής κα-
τοχύρωσης και τη δημοσί-
ευσή της στο οικείο έντυ-
πο των Ευρ. Κοινοτήτων 
θα μπορούσε κανείς να το 
πληροφορηθεί, δηλαδή κα-
τόπιν εορτής. Αρα, για ποια 
ευθύνη μιλάμε; Ακόμα και 
τώρα η ελληνική κυβέρνη-
ση μπορεί να το προσβάλει 
(και θα το κάνει) βασισμένη 
στη νομοθετική απαγόρευ-
ση κατοχύρωσης σήματος 
που εμπεριέχει γεωγραφικό 
προσδιορισμό. Αδικες λοι-
πόν πιστεύω οι οιμωγές».

Μπορεί κάποιος να δι-
αφωνήσει με την παρα-
πάνω εκτίμηση… Να την 
απορρίψει εξ ολοκλήρου 
ή εν μέρει, αλλά σε κάθε 
περίπτωση αυτός που δι-
αφωνεί παρακαλώ να μη 
βαφτίσει «προδότη» τον κ. 
Γραμματίδη… Νομική άπο-
ψη εκφράζει ο άνθρωπος, 
με την οποία μπορεί κά-
ποιος να διαφωνήσει ή να 
συμφωνήσει. Ούτε… νενέ-
κος είναι, ούτε… πράκτορας 
του Ερντογάν. Επιστήμονας 

είναι, που εκφράζει νομική 
γνώμη.

Προσωπικά, εγώ στα παρα-
πάνω έχω μια μόνο διαφω-
νία: 

Στη συνεδρίαση της ευρω-
παϊκής επιτροπής που κα-
τοχύρωσε το «Turkaegean» 
αντέδρασε ο Ελληνας 
υπάλληλος που εκπροσω-
πεί τη χώρα μας;

Διαφώνησε ή όχι;

Μετά τη συνεδρίαση της 
επιτροπής αυτής ενημέρω-
σε ή όχι τους Ελληνες προ-
ϊσταμένους του, πολιτικούς 
ή υπηρεσιακούς;

Υποθέτω (και ελπίζω) ότι 

και στα παραπάνω ερωτή-
ματα, απαντήσεις θα πά-
ρουμε από την ΕΔΕ που 
έχει διαταχθεί, την οποία 
δεν πρέπει να τη φοβάται 
κανένας και αντίθετα να τη 
θέλουν όλοι!

Για να κάτσει κάθε κατερ-
γάρης στον πάγκο του. 
Προσέξτε! «Κατεργάρης», 
είπα… Οχι «προδότης»!
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Προσβάσιμες οι παραλίες του Ν. Καβάλας για άτομα με 
αναπηρία

Για άλλη μια χρονιά οι 
Δήμοι φρόντισαν εγκαί-
ρως να ετοιμάσουν τις 
προσβάσιμες παραλίες 
τους, οι οποίες και φέτος 
θα υποδεχθούν και θα 
εξυπηρετήσουν τα άτο-
μα με κινητική αναπηρία 
δίνοντας τη δυνατότητα 
της αυτονόμησης και της 
απόλαυσης των ευερ-
γετικών ιδιοτήτων του 
ήλιου και της θάλασσας.

ΔΕΥΑΚ
Παρουσιάστηκε το έργο της σύνδεσης των πηγών 
κεφαλαρίου
Στον περιβάλλοντα χώρο 
του αρχαίου θεάτρου 
Φιλίππων και με την πα-
ρουσία σχεδόν όλων των 
προέδρων Κοινοτήτων 
της Δημοτικής Ενότητας 
Φιλίππων ο δήμαρχος 
Καβάλας, ο πρόεδρος 
της ΔΕΥΑΚ και ο διευθυ-
ντής τεχνικών έργων πα-
ραχώρησαν συνέντευξη 
τύπου ανακοινώνοντας 
την ολοκλήρωση της 
μελέτης για την υδρο-
δότηση και τις τεχνικές 
λεπτομέρειες του έργου.

Διακοπή κυκλοφορίας 11-12 Ιουλίου στον Δρόμο της ΜΟΜΑ
Η Τεχνική Υπηρεσία 
του Δήμου Καβάλας 
ενημερώνει τους πο-
λίτες ότι λόγω της 
εκτέλεσης εργασιών 
ασφαλτόστρωσης , 
θα διακοπεί η κυκλο-
φορία των οχημά-
των στον δρόμο της 
ΜΟΜΑ τη Δευτέρα 11 
και την Τρίτη 12 Ιου-
λίου 2022.

Αντίστοιχες εργασίες θα 
πραγματοποιηθούν από 
την αρχή της επόμενης 
εβδομάδας (11/7) και 
στην οδό Τενέδου, από 
τον φωτεινό σημοτοδότη 
που βρίσκεται στο ύψος 
του ξενοδοχείου Lucy 
μέχρι την περιοχή του 
Δικαστικού Μεγάρου.

Φωτογραφία Αρχείου



Στη δωρεά ενός ραντάρ 
ελέγχου ταχύτητας με 
όλες τις τελευταίες προ-
διαγραφές προχώρησε 
επιχειρηματίας από την 
ευρύτερη περιοχή του 
δήμου Παγγαίου απο-
κλειστικά προς το Α.Τ. 
της Νέας Περάμου.

Η παράδοση έγινε πα-
ρουσία του Αντιδημάρ-
χου της Δ.Ε. Ελευθερων 
Χρήστου Πριονίδη κα-

θώς επίσης και του αστυ-
νομικού δ/ντη Καβάλας 
ταξιάρχου Ιωάννη Καρα-
μανλή , του αστυνομικού 
δ/ντηΕλευθερουπόλεως 
Άγγελου Παπαθεμελη & 
του προϊσταμένου του 
Α.Τ. Ν.Περαμου Χρήστου 
Σιδηρά.

Το παρών έδωσε και εκ-
πρόσωπος του πολιτικού 
γραφείου του ΥΕΘΑ Νί-
κου Παναγιωτόπουλου.
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Ραντάρ ορίου ταχύτητας στη Νέα Πέραμο Καβάλας

Ποιες περιόδους αφο-
ρά η φιλοξενία και 
πώς γίνονται οι εγ-
γραφές

Μια ιδιαίτερη πρωτο-
βουλία έλαβε η Διοί-
κηση του Δήμου Παγ-
γαίου για τους δημότες 
τρίτης ηλικίας, καθώς 

μερίμνησε για τη δωρε-
άν φιλοξενία τους στις 
κατασκηνώσεις της 
Νέας Περάμου, σε δύο 
κατασκηνωτικές περιό-
δους.

Η πρώτη αφορά στο δι-
άστημα 28 Ιουλίου-6 
Αυγούστου 2022 και η 

δεύτερη τις ημέρες 9-18 
Αυγούστου 2022. 
Η συμμετοχή είναι δω-
ρεάν, ενώ οι εγγραφές 
πρέπει να γίνουν έως τις 
18 Ιουλίου 2022 στο 
Δημαρχείο στην Ελευ-
θερούπολη.

Για περισσότερες πλη-
ροφορίες οι ενδιαφερό-
μενοι και ενδιαφερόμε-
νες μπορούν να καλούν 
στο τηλεφωνικό κέντρο 
του Δήμου Παγγαίου 

25923 50001 
και στο

25940 21322. *Ξεκίνσε και επίσημα η προεκλογική περίοδος! 
Όχι για τις Εθνικές εκλογές ντε, αυτή φαίνεται 
πως έχει ξεκινήσει προ πολλού.. Για τις Αυτοδι-
οικητικές λέω! Μετά την παρουσίαση του Ντίνου 
Κλειτσιώτη μία ακόμα δυνατή "παίκτρια" άνοιξε 
τα χαρτιά της για την διεκδίκηση του Δήμου Κα-
βάλας...Η Αναστασία Ιωσηφίδου.

*Πληροφορίες μου κάνουν λόγο ότι η υποψηφι-
ότητα δημιούργησε κατι τις εσωτερικούς "τριγ-
μούς"... αλλά δεν λέω παραπάνω γιατί τα άλλα 
λέγονται σε καφετέρια με καφέ!

*Τώρα περί "Κολοκοτρωνιτσίου" ο λόγος δεν 
ξέρω τι να πρωτοσχολιάσω! Μία κάποια αναστά-
τωση στο Λευκό Κτίριο την έφερε η κ.α Ιωσηφί-
δου όπως και να το κάνουμε (όπως συνηθίζει να 
κάνει θα προσθέσω...)

Μικρογραφίες

Δωρεάν φιλοξενία ατόμων τρίτης ηλικίας στις 
κατασκηνώσεις της Νέας Περάμου

Ο Υπουργός Εθνικής 
Άμυνας και Βουλευτής 
Καβάλας κ. Νίκος Πανα-
γιωτόπουλος παραβρέ-
θηκε, σήμερα Δευτέρα 
4 Ιουλίου 2022, στην 
ευρεία σύσκεψη που, 
με τη συνδρομή του, 
πραγματοποιήθηκε στο 
Δημαρχείο Παγγαίου 
προκειμένου να αξιολο-

γηθεί η κατάσταση μετά 
τις πρόσφατες θεομηνίες 
που έπληξαν την περιο-
χή και να δρομολογηθεί 
ο μηχανισμός συνολικής 
αποζημίωσης.

Στο κυβερνητικό κλι-
μάκιο συμμετείχαν ο 
Υφυπουργός παρά τω 
Πρωθυπουργώ με αρμο-

διότητα σε θέματα Κρα-
τικής Αρωγής και Αποκα-
τάστασης από Φυσικές 
Καταστροφές κ. Χρήστος 
Τριαντόπουλος, ο Πρόε-
δρος του ΕΛΓΑ κ. Ανδρέ-
ας Λυκουρέντζος, ο Γ.Γ. 
του Υπουργείου Εσωτε-
ρικών κ. Μιχάλης Σταυ-
ριανουδάκης , η Γ.Γ. του 
Υπουργείου Αγροτικής 

Ανάπτυξης και Τροφίμων 
κα Χ. Καλογήρου, ο Γ.Γ. 
Οικονομικής Πολιτικής 
του Υπουργείου Οικονο-
μικών κ. Ν. Κουλοχέρης 
και ο Γ.Γ. Πολιτικής Προ-
στασίας κ. Β. Παπαγεωρ-
γίου.

Όπως δήλωσε μετά τη 
σύσκεψη ο κ. Πανα-
γιωτόπουλος:

«Συμμετείχαμε σε μια 
σύσκεψη με πολλά κυ-
βερνητικά στελέχη που 
έσπευσαν να έρθουν 
στην περιοχή για να δια-
πιστώσουν από κοντά το 
πρόβλημα και να
δρομολογηθούν συνο-
λικές λύσεις, ώστε να 
τρέξει γρήγορα το σχέ-
διο αντιμετώπισης της 
κατάστασης που δημι-
ουργήθηκε. Έχουμε συ-
στρατευτεί όλοι γιατί 
έχει γίνει κατανοητό το 
πρόβλημα.

Οφείλω να δηλώσω 
ικανοποιημένος από το 
γεγονός ότι όλοι αυτοί 
ανταποκρίθηκαν και ήρ-

θαν για να δούμε από 
κοινού τι πρέπει να γίνει 
και πως θα προχωρήσει 
το σχέδιο. 
O συντονισμός των 
εμπλεκόμενων υπουρ-
γείων στοχεύει στη λήψη 
στοχευμένων μέτρων 
ώστε να αποζημιωθούν 
γρήγορα και δίκαια οι 
πληγέντες αγρότες και 
μεταποιητικές επιχειρή-
σεις. Η συζήτηση ήταν 
χρήσιμη, ακούστηκαν οι 
απόψεις των τοπικών 
παραγόντων, των αγρο-
τών.

Απομένει τώρα να τρέ-
ξει γρήγορα το σχέδιο 
αντιμετώπισης αυτής της 
κατάστασης με μια δια-
δικασία ταχείας αποζημί-
ωσης των αγροτών που 
επλήγησαν αλλά και μια 
διαδικασία εξασφάλισης 
του μέλλοντός τους. 

Σήμερα όμως προείχε 
να ενημερωθούν οι αρ-
μόδιοι και να ξεκινήσει 
η εφαρμογή του σχεδί-
ου για την αντιμετώπιση 
των συνεπειών της κατα-

στροφής και την αποζη-
μίωση των αγροτών.

Όλα ξεκινάνε με μια δι-
αδικασία γρήγορης απο-
ζημίωσης, μια προκατα-
βολή πιθανόν, η οποία θα 
προκύψει μετά την ορι-
οθέτηση των περιοχών 
που επλήγησαν, μετά την 
εκτίμηση της καθολικό-
τητας της καταστροφής 
από τους εκτιμητές του 
ΕΛΓΑ, και είναι απαραί-
τητο να προχωρήσουμε 
γρήγορα. Θεωρώ πως 
σήμερα έγινε μια καλή 
αρχή. Άλλωστε πρόκει-
ται για τον πρωτογενή 
τομέα και την παραγωγή, 
που αφορά και τη βιωσι-
μότητα της διατροφικής 
ασφάλειας της χώρας. Η 
δουλειά αρχίζει τώρα».

Σημειώνεται πως ο κ. 
Παναγιωτόπουλος επι-
σκέφθηκε τις πληγείσες 
περιοχές κατά τη διάρ-
κεια του Σαββατοκύρια-
κου, όπου ενημερώθηκε 
και συνομίλησε με αγρό-
τες και εκπροσώπους το-
πικών φορέων.

Ν. Παναγιωτόπουλος
Έχουμε συστρατευτεί όλοι γιατί έχει γίνει κατανοητό το 
πρόβλημα
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Ο “Αναλυτής” στην Κεραμωτή του Δήμου Νέστου
Η Εκπομπή “Αναλυτής” 
με τον Απόστολο Ατζε-
μιδάκη που προβάλ-
λεται κάθε μεσημέρι 
(Δευτέρα-Παρασκευή 
14:30-16:30) σε μία 
από τις καλοκαιρινές της 
εξορμήσεις επισκέφτηκε 
την φιλόξενη Κεραμωτή 
του Δήμου Νέστου.

Εκεί περιηγήθηκε στο 
Δημοτικό Κάμπινγκ και 
συνομίλησε τόσο με του-
ρίστες όσο και με τον 
Δήμαρχο Νέστου Σάββα 
Μιχαηλίδη ο οποίος με-
ταξύ άλλων αναφέρθη-
κε στην αναβάθμιση του 
κάμπινγκ αλλά και σε 
κάποια προβλήματα που 
απασχολούν την ευρύτε-
ρη περιοχή.

Ο Δήμαρχος Νέστου Σάββας Μιχαηλίδης στην εκπομπή της 
ΕΡΤ1 «Οι Θησαυροί του Πόντου»

Στο 5ο επεισόδιο του 
οδοιπορικού αναζή-
τησης παρουσιάζεται 
ένα από τα πιο σύγ-
χρονα μνημεία που 

δημιουργήθηκαν για 
τον ξεριζωμό, από τον 
παγκόσμιας κλάσης 
καλλιτέχνη Δημήτρη 
Ναλμπάντη

Ενα οδοιπορικό αναζή-
τησης, ένα ταξίδι στον 
Πόντο, όχι της Μικράς 
Ασίας, αλλά αυτού που 
συνεχίζει εντός της Ελ-

λάδας, με ξεναγό την 
Ηρώ Σαΐα, προβλήθηκε 
στην ΕΡΤ1 . Η εξαιρετι-
κή σειρά ντοκιμαντέρ έξι 
επεισοδίων, «Oι θησαυ-

ροί του Πόντου», που με-
ταδόθηκε  κάθε Σάββατο 
και Κυριακή, ανάδειξε  
την πλούσια ιστορία, την 
πολιτισμική ταυτότητα, 
τα στοιχεία που μπόλια-
σαν την ψυχή των Ελλή-
νων του Πόντου με τόση 
ομορφιά και δύναμη.

Ακριβώς 100 χρόνια 
μετά τη βίαιη επιστρο-
φή τους, οι Ακρίτες που 
μεγαλούργησαν από το 
800 π.Χ. έως το 1922 
μ.Χ. στις περιοχές πέριξ 
της Μαύρης Θάλασσας, 
κατορθώνουν να διατη-
ρούν την ιστορική ταυ-
τότητά τους και εξακο-
λουθούν να αποτελούν 
ένα από τα πιο δυναμικά 
κομμάτια του Ελληνι-
σμού. 

Επισκέψεις σε τόπους 
όπου εγκαταστάθηκαν 
μετά τον ξεριζωμό για 
να αναδείξουν τις αξίες 
που κρατάνε τη ράτσα 
αυτή τόσο ξεχωριστή 

εδώ 3.000 χρόνια.

Ποια είναι τα στοιχεία 
που μπόλιασαν την ψυχή 
των Ελλήνων του Πό-
ντου με τόση ομορφιά 
και δύναμη;

Το 5ο επεισόδιο της εκ-
πομπής με τίτλο «Τόποι 
λατρείας» περιλαμβάνει 
επίσκεψη στον Νέστο 
και συνάντηση με τον 
δήμαρχο Σάββα Μιχαη-
λίδη σε ένα από τα πιο 
σύγχρονα μνημεία που 
δημιουργήθηκαν για τον 
ξεριζωμό. (Έργο που 
σχεδιάστηκε και φιλοτε-
χνήθηκε από τον καλλι-
τέχνη Παγκόσμιας κλά-
σης Δημήτρη Ναλπάντη).

Εκεί συναντάμε κι έναν 
παλαίμαχο παλαιστή τον 
Γιώτη Χατζηγεωργίου, 
ο οποίος μας τονίζει τη 
σπουδαία συνεισφορά 
των Ποντίων στις διε-
θνείς αθλητικές διοργα-
νώσεις.

Καθαρισμός της επαρχιακής οδού Χρυσούπολης – Κεραμωτής
Συνεργεία του Δήμου 
Νέστου προχώρησαν σε 
καθαρισμό της Επαρχια-
κής οδού Χρυσούπολης 
– Κεραμωτής στα σημεία 
που η βλάστηση δημι-
ούργησε πρόβλημα οδι-
κής ασφαλείας.

Παρακαλούνται οι οδη-
γοί να είναι προσεκτικοί 
και να διευκολύνουν το 
έργο των συνεργείων.
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Σήμερα στην φιλόξενη 
σελίδα του ΑΝΑΛΥΤΗ 
θα αναφερθώ σε πολ-
λά ιστορικά γεγονότα 
που έχουν συμβεί στην 
όμορφη πόλη που ζούμε 
αλλά και σε πρόσωπα 
που είχαν την καταγω-
γή τους από την Καβά-
λα.

ΔΗΜΟΤΙΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ

 Στην πολυτάραχη ιστορία 
του Δήμου Καβάλας ,τις 
προηγούμενες δεκαετίες, 
άλλους ψήφιζε ο λαός και 
άλλες ήταν οι “βουλές” 
της κρατικής εξουσίας; 
Άνοιξη , σωτηρίου έτους 
1953,   Δήμαρχος είναι ο 
Εμμανουήλ Μελισσάκης  
εκλεγμένος από το λαό. Η 
εξουσία διαφωνεί με την 
πολιτική του και τι ..απλό 
τον παύει από τα καθήκο-
ντα του. 

Με διάταγμα του Υπουρ-
γείου Εσωτερικών που δη-
μοσιεύεται στις 27 Μαΐου 
«απελύθη οριστικά από το 
αξίωμα του Δημάρχου δια 
βαρεία  αμέλεια περί εκτέ-
λεσης των καθηκόντων 
του και δια σοβαρούς λό-
γους δημόσιας τάξης και 
συμφέροντος» Με απόφα-
ση του ο τότε Νομάρχης 
Παπαρηγόπουλος απολύει 
τον .. Δήμαρχο και ορίζει 
Δήμαρχο τον σύμβουλο 

Στέφανο Ησαία.
 Το δημαρχαιρεσιακό 
σώμα ξεκινά ψηφοφορίες 
για την εκλογή νέου Δη-
μάρχου ψηφίζουν τακτι-
κοί και αναπληρωματικοί 
σύμβουλοι άλλοι καλού-
νται και άλλοι όχι, οι εν-
στάσεις πέφτουν «βροχή» 
ενώ οι υποψήφιοι δήμαρ-
χοι , εκ των συμβούλων, 
δεν συγκεντρώνουν την 
απαιτούμενη πλειοψηφία. 

Γ. Τάτσης και Μ. Λολλίδης 
είναι έκ των διεκδικητών 
της θέσης , στην τελευ-
ταία ψηφοφορία που γί-
νεται στις 30 Ιουνίου με 
45 παρόντες συμβούλους 
21 ψηφίζουν Τάτση και 18 
Λολλίδη υπάρχουν 6 λευ-
κά και ουδείς συγκεντρώ-
νει την απαιτούμενη, από 
τον ισχύοντα τότε Νόμο, 
πλειοψηφία. Δήμαρχος 
ορίζεται ο πλειοψηφών 
σύμβουλος Δημήτρης Εμ-
μανουηλίδης.

Η 11η ΜΕΡΑΡΧΙΑ ΣΤΗΝ 
ΚΑΒΑΛΑ

Τον Ιούνιο του 2004 σε 
φορτισμένο κλίμα και με 
έντονη συγκίνηση έγινε 
η επίσημη τελετή για την 
διάλυση της 11ης Μεραρ-
χίας Πεζικού που από το 
1951 είχε έδρα την Καβά-
λα και ζώνη ευθύνης τους 
Νομούς Καβάλας και Δρά-
μας; . Με την αλλαγή δομή 

του στρατεύματος έγινε η 
κατάργηση του σχηματι-
σμού αυτού.
Στην τότε λιτή τελετή δι-
άλυσης της Μεραρχίας , 
διαβάστηκε το ιστορικό 
της, από την ίδρυση της, 
τον Αύγουστο του 1913 
μέχρι το 2004.

Παρόντες στην τελετή 
ήταν ο τότε Σωματάρχης 
του Γ. Σ.Σ. ο οποίος έκανε 
και μια αναφορά στο προ-
σωπικό και τις προσπάθει-
ες που καταβάλει , αλλά 
και οι τότε τοπικές αρχές  
ο Μητροπολίτης Φ.Ν.Θ. 
Προκόπιος ο Νομάρχης Θ. 
Καλλιοντζής, ο Δήμαρχος 
Καβάλας Στάθης Εριφυλ-
λίδης ο πρόεδρος του Ν.Σ. 
Γιώργος Τσαλουχίδης, ο 
Αντιδήμαρχος Νίκος Μαυ-
ρίδης, που ως αξιωματικός 
υπηρέτησε στην Μεραρχία, 
Ο Ν.Σ. και πρώην αξιωμα-
τικός Στ. Τριανταφυλλίδης 
ο Διοικητής του Αεροπο-
ρικού Αποσπάσματος Κώ-
στας Αλεξίου, ο διοικητής 
της Πυροσβεστικής Χαρ. 
Παζανρτζής ο εκπρόσωπος 
του Λιμενικού Σώματος, ο 
Αστυνομικός διευθυντής 
Στ. Εγγλέζος, ο πρόεδρος 
του ΓΕΩΤΕΕ Θ. Μαρκό-
πουλος ο πρόεδρος των 
Αστυνομικών υπαλλή-
λων Νίκος Καπνόπουλος. 
Απόστρατοι αξιωματικοί 
και φυσικά το προσωπικό 
στρατιωτικό, έφεδρο και 
πολιτικό που είχε αναλά-
βει τον άχαρο ρόλο της 
διάλυσης της Μεραρχίας 
με τελευταίο διοικητή τον 
Συνταγματάρχη Παπαζίδη 
Κώστα.

ΟΙ ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΙ ΑΓΩ-
ΝΕΣ ΤΟ 1956

Στην Ολυμπιάδα του 1956 
που έγινε στην Μελβούρνη 
της Αυστραλίας μετείχε ο 
Καβαλιώτης αθλητής Γιάν-
νης Καμπαδέλης;  Αγω-
νίστηκε στα 110μ. μετά 
εμποδίων και στα 400μ. 
μετά εμποδίων. Ο  29χρο-
νος Καμπαδέλης έφθα-
σε στους ημιτελικούς του 
δρόμου 400μ. μετά εμπο-
δίων , όπου απεκλείσθη. 
Στην Ολυμπιάδα εκείνη με-
τείχε και ένας ακόμα αθλη-
τής από την Καβάλα ,ο 
Δημήτρης Κωνσταντινίδης 
στα αγωνίσματα των 800μ. 
και των 1500μ. ο αθλητής 
Κωνσταντινίδης 23χρό-
νων τότε απεκλείσθει στα 
800μ. στον προκριματικό 
και κληρώθηκε στην πρώ-
τη σειρά των 1500μ.στον 
οποίον όμως δεν στάθηκε 
δυνατόν να λάβει μέρος 
λόγω θλάσεως μυών κατά 
τις προπονήσεις. Οι τοπι-
κές εφημερίδες ελάχιστα 
έγραφαν για τους αγώνες 
στην μακρινή Αυστραλία , 
όμως αναφέρονταν στην 
συμμετοχή των Καβαλιω-
τών αθλητών ζητώντας 
περισσότερα χρήματα για 
τον αθλητισμό στην Καβά-
λα , μέσω του Υπουργείου 

Παιδείας , πού τότε διαχει-
ρίζονταν  τα θέματα κα-
τανομής χρημάτων για τα 
στάδια της επαρχίας. 

ΙΣΤΟΡΙΚΗ ΦΩΤΟΓΡΑ-
ΦΙΑ

Υπάρχει μια  ιστορι-
κή φωτογραφία στην 
Καβάλα η οποία είναι 
τραβηγμένη την 1η Σε-
πτεμβρίου του 1966. Ο 

τότε Βασιλιάς Κωνστα-
ντίνος είχε επισκεφθεί 
την Καβάλα στο πλαί-
σιο μιας στρατιωτικής 
άσκησης που γίνονταν 
στην περιοχή με την 
συμμετοχή και δυνάμε-
ων του ΝΑΤΟ. Στο ξενο-
δοχείο ΑΣΤΗΡ στο κέ-
ντρο της Καβάλας είχε 
παρατεθεί γεύμα προς 
τιμή των πολιτικών και 
στρατιωτικών προσώ-
πων Ελλήνων και ξέ-
νων. Στην φωτογραφία 
διακρίνονται πρώτος 
αριστερά ο Υπουργός 
Σταύρος Κωστόπουλος, 
δευτερος από αριστε-
ρά ο Στρατηγός Lyman 
Lemnitzer και ο Ναύ-
αρχος Charler Grittin . 
Δεύτερος από  δεξιά ο 
βουλευτής Αύγουστος 

Θεολογίτης και φυσικά 
όρθιος ο Κωνσταντίνος 
. Η φωτογραφία είναι 
μία από τις μοναδικές 
που υπάρχουν και απει-
κονίζουν και το εσωτε-
ρικό του ξενοδοχείου 

που δέσποζε για τρεις 
και πλέον δεκαετίες στο 
κέντρο της πόλης .

ΤΟ ΟΝΟΜΑ ΤΗΣ ΠΟ-
ΛΗΣ

Η πρώτη μνεία της πό-
λης ως Καβάλα ανά-
γεται στο έτος 1470;  
Ανήκει σε κείμενο του 
περιηγητή Angiollelo, 
αλλά τις πρώτες εν-

δείξεις για επανεγκα-
τάσταση κατοίκων και 
πολυάριθμης εβραϊκής 
κοινότητας, περίπου 
500 ατόμων, τις έχουμε 
το 1530. Το 1718 (;)γεν-
νήθηκε στην Καβάλα ο 
Θεόδωρος Αναστασίου 
Καβαλιώτης (1718 ; - 
1789), καθώς γράφουν 
διάφοροι ερευνητές γι 
αυτόν και προσδιορί-
ζουν ως τόπο καταγω-
γής του,  την πόλη της 
Καβάλας . Τέτοιοι είναι 
ο Γ. Ζαβέρας, ο Εμμ. 
Πρωτοψάλτης, ο Κ. Χι-
όνης, ο Ευστ. Κεκρίδης 
κ.α. Γράφουμε αυτά για 
να τονίσουμε ότι στη 
μικρή, τότε, πόλη μας 
ο Θεόδωρος Καβαλιώ-
της έμαθε τα πρώτα 
γράμματα και βρήκε τον 

τρόπο να συνεχίσει τις 
σπουδές του στην Ακα-
δημία της Μοσχόπολης 
στην Β. Ήπειρο και στα 
Ευρωπαϊκά Πανεπιστή-
μια, όπου συνδέθηκε με 
επιφανείς καθηγητές 

τους 

Ο ΑΡΧΙΕΠΙΣΚΟΠΟΣ

Στις 14 Φεβρουαρίου 
1962 εξελέγη Αρχιεπί-
σκοπος Αθηνών και πά-
σης Ελλάδος, ο μέχρι τότε 
Μητροπολίτης Φιλίππων 
Χρυσόστομος; Η εκλογή 
εκείνη και τα γεγονότα που 
προηγήθηκαν συγκλόνισαν 
την εκκλησία αφού μετά 
τον θάνατο του Θεόκλητου 
(Αρχιεπισκόπου Ελλάδος) 
εξελέγη αρχικά ο Μητρο-
πολίτης Αττικής Ιάκωβος  
με 33 ψήφους έναντι του 
20 του Μητροπολίτη Φι-
λίππων Χρυσόστομου. 
Ακολουθούν ημέρες θλι-
βερές για την εκκλησία με 
διαδηλώσεις μηνύσεις και 
κατηγορίες σε βάρος του 
Ιακώβου . Ο Ιάκωβος πα-
ραιτείται , νέα σύγκληση 
της ιεραρχίας και εκλο-
γή του Χρυσοστόμου στη 
θέση του Αρχιεπίσκοπου.  
Ο Χρυσόστομος παύτη-
κε από το καθεστώς της 
δικτατορίας το 1967 τον 
Μάιο του ίδιου έτους και 
σε ηλικία 87 χρόνων.  Στις 
14 Μαΐου 1967 με βασι-
λικό διάταγμα θα τοποθε-
τηθεί στον Αρχιεπισκοπικό 
θρόνο ο Ιερώνυμος Κο-
τσώνης .

Για ένα διάστημα τριών 
χρόνων , από το 1962 και 
μετά η Μητρόπολη Φ. Ν. 
Θ. διοικούνταν από τον 
Μητροπολίτη Ελευθερου-
πόλεως  Αμβρόσιο που 
ανέλαβε τοποτηρητής από 
τον Φεβρουάριο του 1962 
μέχρι της εκλογής του 
Αλεξάνδρου (Καντώνη) 
την 16η Νοεμβρίου 1965 
στη Μητρόπολη Φ. Ν .Θ.

Στις φωτογραφίες μας : Ο 
Κωνσταντίνος στο ξενοδο-
χείο ΑΣΤΗΡ. Η Καβάλα 
(το 1960) από το Λιμάνι 
στο βάθος η Εμπορική 
Τράπεζα, το Λιμενικό 
Ταμείο δεξιά αλλά και 
το κτίριο της Εθνικής 
Τραπέζης με το ξενοδο-
χείο ΑΣΤΗΡ. Οι καπνα-
ποθήκες δεσπόζουν στο 
κέντρο της πόλης αλλά 
και τα μικρά σπίτια στη 
συνοικία της Χωράφας 
και του Προφήτη Ηλία. 
Η Καβάλα (1970) από 
την θάλασσα και μέσα 
από το πλοίο που φορ-
τώνει μάρμαρα, εκεί που 
σήμερα είναι οι πλωτές 
εξέδρες στην παραλία. 
Το πρατήριο καυσίμων 
φέρει το εμπορικό σήμα 
“Caltex” που ήταν ένα 
σήμα πετρελαίου της 
Chevron Corporation.
Μια χαρακτιριστική ει-
κόνα της πόλης με .. 
φόντο την συνοικία της 
Παναγίας στα τέλη της 
δεκαετίας του 1970.

*Ο Κωνσταντίνος Π. Παπα-
κοσμάς καταγράφει τη νεό-
τερη ιστορία της πόλης μας.

Μια ματιά στην ..Ιστορία της πόλης..
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*
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Συνάντηση του Δη-
μάρχου Θάσου με τον 
Συντονιστή Επιχειρή-

σεων Κεντρικής Μα-
κεδονίας και ΑΜΘ του 
Πυροσβεστικού Σώμα-
τος

Συνάντηση στο Γραφείο 
του Δημάρχου Θάσου 
μεταξύ του Δημάρχου. 
Λευτέρη Κυριακίδη και 
του Συντονιστή Επιχει-
ρήσεων Κεντρικής Μα-
κεδονίας και ΑΜΘ του 
Πυροσβεστικού Σώματος 
Υποστράτηγου Μάριου 
Αποστολίδη, πραγματο-
ποιήθηκε την Πέμπτη 16 
Ιουνίου 2022.

Στη συνάντηση συμμετεί-
χαν επίσης, ο Διοικητής 
ΔΙΠΥ Ν Καβάλας Νικό-
λαος Μπαλατσούκας, ο 

Προϊστάμενος του Τμή-
ματος Πολιτικής Προ-
στασίας της ΠΕ Καβάλας 
& Θάσου Σταύρος Κι-
βράκης, ο Αναπληρωτής 
Δασάρχης Θάσου Γεώρ-
γιος Ράνης και ο Αντιδή-
μαρχος Περιβάλλοντος 
& Πολιτικής Προστασίας 
του Δήμου Θάσου Ευ-
στράτιος Πυρήνας.

Βασικό θέμα της συνά-
ντησης αποτέλεσε ο κα-
λύτερος συντονισμός με-
ταξύ των συναρμοδίων 
φορέων, ο σχεδιασμός 

και οι δράσεις για την 
αντιπυρική θωράκιση της 
Θάσου κατά την τρέχου-
σα αντιπυρική περίοδο, 
με έμφαση σε δράσεις 
και ενέργειες πρόληψης.

Μετά το πέρας της συ-
νάντησης, ο Δήμαρχος 
Θάσου Λευτέρης Κυρια-
κίδης δήλωσε τα εξής:

«Η συνεργασία του Δή-
μου Θάσου με τις Πυ-
ροσβεστικές Υπηρεσίες 
ήταν και παραμένει εξαι-
ρετική.

Ευχαριστούμε θερμά τον 
Υποστράτηγο για το συ-
νεχές έμπρακτο ενδιαφέ-
ρον του για τη Θάσο και 
ειδικότερα για την καλύ-
τερη δυνατή αντιπυρική 
θωράκιση και προστασία 
του νησιού μας κατά την 
τρέχουσα περίοδο.

Όλοι εργαζόμαστε από 
κοινού για τη μέγιστη 
προστασία του πολύτι-
μου φυσικού περιβάλλο-
ντος της Θάσου».

Η Θάσος θωρακίζει την αντιπυρική της άμυνα

Την Πέμπτη 30 Ιουνίου 
2022 πραγματοποιήθηκε 
συνάντηση στο Γραφείο 
του Δημάρχου Θάσου 
μεταξύ του Δημάρχου 
Θάσου κ. Ελευθέριου 
Κυριακίδη και στελεχών 
της TUI AG, παρουσία 
της Θεματικής Αντιπε-
ριφερειάρχη Διεθνών 
Σχέσεων και Ευρωπαϊ-
κών Προγραμμάτων της 
Περιφέρειας ΑΜΘ κας. 

Μαρίας Πολυμέρου.
Εκ μέρους της TUI AG 
στην συνάντηση συμμε-
τείχαν η κα. Frederique 
Klaver, Senior 
Purchasing Manager 
Greece, ο κ. Marios 
Anastasiadis, Manager 
Purchasing Greece και ο 
κ. Christos Gargoulkas, 
Contract Manager 
Thassos – Chalkidiki – 
Skiathos.

Κατά την συνάντηση συ-
ζητήθηκαν η διαχρονική 
παρουσία της TUI στη 
Θάσο, θέματα βελτίω-
σης της ήδη πολύ κα-
λής συνεργασίας μεταξύ 
της TUI και των τοπικών 
αρχών, η πορεία των 
κρατήσεων την τρέχου-
σα τουριστική περίοδο, 
αλλά και θέματα που 
άπτονται της ανάπτυξης 

του τουριστικού τομέα 
στη Θάσο.

Μετά το πέρας της συ-
νάντησης ο Δήμαρχος 
Θάσου κ. Ελευθέριος 
Κυριακίδης τίμησε εκ μέ-
ρους του Δήμου Θάσου 
την TUI AG, διά της απο-
νομής τιμητικής πλακέ-
τας στην εκπρόσωπό της 
κα. Frederique Klaver, 
για την διαχρονική πα-

ρουσία της TUI AG στη 
Θάσο.

Σχετικά ο Δήμαρχος Θά-
σου κ. Ελευθέριος Κυ-
ριακίδης δήλωσε:

«Η TUI είναι η μεγαλύ-
τερη εταιρεία αναψυχής, 
ταξιδιών και τουρισμού 
στον κόσμο.

Η διαχρονική παρουσία 

της TUI στη Θάσο είναι 
πολύ σημαντική για τον 
τουρισμό στη Θάσο.
Ο Δήμος Θάσου στηρίζει 
ενεργά, στα πλαίσια των 
δυνατοτήτων του, τη 
βελτίωση συνεργασιών 
και τη δημιουργία νέων 
που στοχεύουν στην 
ανάπτυξη του τουριστι-
κού τομέα στη Θάσο».

Γραφείο Δημάρχου

Συνάντηση του Δημάρχου Θάσου με στελέχη της TUI AG

Σε ένα άγριο και τρα-
χύ βραχώδες τοπίο, 
μια μικρή φυσική και 
καταπράσινη, αλμυρή 
λιμνούλα, καλεί για 
καλοκαιρινά μακρο-
βούτια στο νότο του 
νησιού.

Η Γκιόλα, στο καταπρά-
σινο νησί της Θάσου, δεν 
είναι από τις παραλίες 
που συνηθίζει να συνα-
ντά κανείς στα ελληνικά 
νησιά. Μάλιστα, συγκα-
ταλέγεται ανάμεσα στις 
λιγοστές φυσικές πισίνες 
της χώρας, με ένα ονει-
ρικό σκηνικό που στην 
κυριολεξία κλέβει τις 
εντυπώσεις.

Η Θάσος είναι από εκεί-
να τα νησιά που έχει κα-
ταφέρει να κερδίσει την 

πλειοψηφία του κοινού 
τόσο για το πλούσιο και 
καταπράσινο σκηνικό 
της, όσο και για τις ονει-
ρικές ακρογιαλιές της. 
Η Γκιόλα, ωστόσο, είναι 
μοναδική στο είδος της, 
γι’ αυτό και έχει κατα-
φέρει να αναδειχθεί σε 
κορυφαίο προορισμό για 
το νησί του Βορείου Αι-
γαίου.

Γκιόλα: Η φυσική πισί-
να στη Θάσο που κλέ-
βει τις εντυπώσεις

Ένα πραγματικό μικρό 
θαύμα, το οποίο από 
τους κατοίκους της Θά-
σου ερμηνεύεται ως 
«δώρο». Στο νοτιοανα-
τολικό τμήμα του νη-
σιού, λοιπόν, κοντά στην 
Αστρίδα, η φυσική πισίνα 

που έχει δημιουργηθεί 
μέσα σε βράχο, με τα 
κρυστάλλινα νερά και 
τον πετρώδη βυθό μια 
ανάσα από το μπλε του 
Αιγαίου, αφήνει τον επι-
σκέπτη στην κυριολεξία 
άναυδο.

Πώς σχηματίστηκε 
η φυσική πισίνα στη 
Θάσο

Η Γκιόλα σχηματίστηκε 
με το πέρασμα των αι-
ώνων με τα κύματα της 
θάλασας και τους βρά-
χους που την περικυκλώ-
νουν να αποτελούν στην 
πραγματικότητα τους 
«δημιουργούς» της. Με 
βάθος τριών μέτρων, τα 
νερά της είναι πιο ζεστά 
από εκείνα της θάλασ-
σας που αγκαλιάζουν 

την εξωτερική πλευρά 
της και τα οποία εντοπί-
ζονται 8 μέτρα πιο κάτω 
αναλαμβάνοντας τον 
«ανεφοδιασμό» της πισί-
νας με τα κύματά της.

Σύμφωνα, μάλιστα, με 

το μύθο, η φυσική πισίνα 
της Γκιόλας δημιουργή-
θηκε από τον Δία προ-
κειμένου να απολαμβά-
νει σε αυτή το μπάνιο της 
η Αφροδίτη. Γι’ αυτό θα 
ακούσετε και πολλούς να 
την αποκαλούν και ως το 

«δάκρυ της Αφροδίτης». 
Ωστόσο, ένας άλλος μύ-
θος υποστηρίζει ότι ήταν 
το μάτι του Δία για να 
την παρακολουθεί.

Πηγη: newsbeast.gr

Γκιόλα
Η φυσική πισίνα στη Θάσο που κλέβει τις εντυπώσεις
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Τη στρόφιγγα διέλευσης 
του φυσικού αερίου στον 
αγωγό IGB άνοιξαν από 
κοινού,οι πρωθυπουργοί 
της Ελλάδας, Κυριάκος 
Μητσοτάκης και της Βουλ-
γαρίας, Κιρίλ Πετκόφ, αμέ-
σως μετά την ολοκλήρωση 
της τελετής εγκαινίων του 
αγωγού, στη βιομηχανική 
περιοχή Κομοτηνής, το με-
σημέρι της Παρασκευής.

Οι δύο πρωθυπουργοί ανέ-
βηκαν στη μικρή εξέδρα 
που εξασφαλίζει την πρό-
σβαση στη βάνα και άνοι-
ξαν τη στρόφιγγα κάτω 
από τα χειροκροτήματα 
των προσκεκλημένων.

«Αγωγός κοινών αξιών 
ανάμεσα στην Ελλάδα 
και τη Βουλγαρία»

Ως καθοριστική ενεργειακή 
γέφυρα, σημαντική για την 
Ελλάδα, τη Βουλγαρία, τα 
Βαλκάνια και την Ευρώπη, 
χαρακτήρισε ο πρωθυπουρ-
γός, Κυριάκος Μητσοτάκης, 
τον ελληνοβουλγαρικό 
αγωγό μεταφοράς φυσικού 
αερίου IGB, κατά την ομιλία 
στην τελετή εγκαινίων.

«Σήμερα είναι μία στιγμή 
πολύ σημαντική για την Κο-
μοτηνή, για την Ελλάδα, για 
τη Βουλγαρία. Είναι, όμως, 
και μία σημαντική στιγμή 
για ολόκληρα τα Βαλκάνια, 
για ολόκληρη την Ευρώπη. 
Γιατί εδώ δεν θα εγκαινι-
άζουμε απλά έναν αγωγό 
μεταφοράς φυσικού αερίου 
αλλά μία καθοριστική ενερ-
γειακή γέφυρα που ενώνει 

τον γεωγραφικό νότο με 
τον βορρά, φέρνοντας σε 
πρώτη φάση πιο κοντά την 
Ελλάδα και τη Βουλγαρία, 
την Αθήνα και τη Σόφια, και 
αυτή τη σημασία του αγω-
γού για αυτές τις δύο φίλες 
χώρες δηλώνει η παρουσία 
του πρωθυπουργού της 
Βουλγαρίας Κιρίλ Πετκόφ 
σήμερα μαζί μας», είπε ο κ. 
Μητσοτάκης.

«Οι βάσεις αυτού του έργου 
κατασκευής του ελληνο-
βουλγαρικού αγωγού μετα-
φοράς φυσικού αερίου IGB 
είχαν τεθεί από το 2009, 
ωστόσο η ολοκλήρωση του 
στην παρούσα εξαιρετικά 
ταραγμένη περίοδο δείχνει 
τη μεγάλη του αξία», είπε 
ο πρωθυπουργός και τόνι-
σε ότι ο αγωγός «δίνει μία 
ισχυρή ώθηση προς την 
επίτευξη του κοινού ευρω-
παϊκού στόχου της ενεργει-
ακής αυτονομίας της ηπεί-
ρου μας».

Επίσης υπογράμμισε ότι «η 
ρωσική εισβολή στην Ου-
κρανία καθιστά ήδη ανα-
γκαία όσο ποτέ τη συντο-
νισμένη δράση των χωρών 
της ηπείρου μας απέναντι 
στη συνειδητή επιλογή της 
Μόσχας να μετατρέψει τις 
φυσικές πηγές σε μοχλό 

άσκησης πολιτικών πιέσε-
ων, σε έναν ωμό εκβιασμό. 
Είναι κάτι που οι Βούλγαροι 
γείτονες μας το γνωρίζουν 
ήδη πολύ καλά, από πρώτο 
χέρι».

Πετκόφ: Τέλος στο ρω-
σικό μονοπώλιο

Η λειτουργία του ελληνο-
βουλγαρικού αγωγού φυσι-
κού αερίου IGB, θα αλλάξει 
τον χάρτη της περιοχής, θα 
δώσει νέα δυναμική συνερ-
γασία και θα βάλει τέλος 
στο ρωσικό μονοπώλιο, 
δίνοντας πρόσβαση σε δια-
φορετικές πηγές ενέργειας, 
τόνισε από την πλευρά του 
ο πρωθυπουργός της Βουλ-
γαρίας, Κιρίλ Πετκόφ, κατά 
την ομιλία του στην τελετή 
εγκαινίων του αγωγού.

Υπ. Ενέργειας Αζερμπαϊ-
τζάν: Ο IGB διαφοροποι-
εί τις πηγές ενέργειας

Ιστορική χαρακτήρισε τη 
λειτουργία του ελληνο-
βουλγαρικού αγωγού μετα-
φοράς φυσικού αερίου IGB 
ο υπουργός Ενέργειας του 
Αζερμπαϊτζάν Πάρβις Σαχ-
βάζοφ.

Είπε πως ο εν λόγω αγω-
γός διαφοροποιεί τις πηγές 

ενέργειας και δίνει νέα δυ-
ναμική στον αγωγό που με-
ταφέρει φυσικό αέριο από 
το Αζερμπαϊτζάν, ο οποίος 
με τη σειρά του τροφοδοτεί 
τον IGB.

Ο αγωγός IGB

Ο αγωγός φυσικού αερίου 
IGB, μήκους 182 χιλιομέ-
τρων, συνδέει το εθνικό σύ-
στημα μεταφοράς φυσικού 
αερίου της Ελλάδας, στην 
περιοχή της Κομοτηνής, με 
το αντίστοιχο δίκτυο της 
Βουλγαρίας στην περιοχή 
Στάρα Ζαγόρα.

Σε πρώτη φάση, ο αγωγός 
έχει τη δυνατότητα να με-
ταφέρει 3 δισεκατομμύρια 
κυβικά μέτρα αερίου ανά 
έτος, ενώ η δυναμικότητά 
του μπορεί να αυξηθεί σε 5 
δισεκατομμύρια κυβικά μέ-
τρα ανά έτος.

Ο IGB, που συμπεριλήφθη-
κε στα Έργα Κοινού Ενδια-
φέροντος της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης και υποστηρίχθηκε 
ως έργο εθνικής προτεραι-
ότητας από τις κυβερνήσεις 
της Ελλάδας και της Βουλ-
γαρίας, αποτελεί σημαντι-
κό μέρος των ευρωπαϊκών 
ενεργειακών υποδομών 
καθώς βελτιώνει τη σύνδε-

ση των χωρών της νοτιοα-
νατολικής Ευρώπης με τον 
Νότιο Διάδρομο εφοδια-
σμού με φυσικό αέριο.

Η λειτουργία του IGB, η 
οποία προγραμματίζεται να 
αρχίσει σε εμπορικό επίπε-
δο το φθινόπωρο, το αρ-
γότερο την 1η Οκτωβρίου, 
πιστοποιεί και αναβαθμίζει 
τη θέση της Ελλάδας ως 
πύλης για την εισροή ενέρ-
γειας στην Ευρώπη μέσω 
εναλλακτικών οδεύσεων, 
τη στιγμή που η Ευρωπα-
ϊκή Ένωση εργάζεται για 
την απεξάρτησή της από τα 
ρωσικά ορυκτά καύσιμα.

Το έργο υπογραμμίζει επί-
σης τη στρατηγική σημασία 
της βόρειας Ελλάδας στον 
σχεδιασμό της κυβέρνησης 
και στον ενεργειακό χάρτη 
της ευρύτερης περιοχής, 
καθώς σε συνδυασμό με 
τον υπό κατασκευή πλωτό 
σταθμό αποθήκευσης και 
αεριοποίησης υγροποιημέ-
νου φυσικού αερίου ανοι-
χτά της Αλεξανδρούπολης 
(FSRU) βελτιώνει ουσιαστι-
κά την κάθετη διασύνδεση 
του ελληνικού συστήματος 
με τις αγορές των Βαλκανί-
ων και της ανατολικής Ευ-
ρώπης.

Ροδόπη
Σε λειτουργία ο αγωγός φυσικού αερίου IGB παρουσία 
Μητσοτάκη-Πετκόφ

Άλμα προόδου κι έξοδο 
από την απομόνωση για 
τη Θράκη, υπόσχεται με 
αποκλειστικό του άρθρο 
στον σημερινό «Χρόνο» 
ο πρωθυπουργός Κυ-
ριάκος Μητσοτάκης, ο 
οποίος αναμένεται να 
περιοδεύσει σήμερα στη 
Ροδόπη.
Το πρωί θα

 εγκαινιάσει τις νέες κατα-
σκηνώσεις της Μητρόπο-
λης Μαρωνείας και Κομο-
τηνής, ενώ στη συνέχεια θα 
αναπτύξει επαφές σε Κομο-
τηνή, Βιομηχανική Περιοχή 
για τις εργασίες κατασκευ-
ής του αγωγού φυσικού αε-
ρίου IGB, πιθανώς και κά-
ποια στάση σε οικισμό, εάν 
το επιτρέψει το πρόγραμμα.

Ξεκινώντας από το πόρισμα 
της Διακομματικής Επι-
τροπής για την Ανάπτυξη 
της Θράκης, το οποίο έχει 
καταλήξει σε πέντε συγκε-
κριμένους άξονες δράσε-
ων, ο πρωθυπουργός υπο-
γραμμίζει πως η κυβέρνηση 
δεν έχει ξεχάσει τη Θράκη, 
αντιθέτως ενεργεί ώστε να 
προχωρούν επενδυτικές 
πρωτοβουλίες για την πε-
ριοχή και τους πολίτες της.

«Η Θράκη παραμένει από 
τις φτωχότερες περιφέ-
ρειες της χώρας. Διατηρεί, 
όμως, ακέραια τα πλεονε-
κτήματα στα οποία μπορεί 
να θεμελιώσει ένα αισιό-
δοξο μέλλον» σημειώνει 
χαρακτηριστικά στο άρθρο, 
στο οποίο κάνει αναφορές 
στα έργα που υλοποιούνται 
αυτό το διάστημα όχι μόνο 

σε Κομοτηνή, αλλά επίσης 
σε Ξάνθη και Αλεξανδρού-
πολη.

Το άρθρο

Κλείνουν δύο χρόνια όταν 
με πρότασή μου συγκρο-
τήθηκε από τη Βουλή Δια-
κομματική Κοινοβουλευτική 
Επιτροπή για την Ανάπτυξη 
της Θράκης, με στόχο  να 
παρουσιάσει ένα ολοκλη-
ρωμένο σχέδιο παραγωγι-
κής ανασυγκρότησης της 
πιο ακριτικής περιοχής της 
χώρας με στόχο την αύξηση 
της ευημερίας των κατοί-
κων της. Σχέδιο βασισμένο 
στα παραδοσιακά πλεονε-
κτήματα και τη δυναμική 
της Θράκης, προσαρμοσμέ-
νο στις μεταλλασσόμενες 
γεωπολιτικές ισορροπίες.

Η Θράκη παραμένει από τις 
φτωχότερες περιφέρειες 
της χώρας. Χτυπήθηκε νω-
ρίς από το κύμα της αποβι-
ομηχάνισης και βίωσε έντο-
να την ύφεση στη διάρκεια 
της δεκαετούς κρίσης. Δι-
ατηρεί, όμως, ακέραια τα 
πλεονεκτήματα στα οποία 
μπορεί να θεμελιώσει ένα 
αισιόδοξο μέλλον. 
Τον δυναμικό πρωτογενή 
της τομέα, την κομβική της 
θέση στο σταυροδρόμι δύο 
ηπείρων, τις όλο και αρτι-
ότερες υποδομές, το εξω-
στρεφές της πανεπιστήμιο, 
τον πλούτο της μονοιασμέ-
νης συμβίωσης διαφορετι-
κών θρησκευτικών κοινο-
τήτων.

Σε αυτά τα μοναδικά της 
χαρακτηριστικά εδράζονται 

και οι κατευθύνσεις που 
χάραξε η Διακομματική 
Επιτροπή. Κατανέμοντας 
τις δράσεις του στρατη-
γικού σχεδιασμού για την 
ανάπτυξη της Θράκης σε 
πέντε μεγάλους άξονες από 
την αναδιαμόρφωση της 
πρωτογενούς παραγωγής 
μέχρι τη διαπεριφερειακή 
και διασυνοριακή συνεργα-
σία, που θα μετατρέψει τη 
Θράκη σε υπερεθνικό πόλο 
δημιουργίας και ισχυρό 
γεω-στρατηγικό άκρο της 
Ευρώπης. Χαράσσοντας 
τις κατευθύνσεις για την 
αξιοποίηση κάθε ευρώ από 
τους εθνικούς πόρους και 
τα ευρωπαϊκά χρηματοδο-
τικά εργαλεία, με πρώτο το 
Σχέδιο «Ελλάδα 2.0».

Πρόκειται για στόχους που 
έχουν ήδη μπει σε τροχιά 
υλοποίησης. Σε θεσμικό 
επίπεδο, ο αναπτυξιακός 
νόμος που ψηφίστηκε πρό-
σφατα ενσωματώνει δύο 
ρυθμίσεις της Επιτροπής: 
Όσες μεσαίες επιχειρήσεις 
επενδύουν στους τρεις νο-
μούς της Θράκης θα ενισχύ-
ονται όχι μόνο έμμεσα, με 
φοροαπαλλαγές, αλλά και 
άμεσα, με επιδότηση. Και 
τα επενδυτικά σχέδια για 
την ίδια περιοχή θα βαθμο-
λογούνται με ένα πρόσθετο 
10%, ώστε να εντάσσονται 
ομαλότερα στις ευνοϊκές 
διατάξεις του αναπτυξια-
κού νομοθετήματος. Ενώ 
πριν από λίγες ημέρες, 
εγκαινιάστηκε η πλατφόρ-
μα myBusinessSupport, 
μέσω της οποίας επιδοτεί-
ται κατά 12% το μισθολο-
γικό κόστος στις παραμε-

θόριες περιοχές.

Στο μέτωπο των υποδομών, 
προχωρά το σχέδιο για την 
άρδευση της κοιλάδας της 
Ξάνθης από τα νερά του 
Νέστου. Έργο που κατα-
σκευάζεται με ΣΔΙΤ και με 
την ολοκλήρωσή του θα 
αρδεύει 250.000 στρέμ-
ματα και θα αφορά 20.000 
αγρότες. Με την ίδια δι-
αδικασία προωθείται και 
η ανέγερση νέων εγκατα-
στάσεων του Δημοκριτεί-
ου Πανεπιστημίου: χώρων 
σίτισης και φοιτητικών κα-
τοικιών στην Κομοτηνή και 
την Αλεξανδρούπολη και 
Ερευνητικού Κέντρου Αρι-
στείας στην Ξάνθη. Επίσης, 
το νέο νοσοκομείο της Κο-
μοτηνής, δωρεά του Ιδρύ-
ματος Σταύρος Νιάρχος, θα 
ολοκληρωθεί το 2025 και 
θα υποδεχτεί τους πολίτες 
ένα χρόνο μετά.

Στον Έβρο λειτουργεί ήδη 
η ολοκληρωμένη μονά-
δα επεξεργασίας οικιακών 
αποβλήτων, που δέχεται τα 
απορρίμματα δύο δήμων 
του νομού και των τεσσά-
ρων της Ροδόπης, ανακτώ-
ντας αξιοποιήσιμα υλικά 
και μειώνοντας δραστικά 
τον όγκο των αποβλήτων 
που οδηγούνται προς 
ταφή. Σχεδιάζονται δύο 
ακόμη μονάδες στον Έβρο. 
Η πρώτη θα δημοπρατηθεί 
εντός του 2022 και η δεύ-
τερη, για το νησί της Σαμο-
θράκης, το πρώτο εξάμηνο 
του επόμενου έτους.

Η Ανατολική Περιφερειακή 
Οδός Αλεξανδρούπολης, 

που θα την ενώνει με το 
λιμάνι της πόλης και την 
Εγνατία Οδό, δημοπρατή-
θηκε πριν από λίγους μή-
νες, κατασκευάζεται ήδη 
και θα παραδοθεί στα τέλη 
του επόμενου έτους. 
Παράλληλα  προχωρά 
απρόσκοπτα και ο διαγωνι-
σμός για τη σιδηροδρομική 
σύνδεση της Αλεξανδρού-
πολης με το Ορμένιο και 
τη Βουλγαρία. Και μέσα 
στον Ιούλιο κατατίθενται οι 
προσφορές για την είσοδο 
επενδυτή στο λιμάνι της 
Αλεξανδρούπολης, ώστε 
να ανακηρυχθεί ανάδο-
χος πριν από το τέλος του 
2022.

Ο πλωτός σταθμός προ-
σωρινής αποθήκευσης και 
αεριοποίησης υγροποιημέ-
νου φυσικού αερίου στα 
ανοιχτά της Αλεξανδρού-
πολης αποτελεί μια στρα-
τηγικής σημασίας επένδυ-
ση. Γιατί από τα τέλη του 
2023 θα ανεφοδιάζει το 
Εθνικό Σύστημα Μεταφο-
ράς Φυσικού Αερίου με 
5,5 δισεκατομμύρια κυβικά 
μέτρα καυσίμου ανά έτος. 
Αποτελώντας, παράλληλα, 
μια κρίσιμη υποδομή για τη 
σταδιακή απεξάρτηση της 
χώρας μας, αλλά και των 
Βαλκανίων, από το ρωσικό 
αέριο.

Και θα εξυπηρετεί και τις 
μελλοντικά αυξημένες 
ανάγκες της περιοχής. Για-
τί με αφετηρία την Ξάνθη, 
οι μεγαλύτερες πόλεις της 
περιφέρειας εντάσσονται 
στο εθνικό δίκτυο διανο-
μής αερίου. Με αγωγούς, 

σε πρώτο στάδιο, μήκους 
496 χιλιομέτρων, που θα 
φτάσουν, με διακλαδώσεις 
σχεδόν 1.900 χιλιομέτρων, 
σε άλλες 34 πόλεις της πε-
ριοχής. 
Μια υποδομή με ανεξίτηλο 
αναπτυξιακό, οικολογικό 
και κοινωνικό αποτύπωμα. 
Ενώ τις ενεργειακές ανά-
γκες της Ανατολικής Μα-
κεδονίας και Θράκης θα 
εξυπηρετεί από τις αρχές 
του 2024 και η νέα μονάδα 
ηλεκτροπαραγωγής στην 
Κομοτηνή που θα δημιουρ-
γήσεις 100 νέες μόνιμες 
θέσεις απασχόλησης.

Ο Έβρος, η Ξάνθη, η Ροδό-
πη υπήρξαν για καιρό περι-
οχές παραμελημένες, από 
το κεντρικό κράτος και τους 
μηχανισμούς του. Αυτός ο 
τόπος, ο προικισμένος με 
απίστευτα πλεονεκτήματα 
βγαίνει πια από την απο-
μόνωση και ξεδιπλώνει τις 
αναπτυξιακές του δυνατό-
τητες. 

Με σχέδιο, αποφασιστικό-
τητα κι εξασφάλιση των 
αναγκαίων πόρων η περι-
οχή είμαι σίγουρος ότι θα 
κάνει ένα άλμα προόδου 
με αναπτυξιακό μέρισμα το 
οποίο θα καρπωθούν οι πο-
λίτες της χωρίς διακρίσεις, 
θρησκευτικές ή οποιουδή-
ποτε άλλου είδους. Εδώ, 
στην άκρη της Ελλάδας, 
το σύνθημα «Ανάπτυξη για 
όλους» βρίσκει την πιο πει-
στική και πιο χειροπιαστή 
εφαρμογή του.

Πηγή: xronos.gr

Μητσοτάκης απο Κομοτηνή
Η Θράκη σε νέο δρόμο δυναμικής ανάπτυξης
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Σε μόνιμο πονοκέφαλο για 
τους οδηγούς έχει εξελι-
χθεί το γέμισμα του ρε-
ζερβούαρ καθώς οι τιμές 
των καυσίμων παραμένουν 
υψηλές και οι προοπτικές 

για αποκλιμάκωση απομα-
κρύνονται χρονικά καθώς 
γεωπολιτικές εξελίξεις και 
στενότητα στην αγορά λει-
τουργούν ως αντίρροπες 
δυνάμεις στους φόβους για 

μείωση της ζήτησης.

Σύμφωνα με τα τελευταία 
δημοσιευμένα στοιχεία του 
υπουργείου Ανάπτυξης, 
η μέση πανελλαδική τιμή 

για την απλή αμόλυβδη 
διαμορφώνεται στα 2,392 
ευρώ το λίτρο και για το 
diesel κίνησης στα 2,076 
ευρώ.

Παρά τη μικρή αποκλιμά-
κωση των τιμών, οι κατανα-
λωτές διστάζουν να «φου-
λάρουν». Με τις τρέχουσες 
τιμές για ένα πετρελαιοκί-
νητο αυτοκίνητο μικρομε-

σαίας κατηγορίας θα θέλει 
περίπου 105 ευρώ για να 
φουλάρει ενώ αντίστοιχα, 
ένα οικογενειακό αμάξι με-
σαίας κατηγορίας χρειάζε-
ται 120 ευρώ.

Ακριβό το «φουλάρισμα»
Τριπλή απειλή βλέπει η αγορά

Η πλατφόρμα για τις αι-
τήσεις του Power Pass 
και του επιδόματος ρεύ-
ματος έχει κλείσει από 
τις 5 Ιουλίου.

Σύμφωνα και με τις χθεσι-
νές δηλώσεις του γενικού 
γραμματέα Πληροφορια-
κών Συστημάτων, Δημο-

σθένη Αναγνωστόπουλου 
οι πληρωμές θα έχουν 
ολοκληρωθεί μέχρι τις 15 
Ιουλίου, όπως ο ίδιος υπεν-
θύμισε.

Ο υπουργός Οικονομικών 
Χρήστος Σταϊκούρας άφη-
σε ανοικτό το ενδεχόμε-
νο να υπάρξουν και νέες 

παρεμβάσεις από τον Σε-
πτέμβριο, προκειμένου να 
αντιμετωπιστεί η ακρίβεια. 
Σημείωσε ότι η δημοσιονο-
μική εικόνα είναι θετική και 
τα πρώτα στοιχεία δείχνουν 
ότι μπορεί να δημιουργηθεί 
και νέος δημοσιονομικός 
χώρος.

Όπως χαρακτηριστικά τό-
νισε «βρήκαμε δημοσιο-
νομικό χώρο και δίνουμε 
αυτό το «μαξιλαράκι» πίσω 
στους πολίτες σε επιδο-
τήσεις στα καύσιμα, στην 
ενέργεια. Τώρα δημιουρ-
γείται ένας νέος χώρος για 
τις παρεμβάσεις που θα γί-
νουν από το Σεπτέμβριο», 

υπογράμμισε.

Η επιδότηση αφορά μόνο 
κυμαινόμενα τιμολόγια, 
μόνο παροχές οικιακής 
χρήσης για την κύρια κατοι-
κία και λογαριασμούς ρεύ-
ματος που εκδόθηκαν από 
την 1/12/2021 έως και την 
31/5/2022.

Τα χρήματα θα πιστωθούν 
στους λογαριασμούς των 
δικαιούχων λίγο μετά τα 
μέσα Ιουλίου.

Μέχρι τις 15 Ιουλίου οι πληρωμές στους δικαιούχους για το 
Power Pass

Η Δομή Στήριξης της Επι-
χειρηματικότητας με τίτλο 
«Kick-iT» είναι ο νέος επι-
χειρηματικός επιταχυντής 
του Επιμελητηρίου Κα-
βάλας που έχει ως στόχο 
να βοηθήσει και να υπο-
στηρίξει επιχειρηματικές 
ομάδες της Περιφερειακής 
Ενότητας Καβάλας στην 
ανάπτυξη και υλοποίηση 
των επιχειρηματικών ιδεών 
τους στον τομέα της πολι-
τιστικής και δημιουργικής 
βιομηχανίας.

Ο πρώτος κύκλος της Δο-
μής ολοκληρώθηκε τον 
Ιούνιο του 2022 με 31 επι-
χειρηματικές ομάδες και 
μετρώντας τουλάχιστον 
10 ώριμες επιχειρηματικές 
ιδέες. Στο πρόγραμμα συμ-
μετείχαν συνολικά 35 ωφε-
λούμενοι οι οποίοι έλαβαν 
υποστήριξη από μια ομάδα 
εξειδικευμένων μεντόρων, 
συμβούλων ανάπτυξης και 
επιχειρηματιών.

Η Δομή Kick-iT παρέχει 4 
διαφορετικές υπηρεσίες: 
Εκπαίδευση Γενικής Κατάρ-

τισης, Εκπαίδευσης Εξειδι-
κευμένης Κατάρτισης,

1 προς 1 Συμβουλευτικές 
Υπηρεσίες και Οριζόντιες 
Υπηρεσίες επίλυσης συγκε-
κριμένων ζητημάτων.

Συγκεκριμένα, στον πρώτο 
κύκλο διεξήχθησαν 108 
ώρες Εκπαίδευσης Γενικής 
Κατάρτισης από έμπειρους 
εκπαιδευτές, πραγματο-
ποιήθηκαν 216 ώρες Εκ-
παίδευσης Εξειδικευμένης 
Κατάρτισης από ειδικούς 
διαφόρων κλάδων, πα-
ρουσιάστηκαν 10 success 
stories και διενεργήθηκαν 
20 συμμετοχικά εργαστή-
ρια πάνω σε θέματα επιχει-
ρηματικής ανάπτυξης, δια-
χείρισης χρόνου και πόρων, 
πωλήσεων, αξιολόγησης 
και χρηματοοικονομικής 
ανάλυσης.

Μερικές από τις θεματι-
κές που αναπτύσσονται 
και στους δύο κύκλους 
είναι: branding, digital 
marketing, λογιστική για 
επιχειρηματίες, κατοχύρω-

ση διπλώματος ευρεσιτε-
χνίας,
εύρεση πηγών χρηματοδό-
τησης και διαχείριση πό-
ρων.

Χρονοδιάγραμμα

Η έναρξη του δεύτερου κύ-
κλου συμβουλευτικής θα 
ξεκινήσει το φθινόπωρο 
του 2022. Ως εκ τούτου, 
η ηλεκτρονική πλατφόρμα 
της Δομής «Kick-iT» ανοί-
γει και θα είναι διαθέσιμη 
από τη Δευτέρα 27 Ιουνίου 
2022 έως την Τετάρτη 31 
Αυγούστου 2022, καλώ-
ντας όλους τους ενδιαφε-
ρόμενους να υποβάλλουν 
τις αιτήσεις τους στο δεύ-
τερο κύκλο τουπρογράμμα-
τος επιτάχυνσης.

Ωφελούμενοι

Μπορούν να υποβάλλουν 
αίτηση όσοι ενδιαφερόμε-
νοι επιθυμούν να αναπτύ-
ξουν μία
επιχειρηματική ιδέα με την 
υποστήριξη της Δομής στον 
τομέα της πολιτιστικής και

δημιουργικής βιομηχανίας 
είτε είναι άνεργοι είτε ερ-
γαζόμενοι είτε αυτό-
απασχολούμενοι.

Παρεχόμενες υπηρεσίες 
υποστήριξης

Ενδεικτικά, η Δομή Kick-
iT παρέχει υπηρεσίες που 
αφορούν σε

- γενική και εξειδικευμένη 
εκπαίδευση σε θέματα επι-
χειρηματικότητας και και-
νοτομίας,
- καθοδήγηση,
- δράσεις δικτύωσης,
- εύρεση καναλιών χρημα-
τοδότησης,
- αξιολόγηση της συνολι-
κής επιταχυνόμενης προό-
δου.

Αναμενόμενα οφέλη

- Η συμβολή στη δημιουρ-
γία βιώσιμων επιχειρηματι-
κών μοντέλων.
- Η καλλιέργεια της επι-
χειρηματικής κουλτούρας 
και ειδικών γνώσεων των 
ωφελουμένων.

- Η ενθάρρυνση της συνερ-
γασίας του συνόλου των 
φορέων της τετραπλούς 
έλικας της καινοτομίας.
- Η ανάπτυξη του τομέα 
των πολιτιστικών και δημι-
ουργικών βιομηχανιών.

Χώρος

Η Δομή Kick-iT στεγάζεται 
στον τρίτο όροφο του κτη-
ρίου επί της οδού Ομονοίας 
117, κάλυψης 105τ.μ., και 
είναι εξοπλισμένη με όλες 
τις απαραίτητες προδια-
γραφές για την υποστήριξη 
των επιχειρηματικών ομά-
δων.

Αίτηση

Οι ενδιαφερόμενοι μπο-
ρούν να κάνουν αίτηση 
στη σχετική κατηγορία του 
website ΑΙΤΗΣΕΙΣ ή σε 
αυτό το link: https://forms.
gle/L5dgwiUTs2i5H4Qm7

Πληροφορίες

Για περισσότερες πληροφο-

ρίες επισκεφτείτε την ιστο-
σελίδα 

www.kavala-kickit.gr, 
στείλτε e-mail στο 
info@kavala-kickit.gr, 
τηλεφωνήστε στο 
2510 839 667 
Ώρες επικοινωνίας: 
09:00 – 13:00
ή/και πευθυνθείτε στο ίδιο 
τηλέφωνο για να κλείσετε 
ραντεβού για προσωπική 
ενημέρωση στον χώρο της 
Δομής.

Χρηματοδότηση

Το έργο χρηματοδοτείται 
από το Ευρωπαϊκό Κοινω-
νικό Ταμείο και το Πρό-
γραμμα Δημοσίων Επεν-
δύσεων μέσω της Πράξης 
«Δημιουργία Δομών Στή-
ριξης Επιχειρηματικότητας 
ΕΚΤ», του Επιχειρησιακού 
Προγράμματος «Ανατο-
λική Μακεδονία Θράκη 
2014-2020», στο πλαίσιο 
του εγκεκριμένου σχεδίου 
ΣΒΑΑ Δήμου Καβάλας – 
Ε.Π. «Ανατολικής Μακεδο-
νίας και Θράκης».

Έναρξη υποβολής αιτήσεων για τον δεύτερο κύκλο 
του προγράμματος επιτάχυνσης επιχειρήσεων 
της Δομής Στήριξης Επιχειρηματικότητας
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΩΣ ΕΔΩ...

Όρια, κανονισμοί, 
μέτρα…. Απαραίτη-
τα συστατικά στην 

ανθρώπινη ζωή. Υπερβάλ-
λω; Μήπως για μερικούς 
από εσάς η λέξη όριο συ-
νεπάγεται με καταπίεση 
και καταπάτηση ελευθε-
ρίας; Αλλά, σκεφτείτε να 
έχετε:

 συνέχεια την τσάντα σας 
ανοιχτή…..

τη πόρτα σας όλη μέρα 
ορθάνοιχτη….

το πορτοφόλι σας ανοιχτό 
σε κοινή θέα…

το κινητό πάντα σε ανοι-
χτή ακρόαση…

Το  φερμουάρ στη τσάντα, 
το πορτοφόλι, η  πόρτα, 
οι ηχητικές ρυθμίσεις στο 
κινητό είναι στα απλοϊ-
κά παραδείγματά μας, τα 
όρια που μας αφήνουν να 
βάζουμε φραγμούς στον 
εαυτό μας με τους γύρω 
μας και είναι σημαντικά 
ώστε να διασφαλίζουμε 
την ασφάλειά μας. Μήπως 
τα όρια ως ένα βαθμό,  
δε σημαίνουν καταπίεση, 
αλλά φροντίδα στον εαυ-
τό μας; Αν αποδεχτούμε 
την ουσία των ορίων ως 
ενήλικες, θα καταφέρουμε 
να πείσουμε και τα παιδιά 
μας!

Με αυτή την έννοια λοιπόν 
, η θέσπιση ορίων είναι η 
απόδειξη αγάπης και 
φροντίδας μας στα παι-
διά και τους μαθητές μας. 
Ώρα λοιπόν, να δούμε τα 
κλασικά λάθη που κάνου-
με στο καθορισμό ορίων 
ως γονείς και εκπαιδευτι-
κοί με παραδείγματα που  

<<μιλούν>> στη καθημερι-
νότητά μας:

• Θα είσαι σπίτι στις 
22:30! Δε θα το ξαναπώ. 
Αν εσύ είσαι επιπόλαιη, 
εγώ θα σε προστατεύω
• Εμένα, θα μου μιλάς 
όμορφα και θα με σέβεσαι. 
Δεν έμαθες τρόπους στο 
σπίτι;
• Σε δύο ώρες θα 
έχεις τελειώσει τα μαθή-
ματά σου. Τέτοιες ώρες 
πρέπει να διαβάζεις. Αλ-
λιώς ξέχνα το κινητό για 
καμια εβδομάδα.

Τα παραδείγματα μιλούν 
από μόνα τους καθώς ενώ 
στις 3 αυτές περιπτώσεις 
ο γονέας και καθηγητής 
νομίζει ότι έβαλε όρια, 
στην ουσία προστάζει και 
εξαναγκάζει ένα παιδί να 
κάνει κάτι χωρίς να του 
εξηγεί το λόγο, αλλά με το 
<<έτσι θέλω>>. 

Οι αντίστοιχες σκέψεις και 
μεταφράσεις στη γλώσσα 
των εφήβων που δέχτηκαν 
τα παραπάνω <<όρια>> 
είναι οι εξής:

• Γιατί είμαι επιπό-
λαιη αν θέλω ως έφηβη να 
βγω έξω ως αργά; Δε με 
εμπιστεύονται; 
• Γιατί δε μιλάω 
όμορφα; Τι κακό προκάλε-
σα; Γιατί προσβάλλει την 
οικογένειά μου;
• Γιατί να διαβάσω 
αυτές τις ώρες, ενώ απο-
δίδω καλύτερα άλλες; 
Γιατί να μη διαβάσω δύο 
ώρες ενώ μπορεί να χρει-
αστώ λιγότερο;

Πώς βάζουμε λοιπόν 
σωστά και αποτελεσμα-
τικά όρια;

Αρχικά, είναι πολύ ση-
μαντικό να βάζουμε όρια 
λαμβάνοντας πολύ σο-
βαρά την ηλικία, την 
ωριμότητα στο περι-
βάλλον των παιδιών στα 
οποία απευθυνόμαστε. 
Επίσης για να πετύχουμε 
αποτελεσματικά την εφαρ-
μογή τους, αιτιολογούμε 
πάντα το λόγο ύπαρξης 
του κάθε κανονισμού και 
ορίου με λογικά και εύ-
στοχα επιχειρήματα, τα 
οποία πάντα αναφέρουμε.  
Δε πρέπει να ξεχνάμε ότι 
τίποτα δεν είναι δεδομέ-
νο και αυτονόητο! Ας μη 
λησμονούμε λοιπόν, να 
επικοινωνήσουμε σωστά 
αυτά που απαιτούμε από 
ένα παιδί. Τέλος, οφείλου-
με να έχουμε πάντα την 
ηρεμία και την ευελιξία 
στο πως να διαχειριστούμε 
καταστάσεις μη τήρησης 
των ορίων με τρόπους που 
δεν θα μας βγάλουν εκτός 
ελέγχου και δε θα κατα-
στρέψουν τη σχέση μας με 
τα παιδιά.

Καλή σας επιτυχία, 
με όρεξη και υπομονή!

Ο ρ ι ο θ ε τ ώ -
ντας με θε-
τική διάθεση 
και ενέργεια 
τα παιδιά και 
τους μαθητές 
μας

Ο κύβος ερρίφθη ΄΄και ‘’Διέβη τον Ρουβίκωνα’’

Φράσεις που αναφέρονται στον Ιούλιο Καίσαρα, μελλοντικό ‘Ισόβιο διδάκτορα’ της Ρώμης.
Τα γεγονότα έχουν ως εξής:

Το 49 πχ ο Ιούλιος Καίσαρας με τον στρατό του φθάνει μπροστά σε ένα μικρό ποταμάκι της 
βόρειας Ιταλίας, τον Ρουβίκωνα. Μια πινακίδα έγραφε:  ‘

’Πέρα από αυτό τον ποταμό δεν περνούν σημαίες, όπλα, στρατιώτες’’. Ο Ιούλιος Καίσαρας 
γεμάτος δάφνες και δόξα, αφού με 50.000 στρατιώτες κυρίευσε τη μισή Ευρώπη υποτάσ-
σοντας 300 έθνη ήξερε τη μοίρα του. 

Οι Ιντριγκαδόροι της Ρώμης θα τον σκότωναν. Έτσι πήρε την απόφαση της βίας. Πέρασε το 
ποτάμι με τον στρατό του και σε 2 μήνες με τη φήμη του και μόνο σάρωσε όλη τη πανίσχυ-
ρη Ιταλία χωρίς αντίσταση. ‘Έτσι γεννήθηκε η αυτοκρατορική Ρώμη πάνω στις στάχτες της 
δημοκρατικής. Στις μέρες  μας οι εκφράσεις αυτές δηλώνουν δύσκολες αποφάσεις χωρίς 
επιστροφή.

ΘΕΟΦΡΑΣΤΟΣ
Ο φιλόσοφος Θεόφραστος κάποια μέρα είδε δύο νέους να 
περπατούν μαζί  και του έκανε μεγάλη εντύπωση η μεγάλη 
διαφορά που είχαν στο ντύσιμό τους. Ρώτησε λοιπόν τους 
μαθητές του αν γνωρίζουν ποιοι είναι οι δύο αυτοί νέοι.
‘’Δεν τους γνωρίζουμε προσωπικά’’ απάντησαν αυτοί. "Γνω-
ρίζουμε όμως ότι είναι αχώριστοι".

‘’Και πως γίνεται αυτό; ‘’ αναρωτήθηκε κατάπληκτος ο φι-
λόσοφος ο οποίος δεν εννοούσε τη φιλία χωρίς θυσίες,
‘’Πως είναι δυνατόν ο ένας να είναι τόσο πλούσιος και να 
μην βοηθά τον τόσο φτωχό; ‘’

10.7.1878 Οι Άγγλοι αποβιβάζονται στη Κύπρο που αγό-
ρασαν από τους Τούρκους στις 4.6.1878

11.7.1908 Λήξη του Μακεδονικού Αγώνα με την επανά-
σταση των Νεότουρκων και τη δημοσίευση διακήρυξης συ-
ντάγματος και προκήρυξης εκλογών.

12.7.1949 Η Γιουγκοσλαβία κλείνει τα σύνορά της στους 
μαχητές του Δημοκρατικού Στρατού που βοήθησε τελικά 
στη συντριβή του. 

............................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 
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Ξεκάθαρο μήνυμα προς 
όλους ότι η ελληνική οικο-
νομία είναι ασφαλής παρά 
τη διεθνή ενεργειακή κρί-
ση στέλνει με τηλεοπτική 
συνέντευξή του o Πρωθυ-
πουργός κ. Κυριάκος Μη-
τσοτάκης στο Capital.gr και 
τον διευθυντή του Σπύρο 
Δημητρέλη. Σχολιάζοντας 
τις προειδοποιήσεις άλλων 
ευρωπαϊκών χωρών προς 
τους πολίτες τους για τον 
κίνδυνο ελλείψεων ενερ-
γειακών πόρων, τονίζει ότι 
"είμαστε καλυμμένοι και για 
το χειρότερο δυνατό σενά-
ριο που δεν είναι άλλο από 
την πλήρη διακοπή φυσι-
κού αερίου από τη Ρωσία". 

Για τα νέα μέτρα στήριξης 
των εισοδημάτων κατά της 
ενεργειακής ακρίβειας που 
ανακοινώνονται σήμερα, ο 
Πρωθυπουργός σημειώνει 
ότι πρόκειται για αυξημένη 
επιδότηση σε σχέση με το 
Fuel Pass 1 και ότι θα είναι 
διάρκειας τριών μηνών, ενώ 
τονίζει ότι ο εθνικός στό-
χος για την ανάκτηση της 
επενδυτικής βαθμίδας δεν 
κινδυνεύει από τις διεθνείς 
οικονομικές εξελίξεις. Στο 
μέτωπο των εθνικών θεμά-
των τονίζει ότι η γεωπολι-
τική θέση της χώρας είναι 
ενισχυμένη και σε αυτό έχει 
βοηθήσει σημαντικά και ότι 
στην οικονομία, η Ελλάδα 
δεν είναι πλέον "το μαύρο 
πρόβατο της Ευρώπης". 

Σημειώνει ότι πρόθεσή του 
είναι να εξαντλήσει την 
4ετία αλλά αφήνει ανοικτό 
το ενδεχόμενο πρόωρων 
εκλογών εφόσον η πολιτι-
κή όξυνση βάλει τη χώρα 
σε παρατεταμένη προεκλο-
γική περίοδο. Για τα ελλη-
νοτουρκικά σημειώνει ότι η 
γεωπολιτική θέση της χώ-
ρας είναι πολύ ενισχυμένη 
και ότι η επένδυση που έχει 
γίνει στην εξωτερική πολι-
τική της χώρας αποδίδει.

Συνέντευξη στον Σπύρο 
Δημητρέλη 

-Κύριε Πρόεδρε να σας 
ευχαριστήσουμε γι’ αυτή 
την τιμή που μας κάνε-
τε να κάνουμε αυτή τη 
συζήτηση, η οποία θα 
έλεγα ότι έρχεται σε μία 
πολύ κρίσιμη περίοδο σε 
πολλαπλά μέτωπα και 
στο μέτωπο της οικο-
νομίας και στο μέτωπο 
των εθνικών θεμάτων, 
αλλά και γενικότερα για 
την πολιτική κατάσταση 
της χώρας. Βέβαια έχου-
με και την τύχη να σας 
έχουμε λίγες ώρες πριν 
ανακοινώσετε κάποια 
πρόσθετα μέτρα στήρι-
ξης των πολιτών κατά 
της ενεργειακής ακρί-
βειας. Θα θέλατε να μας 

δώσετε ένα περίγραμμα;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Έχετε δίκιο να εντοπίζετε 
το γεγονός ότι η συγκυρία 
στην οποία κάνουμε αυτή 
τη συζήτηση είναι μία συ-
γκυρία όντως δύσκολη. Δύ-
σκολη για την παγκόσμια 
οικονομία, δύσκολη για 
την ευρωπαϊκή οικονομία, 
δύσκολη για την ελληνική 
οικονομία, καθώς βρισκό-
μαστε αντιμέτωποι με το 
φάσμα ενός πληθωρισμού 
που δεν τον έχουμε ξανα-
συναντήσει στην Ευρώπη 
εδώ και 40 χρόνια.

Θα πρέπει να επαναλαμ-
βάνουμε, ώστε να το αντι-
ληφθούν και οι πολίτες, 
ότι είμαστε σε πόλεμο, η 
Ευρώπη είναι σε πόλεμο 
και οι επιπτώσεις, δυστυ-
χώς, από αυτήν την ρωσι-
κή εισβολή στην Ουκρανία 
είναι αισθητές πια σε όλο 
το φάσμα της οικονομικής 
δραστηριότητας. Γι’ αυτό 
και έχουμε χρέος, στο πλαί-
σιο πάντα των δημοσιονο-
μικών μας δυνατοτήτων, 
όπως το έχουμε κάνει μέχρι 
τώρα, να παρεμβαίνουμε 
για να μετριάζουμε τις επι-
πτώσεις των αυξήσεων σε 
όλα τα επίπεδα, ώστε να 
"ροκανίζουν" όσο το δυνα-
τόν λιγότερο το διαθέσιμο 
εισόδημα.

Πράγματι, λοιπόν, στο 
Υπουργικό Συμβούλιο θα 
έχουμε την ευκαιρία να 
ανακοινώσουμε ένα πρό-
σθετο πακέτο στήριξης νοι-
κοκυριών και επιχειρήσεων 
όσον αφορά στα καύσιμα, 
ας το ονομάσουμε ένα "Fuel 
Pass 2" για τους επόμενους 
τρεις μήνες. Χωρίς να μπω 
σε μεγάλες λεπτομέρειες, 
μιλάμε για αυξημένες επι-
δοτήσεις για καταναλώσεις 
ύψους 60 λίτρων το μήνα, 
σε σχέση με αυτό το οποίο 
είχαμε εκταμιεύσει το προ-
ηγούμενο τρίμηνο όταν θέ-
σαμε σε εφαρμογή το "Fuel 
Pass 1".

Παραπάνω λεπτομέρειες 
θα δοθούν στο Υπουργικό 
Συμβούλιο, αλλά και από 
τους Υπουργούς, το μεση-
μέρι, σε μια ειδική συνέ-
ντευξη Τύπου.

- Υπάρχουν πολλοί ση-
μαντικοί οικονομικοί πα-
ράγοντες και αναλυτές 
που προβλέπουν έναν 
επερχόμενο κίνδυνο -ο 
οποίος δεν έχει πραγμα-
τωθεί ακόμα- μιας νέας 
παγκόσμιας οικονομικής 
καταιγίδας με τη μορφή 
του στασιμοπληθωρι-
σμού που -όπως πολύ 
καλά θα γνωρίζετε- εί-
ναι μια μορφή οικονομι-
κής πρόκλησης η οποία 
δεν αντιμετωπίζεται εύ-
κολα όταν εγκαθιδρυθεί 
σε μια οικονομία. Από 
την άλλη, βλέπουμε κά-
ποια χαρακτηριστικά 
της συμπεριφοράς των 
αγορών και κάποια χα-
ρακτηριστικά στην ελ-
ληνική οικονομία, όπως 
είναι η διεύρυνση του 
ελλείμματος του ισο-

ζυγίου τρεχουσών συ-
ναλλαγών. Έχουμε την 
αύξηση των αποδόσεων 
των ελληνικών ομο-
λόγων, των επιτοκίων 
δηλαδή με τα οποία δα-
νείζεται το ελληνικό δη-
μόσιο και ήθελα να σας 
ρωτήσω κατά πόσο είναι 
ασφαλής η ελληνική οι-
κονομία στην περίπτω-
ση που πράγματι αυτές 
οι προβλέψεις, οι κακές 
προβλέψεις, επαληθευ-
τούν.

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Η ελληνική οικονομία είναι 
σήμερα πολύ πιο ασφαλής, 
πατάει σε πολύ πιο στέρεα 
πόδια, σε σχέση με την κα-
τάσταση στην οποία βρι-
σκόταν όταν ήρθαμε στα 
πράγματα. Ευτυχώς, θα 
έλεγα, διότι πράγματι κα-
λούμαστε να διαχειριστού-
με μία εξαιρετικά δύσκο-
λη και σύνθετη συγκυρία. 
Καταρχάς, ο στασιμοπλη-
θωρισμός αναφέρεται σε 
ένα οικονομικό φαινόμενο 
όπου έχουμε πληθωρισμό 
σε συνδυασμό με αναιμική 
ανάπτυξη, ενδεχομένως και 
ύφεση. Δεν έχουμε καμία 
τέτοια ένδειξη ότι αυτό εί-
ναι ένα πρόβλημα το οποίο 
θα μας απασχολήσει το ερ-
χόμενο διάστημα. Το αντί-
θετο θα σας έλεγα, δεν θα 
εκπλαγώ καθόλου αν τε-
λικά η ελληνική οικονομία 
αναπτυχθεί με γρηγορότε-
ρους ρυθμούς από αυτούς 
που προβλέπουν οι ξένοι 
οίκοι, η Ευρωπαϊκή Ένωση 
και το Διεθνές Νομισματικό 
Ταμείο. 

Το λέω αυτό διότι έχουμε 
εξαιρετικά ενθαρρυντικά 
νέα από τον τουρισμό αλλά 
και από το μέτωπο των 
επενδύσεων, για αυτό και 
είμαι συγκρατημένα αισι-
όδοξος ότι θα έχουμε μια 
καλή, μια ρωμαλέα ανάπτυ-
ξη και το 2022. Ήδη το ’21 
εκπλήξαμε πολύ ευχάριστα, 
ξεπερνώντας κατά πολύ τις 
προβλέψεις οι οποίες είχαν 
γίνει στην αρχή της χρο-
νιάς.

Ο πληθωρισμός, τώρα, εί-
ναι ένα ευρωπαϊκό φαινό-
μενο. Ένα παγκόσμιο φαι-
νόμενο, αλλά σίγουρα κι 
ένα ευρωπαϊκό φαινόμενο. 
Και ένας τρόπος υπάρχει 
μόνο να τον ελέγξουμε σε 
ευρωπαϊκό επίπεδο και αυ-
τός είναι μέσα από την αύ-
ξηση των επιτοκίων.

Το χρήμα θα γίνει πιο ακρι-
βό, είναι κάτι το οποίο συμ-
βαίνει παντού στον κόσμο 
και η αμερικανική Κεντρική 
Τράπεζα ανακοίνωσε αύξη-
ση επιτοκίων. Το ίδιο θα γί-
νει και στην Ευρώπη. Αυτό 
σίγουρα θα προκαλέσει 
ένα πρόσθετο κόστος στις 
επιχειρήσεις, στα νοικοκυ-
ριά αλλά και στο κράτος. 
Όμως, σε καμία περίπτωση 
αυτό δεν είναι προάγγελος 
μίας απόκλισης της ελλη-
νικής οικονομίας από τις 
υπόλοιπες ευρωπαϊκές.

Όπως ξέρετε και όπως 
γνωρίζουμε πια καλά, η ενι-

σχυμένη εποπτεία τελειώ-
νει τον Αύγουστο. Αυτό 
σημαίνει ότι κλείνει ένας 
12ετής κύκλος για την ελ-
ληνική οικονομία, η οποία 
αντιμετωπίζεται πια ως μια 
κανονική ευρωπαϊκή οικο-
νομία και όχι ως μια ειδική 
εξαίρεση.

Πράγματι έχουμε ακόμα ένα 
ονομαστικό χρέος το οποίο 
είναι μεγάλο ως ποσοστό 
του ΑΕΠ, μειώνεται όμως 
με πολύ γρήγορους ρυθ-
μούς, επειδή ακριβώς αυ-
ξάνεται το ονομαστικό ΑΕΠ 
με γρήγορους ρυθμούς. Τα 
δε spreads δεν μας προκα-
λούν αυτή τη στιγμή κάποια 
ιδιαίτερη ανησυχία και δεν 
υπάρχει καμία εικόνα από 
τις αγορές ότι η Ελλάδα 
είναι ειδική περίπτωση ανη-
συχίας. Αντίθετα -θα σας 
έλεγα- αυτό θα πρέπει να 
ισχύει για άλλες ευρωπαϊ-
κές χώρες. Δεν χρειάζεται 
να μπούμε εδώ σε ονομα-
τολογία.

Κατά συνέπεια, η αύξηση 
των επιτοκίων είναι απα-
ραίτητη για να συγκρατή-
σουμε τον πληθωρισμό, 
είναι αποφάσεις που δεν 
παίρνονται πια σε εθνικό 
αλλά σε ευρωπαϊκό επίπε-
δο. Το κύριο μέλημα της 
Ευρωπαϊκής Κεντρικής 
Τράπεζας είναι η σταθε-
ρότητα των τιμών και πώς 
θα επανέλθουμε σε έναν 
πληθωρισμό κοντά στο 2%. 
Και από εκεί και πέρα, κάθε 
χώρα κρατάει στη "φαρέ-
τρα” εκείνα τα όπλα για να 
μπορεί να στηρίξει νοικοκυ-
ριά και επιχειρήσεις απένα-
ντι σε αυτές τις αυξήσεις.

Και θέλω να τονίσω εδώ 
ότι η Ελληνική Κυβέρνηση 
έχει κάνει πολλά σε αυτή 
την κατεύθυνση. Έχει στη-
ρίξει το διαθέσιμο εισόδη-
μα, καταρχάς μέσω μειώσε-
ων φόρων.  Δεν πρέπει να 
ξεχνάμε ότι η κυβέρνηση 
αυτή ήταν απολύτως συνε-
πής στις προεκλογικές της 
δεσμεύσεις.

Στην περίπτωση δε του ΕΝ-
ΦΙΑ, μειώσαμε τον ΕΝΦΙΑ 
περισσότερο από όσο είχα-
με δεσμευτεί, ακριβώς γιατί 
με αυτό τον τρόπο προσθέ-
τουμε διαθέσιμο εισόδη-
μα στις τσέπες, πρακτικά, 
όλων των νοικοκυριών.

Αυξήσαμε τον βασικό μι-
σθό παραπάνω από αυτό 
το οποίο μας ζητούσαν 
κοινωνικοί εταίροι και προ-
εξοφλούσε η αγορά. Για-
τί ξέρουμε ότι σε αυτή τη 
δύσκολη συγκυρία πρέπει 
να στηρίξουμε το διαθέσι-
μο εισόδημα χωρίς όμως 
-το τονίζω- να μπούμε σε 
έναν φαύλο κύκλο όπου 
θα κυνηγάμε μονίμως τον 
πληθωρισμό μέσα από ορι-
ζόντιες μειώσεις φόρων 
και επιδόματα τα οποία δεν 
μπορούμε να αντέξουμε 
δημοσιονομικά.

Για αυτό και έχουμε πει 
πολλές φορές ότι δεν θα 
προχωρήσουμε σε οριζό-
ντιες μειώσεις Ειδικών Φό-

ρων Κατανάλωσης ή ΦΠΑ, 
ακριβώς γιατί με αυτό τον 
τρόπο ουσιαστικά δεν μπο-
ρούμε να είμαστε στοχευ-
μένοι, επιβραβεύουμε πε-
ρισσότερο τους έχοντες και 
κατέχοντες από αυτούς που 
έχουν παραπάνω ανάγκη. 
Και βέβαια είναι μέτρα τα 
οποία έχουν πολύ μεγάλο 
δημοσιονομικό αποτύπω-
μα.

-Μιλήσατε για την επι-
κείμενη έξοδο της χώρας 
από την ενισχυμένη επο-
πτεία όπου -όπως είπατε- 
κλείνει και ένας 12ετής 
κύκλος μίας μεγάλης 
οικονομικής περιπέτει-
ας της χώρας και έχετε 
περιγράψει έναν εθνικό 
στόχο ο οποίος είναι η 
ανάκτηση της επενδυτι-
κής βαθμίδας μέσα στο 
2023, η οποία θα έχει 
πολλαπλασιαστικά θε-
τικά οφέλη για τα εισο-
δήματα και γενικότερα 
για την οικονομία. Σάς 
φοβίζει το ενδεχόμενο, 
αυτός ο στόχος να τεθεί 
σε κίνδυνο; Υπάρχει κάτι 
το οποίο μπορεί να τον 
θέσει σε αμφισβήτηση;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Θα σας έλεγα πως όχι, 
δεν υπάρχει κάτι το οποίο 
να μπορώ να δω αυτή τη 
στιγμή που να με κάνει να 
πιστεύω ότι δεν θα μπορέ-
σουμε να πετύχουμε αυτόν 
τον στόχο.

Ο στόχος αυτός είναι συ-
νάρτηση δύο παραγόντων. 
Νομίζω είναι συνάρτηση 
αφενός της οικονομικής 
πορείας, κυρίως των δη-
μόσιων οικονομικών, όπου 
νομίζω ότι έχουμε πετύχει 
μεγάλη πρόοδο: και η απο-
κλιμάκωση του πρωτογε-
νούς ελλείμματος το ’22 θα 
είναι σημαντική και το ’23 
θα κάνουμε ακόμα μεγαλύ-
τερη πρόοδο και η μείωση 
του χρέους θα είναι σημα-
ντική.

Και οι δείκτες οι οποίοι δεί-
χνουν τον ποιοτικό μετα-
σχηματισμό της ελληνικής 
οικονομίας, εξακολουθούν 
να κινούνται όλοι προς την 
σωστή κατεύθυνση. Αναφέ-
ρομαι ειδικά στη σημαντική 
αύξηση των επενδύσεων 
ως ποσοστό του ΑΕΠ.

Και βέβαια δεν πρέπει να 
ξεχνάμε ότι έχουμε στη 
διάθεση μας πολλούς πό-
ρους για επενδύσεις: ιδι-
ωτικούς, δημόσιους, ευ-
ρωπαϊκούς. Η χώρα ήταν 
η πρώτη ευρωπαϊκή χώρα 
της οποίας εγκρίθηκε το 
ΕΣΠΑ, το Εθνικό Σχέδιο 
Περιφερειακής Ανάπτυξής. 
Έχουμε λαμβάνειν 30 δισε-
κατομμύρια από το Ταμείο 
Ανάκαμψης και είμαστε σε 
πολύ καλό δρόμο, καθώς 
έχει εκταμιευθεί η προκα-
ταβολή και η πρώτη δόση. 
Υπάρχουν, δηλαδή, πολλά 
κεφάλαια τα οποία θα μας 
βοηθήσουν να κινητοποι-
ήσουμε αυτόν τον ουσια-
στικό μετασχηματισμό της 
ελληνικής οικονομίας.

Και βέβαια, μέσα στο ’23 
θα έχει κλείσει και το ζή-
τημα που αφορά την πο-
λιτική σταθερότητα. Διότι 
και αυτό είναι ένα πολύ 
σημαντικό ζήτημα το οποίο 
σίγουρα θα προσμετρηθεί 
από τις αγορές, κατά πόσο 
θα μπορούμε να συνεχί-
σουμε με μια Κυβέρνηση 
-όπως εκτιμώ ότι θα γίνει 
τελικά- η οποία είναι απο-
φασισμένη, με ταχύτητα, να 
υλοποιήσει τις απαραίτητες 
μεταρρυθμίσεις.

- Κύριε Πρόεδρε, είστε 
ευχαριστημένος από τον 
ρυθμό με τον οποίο "τρέ-
χουν" τα προγράμματα 
του Ταμείου Ανάκαμψης; 
Διότι η αγορά διψάει για 
ρευστό. Έχει τον του-
ρισμό βέβαια, ο οποίος 
πηγαίνει, ευτυχώς, πάρα 
πολύ καλά, αλλά ο δεύ-
τερος πόλος ρευστότη-
τας και ενίσχυσης της 
οικονομίας είναι το Τα-
μείο Ανάκαμψης. Είστε 
ευχαριστημένος από τον 
ρυθμό που τρέχει;

Κυριάκος Μητσοτάκης: 
Είμαστε από τους πρωτα-
θλητές στην Ευρώπη στην 
εκταμίευση του Ταμείου 
Ανάκαμψης και βέβαια το 
Ταμείο Ανάκαμψης έχει 
σημαντικές και αυστηρές 
αιρεσιμότητες. Για όλες τις 
ευρωπαϊκές χώρες ισχύει 
αυτό, όχι μόνο για την Ελ-
λάδα.

Άρα ξέρουμε πάρα πολύ 
καλά ποιους στόχους πρέ-
πει να πετύχουμε για να 
εκταμιεύουμε τις δόσεις 
του Ταμείου Ανάκαμψης. 
Μέχρι στιγμής, έχουμε τη-
ρήσει στο ακέραιο τα χρο-
νοδιαγράμματά μας. Και 
οι όποιες μικρές καθυστε-
ρήσεις δεν οφείλονταν σε 
μας, αλλά σε διαδικασίες 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής.
Αλλά συνέχεια, όπως βλέ-
πετε, "τρέχουν" προγράμ-
ματα τα οποία στοχεύουν 
στην τόνωση της οικονομι-
κής δραστηριότητας, αλλά 
και στην επίτευξη άλλων 
συναφών στόχων. Να ανα-
φέρω, για παράδειγμα, το 
πρόγραμμα της αντικατά-
στασης των ηλεκτρικών 
συσκευών. Πολύ σημαντικό 
πρόγραμμα το οποίο μας 
επιτρέπει να μειώσουμε το 
ενεργειακό μας αποτύπω-
μα, να μειώσουν τα νοι-
κοκυριά την κατανάλωση 
ρεύματος με συσκευές που 
εξασφαλίζουν πολύ μεγα-
λύτερη οικονομία, πολλές 
δουλειές για όλους τους 
επαγγελματίες οι οποίοι 
λειτουργούν στο δίκτυο 
διανομής αλλά και εγκατά-
στασης και απόσυρσης των 
παλιών κλιματιστικών.

Τέτοιου είδους προγράμ-
ματα, όπως και το "Εξοι-
κονομώ" το οποίο και αυτό 
τρέχει με πολύ μεγάλη τα-
χύτητα, είναι προγράμματα 
τα οποία προσφέρουν πό-
ρους, κινητοποιούν πόρους, 
ιδιωτικούς αλλά και ευρω-
παϊκούς, στην κατεύθυνση 
στην οποία θέλουμε να κι-
νηθούμε.

Κ. Μητσοτάκης
"Η ελληνική οικονομία είναι ασφαλής - Ενεργειακή επάρκεια 
και στο χειρότερο σενάριο - Πρόθεσή μου να εξαντλήσω 
την 4ετία, αλλά… "
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«Η απόφαση της Οικο-
νομικής Επιτροπής για 
την αποδοχή της πα-
ραχώρησης της Ακτής 
“Καλαμίτσα” βρίσκε-
ται σε ισχύ και προχω-
ρούμε κανονικά στην 
εφαρμογή της» ανα-
φέρει σε ανακοίνωση 
ο Δήμος Καβάλας.

Η Επιτροπή του άρθρου 
152 του νόμου 3463 
απεφάνθη ότι ισχύει η 
απόφαση 133/22 της 
Οικονομικής Επιτροπής 

του Δήμου Καβάλας, με 
την οποία έγινε η αποδο-
χή της παραχώρησης της 
Ακτής «Καλαμίτσα» από 
την ΕΤΑΔ στον Δήμο για 
30 έτη.

Σύμφωνα με τον Δήμο 
Καβάλας πενθυμίζεται 
ότι:

Κατά της απόφασης 
133/22 της Οικονομικής 
Επιτροπής είχε προσφύ-
γει στην Αποκεντρωμέ-
νη Διοίκηση η δημοτική 

σύμβουλος Αναστασία 
Ιωσηφίδου.

Ο συντονιστής της Απο-
κεντρωμένης Διοίκησης 
έκανε εν μέρει αποδεκτή 
την προσφυγή της κ. Ιω-
σηφίδου.

Κατά της απόφασης του 
συντονιστή της Αποκε-
ντρωμένης Διοίκησης 
προσέφυγαν στην Επι-
τροπή του άρθρου 152 
του νόμου 3463, οι 
αντιδήμαρχοι Λεωνίδας 

Παππάς και Γιώργος Μι-
χαηλίδης.

Μετά την σημερινή ανα-
κοίνωση της Επιτροπής 
του άρθρου 152 του 
νόμου 3463, ο Δήμαρ-
χος Καβάλας, Θόδωρος 
Μουριάδης, δήλωσε τα 
εξής:

«Η ομόφωνη απόφαση 
Επιτροπής μάς δικαιώ-
νει, αναφέροντας ότι η 
απόφαση της Οικονο-
μικής Επιτροπής κακώς 

προσεβλήθη από την 
κυρία Ιωσηφίδου και κα-
κώς εξεδόθη η απόφαση 
του συντονιστή της Απο-
κεντρωμένης Διοίκησης, 
που ακύρωσε την από-
φαση της Οικονομικής 
Επιτροπής, επειδή ο συ-
ντονιστής δεν έχει την 
αρμοδιότητα να ακυρώ-
νει ή να ελέγχει τη νο-
μιμότητα τέτοιου είδους 
πράξεων.

Η σύμβαση του Δήμου 
με την ΕΤΑΔ είναι ιδιω-

τικού δικαίου και όποιος 
έχει πρόβλημα μπορεί να 
προσφύγει μόνο στα πο-
λιτικά δικαστήρια.

Συνεπώς, η απόφαση 
της Οικονομικής Επιτρο-
πής για την αποδοχή της 
παραχώρησης της Ακτής 
“Καλαμίτσα” βρίσκεται 
σε ισχύ και προχωρούμε 
κανονικά στην εφαρμογή 
της».

(Δήμος Καβάλας)

Δήμος Καβάλας
Τι ισχύει για την Ακτή Καλαμίτσας

Μία απόφαση που και 
πάλι ανατρέπει όλα τα 
δεδομένα στην υπό-
θεση “Ακτή Καλαμί-
τσας” φέρνει στο φως 
της δημοσιότητας το 
enanews.gr

Μπορεί τις προηγούμε-
νες ημέρες να δημοσι-
εύτηκε ένα δελτίο τύπου 
από τον Δήμο Καβάλας 
που να εξηγούσε την κα-
τάσταση σχετικά με την 
πρόσφατη απόφαση της 
επιτροπής του άρθρου 
152 που προσέφυγαν οι 
Αντιδήμαρχοι Λεωνίδας 
Παππάς και Γιώργος Μι-
χαηλίδης.

Ωστόσο στην εκπο-
μπή Αναλυτής του ENA 

Channel η Υποψήφια 
Δήμαρχος Καβάλας 
Αναστασία Ιωσηφίδου 
αποκάλυψε ότι οι συγκε-
κριμένες προσφυγές δεν 
εγκρίθηκαν αλλά απορ-
ρίφθηκαν (!) από την 
Επιτροπή του άρθρου 
152 με αποτέλεσμα να 
μην μπορεί να προχωρή-
σει η απόφαση της Οικο-
νομικής Επιτροπής του 
Δήμου Καβάλας από την 
στιγμή που υπάρχει ήδη 
μία ακυρωτική απόφαση 
από την Αποκεντρωμένη 
Διοίκηση Μακεδονίας 
Θράκης μετά από σχετι-
κή προσφυγή της κ.α Ιω-
σηφίδου.

Ανατροπή για την “Ακτή Καλαμίτσα”
Απορρίφθηκαν οι προσφυγές Παππά-Μιχαηλίδη για την 
συμφωνία ΕΤΑΔ-Δήμου Καβάλας!
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Αγαπητοί φίλοι και φίλες 
Είναι κάποιες στιγμές που 
όλη η ζωή μας περνά μέσα 
σε δευτερόλεπτα μπρος 
από τα μάτια μας. Μια τέ-
τοια στιγμή είναι και η ση-
μερινή καθώς μέσα από 
όλους εσάς που σήμερα 
είσαστε εδώ και τιμάτε με 
την παρουσία σας τόσο μια 
δημοτική παράταξη που 
σήμερα γεννιέται όσο και 
εμένα προσωπικά, σχημα-
τίζεται όλη η μέχρι σήμερα 
πορεία της ζωής μου.

Βλέπω εδώ τους φίλους 
μου από την γειτονιά που 
γεννήθηκα και μεγάλωσα 
στο Σούγελου, τους συμ-
μαθητές μου από το 5ο 
Δημοτικό Σχολείο και το 
Ζουμπουλάκειο , τους συμ-
φοιτητές μου στο Πανεπι-
στήμιο της Θεσσαλονίκης 
, τους συναδέλφους μου 
του Δικηγορικού Συλλόγου 
Καβάλας , ανθρώπους που 
συνεργάστηκα στη Δημω-
φέλεια και βεβαίως  τους 
συγχωριανούς μου Καρβα-
λιώτες και νιώθω σήμερα 
όχι μόνο συγκινημένη αλλά 
ταυτόχρονα ευλογημένη 
και πλήρης. Για τον λόγο 
αυτόν θα ήθελα να σας 
ευχαριστήσω από καρδιάς 
όλους σας και τον καθέ-
να ξεχωριστά και βεβαίως 
τους παριστάμενους συνα-
δέλφους μου δημοτικούς 
συμβούλους που επί μία 
πενταετία  κολυμπήσαμε  
στα βαθιά νερά της διοίκη-
σης του Δήμου. Και να που 
σήμερα βρίσκομαι  μπροστά 
σας , έχοντας να επιδεί-
ξω τα διαπιστευτήρια μιας 
χρηστής και διαφανούς δι-
οίκησης, που δεν φοβήθηκε 
κανέναν , να θυμήσω την 
δικαστική μας επικράτηση 
επί του ΟΛΚ στο θέμα του 
λιμανιού , επί της Εγνατίας 
στο θέμα των διοδίων και 
επί του ΤΑΠ στο θέμα της 
διέλευσης και  που έδω-
σε νέα κατεύθυνση στην 
Δημωφέλεια και την ανέ-
δειξε σε δημοτική επιχεί-
ρηση πρότυπο σε όλη την 
Ελλάδα , όπου μέχρι και 
σήμερα δέχομαι τηλεφω-
νήματα από αιρετούς άλ-
λων δήμων για να με συμ-
βουλευτούν για όσα τότε 
πετύχαμε. Όπως βεβαίως 
διαπιστευτήρια μου θεωρώ 
και τα τρία χρόνια της αντι-
πολίτευσης που ασκώ που 
απέδωσε την  μείωση των 
ανταποδοτικών τελών και 
την δικαίωση για το θέμα 
της επένδυσης στο Εσκή 
Καπού. 

Εδώ όμως δεν ήρθαμε για 
να μιλήσουμε για μένα και 
ούτε πρόκειται να  αναλω-
θώ σε κάτι τέτοιο. Λίγο έως 
πολύ όλοι με γνωρίζετε και 
έχετε παρακολουθήσει την 
προσωπική , επαγγελματική 
και πολιτική μου πορεία.
Ο λόγος που είμαστε σήμε-
ρα εδώ είναι γιατί μια ομά-
δα ανθρώπων, εδώ και και-
ρό έχουμε αντιληφθεί ότι 
είναι κάτι παραπάνω από 
επείγον να ανατρέψουμε 
την ολέθρια πορεία στην 
οποία οδηγείται ο Δήμος 

και η πόλη από μια διοίκη-
ση η οποία χωρίς πλάνο , 
χωρίς σχέδιο και χωρίς αν-
θρώπους διαχειρίζεται τα 
θέματα του Δήμου σε μια 
ιδιαίτερα δύσκολη συγκυ-
ρία για όλους. 
Ίσως για κάποιους από 
εσάς αλλά και από τους 
συνδημότες μας να μην εί-
ναι τόσο ευδιάκριτο αυτό 
και να θεωρηθεί ότι πρό-
κειται απλά για φιλοδοξία 
, αντιπολιτευτική θεώρηση 
των πραγμάτων ή απλά ένα 
παιχνίδι εναλλαγής εξουσί-
ας. Πρόσφατα μιλώντας με 
έναν πρόεδρο μιας δημο-
τικής κοινότητας μου είπε 
ότι μπορεί ο ίδιος να μην 
συμμετέχει στις επόμενες 
εκλογές αλλά θα στηρίξει 
τον Μουριάδη γιατί έρ-
χεται κάθε εβδομάδα στο 
χωριό και πίνει καφέ στο 
καφενείο, πράγμα που δεν 
έκαναν οι προηγούμενοι.  
Όταν το κριτήριο επιλογής 
φθάνει σε τέτοιο επίπεδο , 
σημαίνει ότι κάποιοι έχουν 
συμβιβαστεί με το ελάχι-
στο  και αυτό είναι σημάδι 
παρακμής. Όταν ο δημότης 
ξεχνά ότι το χωριό του ερη-
μώνει από νέους , μειώνε-
ται ο πληθυσμός του λόγω 
έλλειψης  εργασιών και 
έργα βελτίωσης της ποιό-
τητας ζωής δεν υπάρχουν , 
αλλά είναι ικανοποιημένος 
επειδή ο δήμαρχος πίνει 
τον καφέ του στο καφενείο 
τότε συγγνώμη αλλά δεν 
μιλάμε για σύγχρονο δήμο 
αλλά για το Κολοκοτρωνί-
τσι του 2022. Ταυτόχρονα 
η βιομηχανία προπαγάνδας 
που έχει στηθεί στα υπό-
γεια του λευκού κτιρίου της 
δημαρχίας παρουσιάζει μια 
εικόνα η οποία είναι απο-
λύτως κίβδηλη  , με σκοπό 
την παραπλάνηση των δη-
μοτών και την υφαρπαγή 
της ψήφου τους.  Την ίδια 
στιγμή που η πόλη και η 
ύπαιθρος της μειώνονται 
πληθυσμιακά , χάνοντας 
μάλιστα το πιο δυναμι-
κό της κομμάτι που είναι 
η νεολαία, οι επενδύσεις 
είτε ακυρώνονται είτε πα-
ραμένουν βαλτωμένες , τα 
ταμεία του Δήμου αδειά-
ζουν , οι υπηρεσίες απο-
ψιλώνονται σε προσωπικό  
και το μάρμαρο πληρώνει 
ο δημότης με συνεχείς αυ-
ξήσεις.  Η Καβάλα συνεχώς 
υποβαθμίζεται έναντι των 
άλλων ανταγωνιστικών της 
πόλεων , χάνοντας μάλιστα 
πρόσφατα από την Αλεξαν-
δρούπολη ακόμη και την 
πρωτοκαθεδρία της στον 
τουριστικό τομέα. Κατα-
ντήσαμε ένας Δήμος που 
τίποτα δεν γίνεται από τον 
δήμαρχο του « Αυτό δεν γί-
νεται» 

Αυτή είναι η σημερινή 
πραγματικότητα , για την 
οποία έχουμε πλήρη εικόνα 
όσοι ασχολούμαστε με τα 
του δήμου, μια πραγματι-
κότητα η οποία δεν χωρά 
αναβολές , λιποψυχίες και 
δεύτερες σκέψεις αλλά 
αντιθέτως απαιτεί αποφα-
σιστικότητα , δράση και 
δουλειά . Δεν είναι ώρα για 
απραξία . Είναι ώρα για δη-
μιουργία.
Αυτό το σύνθημα έγινε και 
το όνομα της παράταξης 
που σας παρουσιάζουμε 
σήμερα. ΩΡΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙ-
ΑΣ λοιπόν είναι το όνομα 
μας.
 Η παράταξη μας όπως λέει 
και το καταστατικό της εί-
ναι ένας πολυκομματικός , 

πολυσυλλεκτικός ,  διεπαγ-
γελματικός ανεξάρτητος 
δημοτικός πολιτικός  φο-
ρέας , με κοινή συνιστώσα 
συμμετοχής , την πεποίθη-
ση των μελών , ότι η  βι-
ώσιμη ανάπτυξη του δήμου 
μπορεί να προέλθει σήμε-
ρα,  κυρίως μέσω της  προ-
στασίας του περιβάλλοντος  
(φυσικού, πολιτιστικού 
,κοινωνικού κλπ) και  της 
προσέλκυσης  ιδιωτικών 
επενδύσεων ή συνεργειών 
δημοσίου και ιδιωτικού το-
μέα , ιδιαίτερα στους τομείς 
του τουρισμού , των μετα-
φορών , της ενέργειας και 
του πρωτογενούς τομέα 
. Στα συντακτικά  άρθρα 
του καταστατικού προβλέ-
πονται δύο βασικές αρχές. 
Πρώτον η καθιέρωση του 
ασυμβίβαστου της υπο-
ψηφιότητας άνω των δύο 
θητειών και δεύτερον ότι 
στην περίπτωση ανάδει-
ξης της σε δημοτική αρχή 
υποχρεούται  να προτείνει 
σε παράταξη – παρατάξεις 
που συμμετέχουν στο δη-
μοτικό συμβούλιο να ανα-
λάβουν, άνευ δεσμεύσεως,  
διοικητικές θέσεις ο αριθ-
μός των οποίων δεν πρέπει 
να υπολείπεται ως ποσοστό  
των συνολικών διοικητικών 
θέσεων, το ποσοστό που 
έλαβε η παράταξη αυτή (ή 
οι παρατάξεις αυτές ) στις 
εκλογές

Η κατάσταση στην οποία 
έχει περιέλθει ο Δήμος 
Καβάλας λόγω των αδιε-
ξόδων στα οποία μας οδή-
γησε η διοίκηση  Μουριάδη 
δεν επιτρέπει την πολυ-
τέλεια του να περισσεύει 
κανείς. Την επόμενη ημέρα 
πρέπει και θα είμαστε όλοι 
μαζί αλλιώς όλοι θα λογο-
δοτήσουμε στους δημότες. 
Αυτές τις αρχές αντιπροσω-
πεύει και το σήμα της πα-
ράταξης μας. Πρόκειται για 
ένα ψηφιδωτό  που συμβο-
λίζει με την ανομοιομορφία 
των ψηφίδων του την πο-
λυσυλλεκτικότητα της πα-
ράταξης μας. Το σχήμα του 
ψηφιδωτού είναι ημικύκλιο 
με πολλαπλό συμβολισμό 
, το κοίλο του αρχαίου θε-
άτρου των Φιλίππων , τις 
καμάρες αλλά και μια ανοι-
κτή αγκαλιά που χωρά τους 
πάντες ενώ σε συνδυασμό  
με την χρωματική παλέτα 
που χρησιμοποιήθηκε συμ-
βολίζει το ουράνιο τόξο 
που πάντα ακολουθεί μετά 
από  μια καταιγίδα.  Το ημι-
κύκλιο όμως είναι και το 
μισό ρολόι που μετρά την 
ώρα της δημιουργίας που 
ξεκινά σήμερα και που θα 
ολοκληρωθεί ως πλήρης 
κύκλος με την επικράτηση 
της παράταξης μας στις 
επερχόμενες εκλογές. Η 
ώρα αυτή που ξεκινάει σή-
μερα από εδώ , ταυτόχρονα 
σημαίνει και το τέλος του 
χρόνου του απερχόμενου 
πλέον δημάρχου. 

Μέσα στις ψηφίδες ανα-
γνωρίζει κανείς τα σύμ-
βολα του τουριστικού μας 
προϊόντος, του αστικού πε-
ριβάλλοντος , της οικολογί-
ας , της υπαίθρου και του 
πρωτογενούς τομέα, τομείς 
στους οποίους εστιάζουμε . 
Και επειδή θέλουμε να εί-
μαστε από την πρώτη στιγ-
μή ξεκάθαροι προς τους 
δημότες παρουσιάζουμε 
σήμερα και το πρόγραμ-
μα μας , αυτό που από τον 
προσεχή Οκτώβριο και ένα 
έτος πριν από τις εκλο-

γές θα προετοιμάσει για 
υλοποίηση από την πρώτη 
ημέρα μετά την νίκη μας 
στις εκλογές , ένα σκιώδες 
διοικητικό σχήμα που θα 
συσταθεί , ώστε οι συνερ-
γάτες μου να είναι έτοιμοι 
να παράξουν από την πρώ-
τη ημέρα. Άλλωστε αρκετοί 
από αυτούς έχουν ασκήσει 
διοίκηση με επιτυχία στο 
παρελθόν και είναι απολύ-
τως έτοιμοι να αναλάβουν 
Μέσα από το κανάλι μας 
στο YouTube , όπου με-
ταδίδεται αυτή την στιγμή 
ζωντανά η εκδήλωση θα 
μπορείτε να ενημερωθείτε 
αναλυτικά για το πρόγραμ-
μα της παράταξης 
Σήμερα θα εστιάσω σε 
ορισμένα σημεία του προ-
γράμματος μας: 

Στον τομέα της ευελιξίας 
και της μεγιστοποίησης των 
διοικητικών υπηρεσιών 
Δημιουργούμε δύο υπερα-
ντιδημαρχίες. Την  Αντιδη-
μαρχία Τουρισμού και Ανά-
πτυξης όπου ο αρμόδιος 
αντιδήμαρχος θα αναλά-
βει επιπλέον την θέση του  
πρόεδρου  της Δημωφέ-
λεια , ενώ θα είναι υπεύθυ-
νος για την σύνταξη όλων 
των αναπτυξιακών σχεδίων 
του Δήμου καθώς και για 
την προσέλκυση ιδιωτικών 
επενδύσεων και την αντι-
δημαρχία Τεχνικών Υπηρε-
σιών και Επενδύσεων όπου 
ο αρμόδιος αντιδήμαρχος 
θα αναλάβει επιπλέον την 
θέση του προέδρου της 
ΔΕΥΑΚ , ενώ θα είναι υπεύ-
θυνος για τα ΣΔΙΤ και όλο 
το επενδυτικό φάσμα του 
Δήμου .
Ταυτόχρονα τροποποιού-
με το  Οργανόγραμμα  του 
Δήμου με ενίσχυση του 
Δημοτικού Λιμενικού Γρα-
φείου και της Ενεργειακής 
Κοινότητας. 
Στον τομέα  ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ 
ΚΑΙ ΠΟΙΟΤΗΤΑ ΖΩΗΣ

Πρώτη μας προτεραιότητα 
η Θάλασσα. Συνεργασία 
με το ΙΝΑΛΕ και το Διε-
θνές Πανεπιστήμιο για την 
εφαρμογή πολιτικών και 
προγραμμάτων προστασίας 
του θαλάσσιου περιβάλλο-
ντος και της ποιότητας των 
υδάτων. 
Στοχεύουμε-απαιτούμε  την 
αλλαγή επιτέλους  της νο-
μοθεσίας σχετικά με την 
αξιοποίηση των καπναπο-
θηκών και την δημιουργία 
ειδικού επενδυτικού προ-
γράμματος για την χρημα-
τοδότηση ιδιωτικών επεν-
δύσεων κάθε μορφής εντός 
αυτών.

Δημιουργούμε δίκτυο φόρ-
τισης ηλεκτρικών αυτοκι-
νήτων εντός του αστικού 
ιστού και παρέχουμε κίνη-
τρα  αγοράς ηλεκτρικού 
αυτοκινήτου , με δωρεάν 
χρήση του για ένα έτος . 
Προχωρούμε σε αλλαγή 
του σχεδίου πόλεως και 
απελευθέρωση όλων των 
ιδιοκτησιών που έχουν ρυ-
μοτομηθεί και δεν έχουν 
αποζημιωθεί καθώς και 
σε σύνταξη μελέτης ανά-
πλασης της περιοχής που 
περικλείεται από τις οδούς 
Κύπρου , Μητροπόλεως 
, Ερυθρού Σταυρού και 
Αβέρωφ με υπογειοποίηση 
τμήματος της Βενιζέλου 
από το ύψος της Αβέρωφ 
μέχρι το ύψος της Μητρο-
πόλεως και δημιουργία 
υπόγειου σταθμού 1.000 
αυτοκινήτων. 

Δημιουργούμε τον θεσμό 
υιοθεσίας γειτονιών , από 
επιχειρήσεις που συμμετέ-
χουν σε διαγωνισμούς του 
Δήμου  
Στον τομέα ΤΟΥΡΙΣΜΟΣ – 
ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ
Ανάδειξη της χερσονήσου 
της Παναγίας σε πρότυ-
πο τουριστικό προορισμό . 
Δημιουργία διπλού δακτυ-
λίου στην χερσόνησο όπου 
εντός του πρώτου δακτυλί-
ου θα απαγορεύεται η κυ-
κλοφορία και η στάθμευση 
οχημάτων πλην των κατοί-
κων και οχημάτων εφοδι-
ασμού ( για συγκεκριμένες 
ώρες). Εντός του δευτέρου 
δακτυλίου θα απαγορεύε-
ται η κυκλοφορία και στάθ-
μευση παντός οχήματος 
πλην των ηλεκτροκινήτων 
και των κατοίκων που δι-
αθέτουν ιδιόκτητο χώρο 
στάθμευσης καθώς και των 
οχημάτων ΑΜΕΑ και έκτα-
κτης ανάγκης. Για την εξυ-
πηρέτηση των κατοίκων και 
των τουριστών  εντός του 
δακτυλίου αυτού θα υπάρ-
χει δημοτική συγκοινωνία 
με ηλεκτρικά οχήματα.   
Προχωρούμε σε ανάπτυξη 
του λιμενίσκου των Σφα-
γείων μέσω του δημοτι-
κού λιμενικού γραφείου 
και προσέλκυση ιδιωτικής 
επένδυσης για την δημι-
ουργία και λειτουργία  υδα-
τοδρομίου στην περιοχή με 
δρομολόγια προς όλα τα 
νησιά του Αιγαίου 
Υλοποιούμε την Ψηφιακή 
Αναπαράσταση της Μάχης 
των Φιλίππων και προχω-
ρούμε σε δημιουργία Μου-
σείου Μάχης των Φιλίππων 
σε δημοτικό ακίνητο στην 
περιοχή των Κρηνίδων , 
πλησίον του Πηλοθεραπευ-
τηρίου , καθώς και ψηφιακή 
αναπαράσταση της αφίξε-
ως του Αποστόλου Παύλου 
στο λιμάνι της Νεάπολης . 
Προχωρούμε σε δημιουρ-
γία φορέα διαχείρισης του-
ριστικού προϊόντος 
Στον τομέα ΝΕΟΛΑΙΑ
Ενίσχυση  του θεσμού του 
δημοτικού συμβουλίου 
νέων και σύνδεση της νεο-
λαίας του Δήμου Καβάλας  
με τους  απανταχού Καβα-
λιώτες μέσω ειδικού προ-
γράμματος φιλοξενίας, ενώ 
ο σχεδιασμός του ετήσιου 
προγράμματος εκδηλώσε-
ων του Δήμου θα γίνεται 
μετά από απόφαση του δη-
μοτικού συμβουλίου νέων. 
Στον τομέα ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ – 
ΔΙΕΚΔΙΚΗΣΕΙΣ 
Θα προχωρήσουμε σε υπο-
βολή πρότασης στην Ειδική 
Γραμματεία ΣΔΙΤ για την 
ένταξη των έργων α) Αξιο-
ποίησης Παλαιού Νοσοκο-
μείου , β)Δημιουργία εγκα-
ταστάσεων  υδατοδρομίου 
στον λιμένα Σφαγείων και 
γ) Δημιουργία κινηματο-
γραφικών στούντιο στην 
έκταση Εσκή Καπού. 
Αξιοποιούμε την έκταση 
Εσκή Καπού για τουριστι-
κές  επενδύσεις και επενδύ-
σεις ανανεώσιμων πηγών 
ενέργειας 

Δημιουργούμε φιλικό προς 
τις επενδύσεις περιβάλλον 
με την παροχή κινήτρων 
σε ιδιώτες (μειωμένα αντα-
ποδοτικά τέλη , εκπτώσεις 
στην αξία του νερού, δια-
φημιστική προβολή κλπ)
Διεκδικούμε το  στρατό-
πεδο Ασημακοπούλου με 
αξιοποίηση της ευρύτερης 
περιοχής μέσω ενός έργου 
αστικής ανάπλασης ώστε 
να καταστεί προορισμός 

για τουρίστες , αναπτυσσό-
μενες επιχειρήσεις και κοι-
νότητες ανοιχτές σε όλους. 
Μετατρέπουμε την ακτή 
Καλαμίτσας σε σύγχρονη 
τουριστική παραλία με κα-
τεδάφιση των όγκων τσι-
μέντου , επαναφορά του 
αιγιαλού στην φυσική θέση 
του και κατασκευή φιλικών 
προς το περιβάλλον εγκα-
ταστάσεων εξυπηρέτησης 
και αναψυχής των λουομέ-
νων.
Στον ΠΡΩΤΟΓΕΝΗ ΤΟΜΕΑ 
Προχωρούμε σε βελτίωση 
δημοτικών υποδομών και 
παρέχουμε  κίνητρα  για 
την εγκατάσταση επιχειρή-
σεων τοπικών αγροτικών 
και κτηνοτροφικών  προϊό-
ντων στην Δημοτική Αγορά 
και σταδιακή μετατροπή 
αυτής σε κέντρο προβο-
λής και πώλησης τέτοιων 
προϊόντων, με σκοπό την 
ενίσχυση του branding 
τοπικών αγροτικών , κτη-
νοτροφικών και μεταλλευ-
τικών προϊόντων μέσω και 
στοχευμένης διαφημιστικής 
καμπάνιας ενώ Επαναφέ-
ρουμε την δράση Kavala 
Tales of Taste  σε συνερ-
γασία με όλους τους αρμό-
διους φορείς. 
Προχωρούμε σε λειτουργία 
πρότυπης λαϊκής αγοράς 
Στον ΚΟΙΝΩΝΙΚΟ ΤΟΜΕΑ 
Συνεχίζουμε το έργο της 
διοίκησης Τσανάκα και της  
Μαρίας Φραντζεσκάκη .
Όπως προείπα το σκιώδες 
διοικητικό σχήμα που θα 
οριστεί τον προσεχή Οκτώ-
βριο θα προετοιμάσει όλο 
το έδαφος ώστε όσα προ-
ανέφερα να ξεκινήσουν την 
1η Ιανουαρίου του 2024 
που θα αναλάβουμε την δι-
οίκηση του Δήμου. Δεν ζη-
τάμε ούτε δικαιούμαστε να 
ζητήσουμε από τους δημό-
τες πίστωση χρόνου ή περί-
οδο χάριτος. Είμαστε έτοι-
μοι να αναλάβουμε , χωρίς 
δικαιολογίες για αυτά που 
θα παραλάβουμε από τους 
απερχόμενους και δεσμευ-
όμαστε ότι θα πετύχουμε 
για την Καβάλα και τους 
δημότες μας το μέλλον που 
δικαιούμαστε και μας αξίζει 
. Γιατί και το θέλουμε και 
μπορούμε . 
Τελειώνοντας θα ήθελα 
να κάνω μια αναφορά και 
στις υπόλοιπες υποψηφι-
ότητες και στην λεγόμενη 
διάσπαση που ευνοεί δήθεν 
τον απερχόμενο δήμαρχο. 
Θέλω να γίνει απόλυτα 
αντιληπτό από όλους ότι 
για εμάς αντίπαλος είναι 
μόνο τα προβλήματα του 
Δήμου και αυτός που τα 
δημιούργησε . Δεν έχουμε 
να χωρίσουμε τίποτα με 
κανέναν άλλον υποψήφιο 
και για εμάς δεν υπάρχει ο 
όρος διάσπαση. Η παράτα-
ξη μας ήρθε να ενώσει και 
όχι να διασπάσει . Είμαστε 
υπέρ της συμμετοχής των 
πολιτών στα τεκτενόμενα 
του Δήμου και της άπο-
ψης ότι  όσοι περισσότεροι 
τόσο καλύτερα. Έχουμε μια 
ανοιχτή αγκαλιά που μπο-
ρεί να δεχθεί όλους τους 
δημοκρατικούς πολίτες και 
ταυτόχρονα τείνουμε χεί-
ρα συνεργασίας σε όλους 
όσους βρίσκονται απέναντι 
στην απαξίωση και στην 
υπανάπτυξη  του Δήμου και 
σε αυτούς που ευθύνονται 
για την κατάσταση αυτή. 
Έτσι θα πορευθούμε.  Έτσι 
θα νικήσουμε. Έτσι θα διοι-
κήσουμε.

Σας ευχαριστώ πολύ.     

ΩΡΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ
ΕΠΙΣΗΜΗ ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΠΙΠΛΑ

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ
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ΕΙΔΗ ΟΙΚΙΑΚΗΣ ΧΡΗΣΗΣ

ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙΚΕΡΑΜΙΚΑ

BEACH BAR
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ΕΣΤΙΑΣΗ ΗΛΕΚΤΡΟΚΙΝ. ΑΜΑΞΙΔΙΑ ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ ΖΥΘΟΠΟΙΙΑ ΓΕΩΠΟΝΟΙ

ΕΡΓΑ ΤΕΧΝΗΣ  FOOD SHOP ΕΣΤΙΑΣΗ

Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel 
παρουσιάζοντας την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης 
μας γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν 
γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας 
απλές, αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Μοσχαρίσιο συκώτι με μανιτάρια και ρύζι με άρωμα 
δυόσμο-πορτοκάλι 

Συνταγή για
Μοσχαρίσιο συκώτι με μανιτάρια και ρύζι με άρωμα 

δυόσμο-πορτοκάλι 
 

Διάρκεια συνταγής: 2 ώρες'
Βαθμός δυσκολίας: μέτριος  

Υλικά 

• 1kg συκώτι μοσχαρίσιο κομμένο σε φέτες
• 6 μανιτάρια λευκά
• 2 κούπες ρύζι γλασέ
• 3 κρεμμύδια κομμένα σε μισοφέγγαρο
• 2 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένο
• 1 κόκκινη και 1 πράσινη πιπεριά κομμένες σε μπαστουνάκια
• 3 τομάτες τριμμένες
• 2 κλωναράκια δυόσμο (μόνο τα φύλλα)
• Ξύσμα από ένα πορτοκάλι
• Αλάτι - πιπέρι- κόκκινη πάπρικα - μπαχάρι - σουμάκ
• Ελαιόλαδο
• 4 κούπες νερό

Εκτέλεση

Σε μια φαρδιά κατσαρόλα ζεσταίνουμε τη μισή ποσότητα ελαιολάδου σε 
δυνατή φωτιά και σοτάρουμε το κρέας για 4-5 λεπτά, μέχρι να ροδίσει από 
όλες τις πλευρές.

Προσθέτουμε το κρεμμύδι, το σκόρδο, τις πιπεριές και συνεχίζουμε το 
σοτάρισμα για άλλα 3-4 λεπτά, μέχρι να μαλακώσουν ελαφρώς.

Αλατοπιπερώνουμε, ρίχνουμε την τριμμένη τομάτα και νερό ώστε ίσα 
να καλύψει το κρέας και μαγειρεύουμε για 1-2 λεπτά, μέχρι τα υγρά να 
κοχλάσουν.

Χαμηλώνουμε τη φωτιά, σκεπάζουμε με το καπάκι και σιγομαγειρεύουμε για 
περίπου 40 λεπτά, μέχρι σχεδόν να γίνει το κρέας.

Παράλληλα, σε ένα μεγάλο τηγάνι ζεσταίνουμε το υπόλοιπο λάδι σε δυνατή 
φωτιά και σοτάρουμε τα μανιτάρια για 4-5 λεπτά, μέχρι να ροδίσουν και να 
εξατμιστούν τα υγρά τους.

Ρίχνουμε στην κατσαρόλα με το κρέας τα σοταρισμένα μανιτάρια μαζί με το 
λάδι τους, τον δυόσμο και λίγο αλατοπίπερο.

Ελέγχουμε το νερό, που πρέπει να καλύπτει κατά τα 2/3 το κρέας με τα 
μανιτάρια και, αν χρειαστεί, προσθέτουμε λίγο ζεστό νερό ακόμα.

Συνεχίζουμε το μαγείρεμα για άλλα 30 λεπτά, μέχρι να μαλακώσει καλά το 
κρέας.

Συνεχίζουμε με το ρύζι που σοτάρουμε για λίγα λεπτά. Ρίχνουμε τα υπόλοιπα 
μπαχαρικά.

Έπειτα ρίχνουμε το ξύσμα. Το ρύζι θέλει περίπου 15-20 λεπτά για να γίνει.

με τον Χρήστο Δελή

ΓΥΝ.  ΑΞΕΣΟΥΑΡ - ΡΟΥΧΑ ΕΣΤΙΑΣΗ



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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INSTAGRAM (Μέρος 2ο)

Στο προηγούμενο άρθρο 
μας αναφερθήκαμε σε κά-
ποια και ορισμένα, ίσως, για 
τους περισσότερους γνω-
στά, χαρακτηριστικά γνωρί-
σματα του Instagram. 

Αλήθεια όμως…. Γνωρίζου-
με τα πάντα για αυτό;

– Αρχική σελίδα

Η αρχική σελίδα δείχνει 
στον χρήστη φωτογραφί-
ες και βίντεο από χρήστες 
που ο ίδιος έχει επιλέξει να 
ακολουθεί, καθώς και τις 
ιστορίες τους.

– Αναζήτηση περιεχόμε-
νου και χρηστών

Το Instagram παρέχει δυ-
νατή λειτουργία αναζή-
τησης φωτογραφιών και 
βίντεο βάσει διαφόρων 
παραγόντων, όπως τους 
χρήστες που ακολουθεί ο 
χρήστης, δημοφιλές περιε-
χόμενο ανά τον κόσμο, κλπ.

– Like, σχόλια, tags και 
mentions

Ο χρήστης μπορεί να δη-
λώνει πως του αρέσει μια 
φωτογραφία ή ένα βίντεο, 

να τα σχολιάζει από κάτω, 
να αναφέρει άλλους χρή-
στες μέσω του ονόματος 
τους σε σχόλια και δημο-
σιεύσεις και τέλος να κάνει 
tag (προσθήκη ετικέτας) 
άλλους χρήστες στις φωτο-
γραφίες και τα βίντεο του.

– Προσωπικά μηνύματα 
(Direct)

Ο χρήστης μπορεί εκτός 
από το να κοινοποιεί, να 
στέλνει προσωπικά μη-
νύματα με φωτογραφί-
ες, βίντεο και κείμενο σε 
οποιονδήποτε χρήστη του 
Κοινωνικού Δικτύου.

Επίσης, τα προσωπικά μη-
νύματα προσφέρουν τη δυ-
νατότητα αποστολής φω-
τογραφιών και βίντεο που 
εξαφανίζονται μετά την 
προβολή τους.

– Χρήση hashtags

Η λειτουργία του hashtag 
είναι διαθέσιμη για ομαδο-
ποίηση περιεχομένου και 
ευκολότερη εύρεση του.
– Σύνδεση και χρήση πολ-
λαπλών λογαριασμών
Ο χρήστης μπορεί μέσω 
μιας εφαρμογής να συν-

δέσει και να εναλλάσσεται 
ανάμεσα σε 5 διαφορετι-
κούς Instagram λογαρια-
σμούς, χωρίς να αποσυνδέ-
εται από αυτούς.

– Ιστορίες

Με τη λειτουργία αυτή, ο 
χρήστης μπορεί να κοινο-
ποιεί φωτογραφίες και βί-
ντεο σε μορφή ιστορίας (το 
ένα μετά το άλλο σε σειρά), 
με το περιεχόμενο να εί-
ναι διαθέσιμο για προβολή 
εντός 24 ωρών.

– Αποθήκευση δημοσιεύ-
σεων

Με τη λειτουργία αυτή, ο 
χρήστης μπορεί να αποθη-
κεύσει φωτογραφίες και 
βίντεο για μελλοντική προ-
βολή.

– Απόκρυψη δημοσιεύ-
σεων και ιστοριών

Με τη λειτουργία αυτή, η 
οποία ονομάζεται «Σίγαση» 
ο χρήστης μπορεί να συ-
νεχίσει να ακολουθεί χρή-
στες, όμως να μην βλέπει 
τις δημοσιεύσεις και ιστο-
ρίες τους.

– IGTV

Με τη λειτουργία αυτή 
μπορείτε να προβάλετε 
κάθετα ή οριζόντια βίντεο 
διάρκειας έως και 1 ώρας, 
ενώ αν είστε δημιουργός 
μπορείτε να δημιουργήσετε 
κανάλι για να ανεβάζετε τα 
δικά σας βίντεο.

Εφτά ( 7 ) Στατιστικά 
Στοιχεία Που Πρέπει Να 
Γνωρίζετε

Το Instagram με εφτακό-
σια ( 700 ) εκατομμύρια 
ενεργούς χρήστες μηνιαί-
ως (αριθμός διπλάσιος σε 
σχέση με ένα χρόνο πριν) 
αποτελεί ένα από τα πιο 
δυνατά εργαλεία προώθη-
σης του brand σας!

Τα παρακάτω στατιστικά 
στοιχεία που δημοσίευσε 
πρόσφατα η πλατφόρμα 
Sprout Social, θα μας δώ-
σουν όλες εκείνες τις απα-
ραίτητες πληροφορίες που 
χρειαζόμαστε, για να βελ-
τιώσουμε την χρήση του 
Instagram business profile 
σας!

1. 80% των χρηστών 
ακολουθεί τουλάχιστον 

ένα business profile

 Αν και το κοινωνι-
κό δίκτυο ξεκίνησε και ανα-
πτύχθηκε σε μεγάλο βαθμό 
βασιζόμενο στις αλληλεπι-
δράσεις μεταξύ των απλών 
χρηστών, εντούτοις η εται-
ρεία δεν άργησε να δώσει 
χρήσιμα εργαλεία και στα 
brands.

 Στην αρχή παρου-
σίασε τη δυνατότητα μετα-
τροπής ενός απλού προφίλ 
σε business. Έτσι δίνεται η 
δυνατότητα στα brands να 
βλέπουν αναλυτικά στατι-
στικά σχετικά με τις αλλη-
λεπιδράσεις των χρηστών 
με τις αναρτήσεις τους, 
όπως επίσης μπορούν να 
προσθέσουν περισσότερες 
επιλογές επικοινωνίας.

 Στην συνέχεια πα-
ρουσίασε την δυνατότητα 
δημιουργίας διαφημίσε-
ων για την πλατφόρμα, η 
οποία επεκτάθηκε αργότε-
ρα και στα Insta Stories.

 Οι χρήστες φαίνε-
ται πως επιδιώκουν την αλ-
ληλεπίδραση με τα brands 
στο Instagram, με το 80% 
αυτών να ακολουθεί του-
λάχιστον ένα business 
profile. Παράλληλα, το 
60% των χρηστών δηλώνει 
πως έμαθε για ένα προϊόν 
ή υπηρεσία πρώτη φορά 
μέσα από την πλατφόρμα. 

Οι δυνατότητες που προ-
σφέρει το δημοφιλές κοι-
νωνικό δίκτυο για τις εται-
ρείες, αποδεικνύεται και 
από το γεγονός ότι του-
λάχιστον το 30% των χρη-
στών του έχουν αγοράσει 
κάτι που είδαν για πρώτη 
φορά μέσα στην πλατφόρ-
μα.

2. Επτά ( 7 )  στα δέκα ( 
10 ) hashtags είναι δη-

μιουργημένα από brands

 Ηδύναμη των 
hashtags είναι αδιαμφι-
σβήτητη στο Instagram. 
Συγκεκριμένα, οι αναρτή-
σεις που φέρουν τουλά-
χιστον ένα ( 1 ) hashtag 
«απολαμβάνουν» 12.6% 
περισσότερο engagement 
σε σχέση με αυτές που δεν 
έχουν καθόλου. Παράλ-
ληλα, όλες οι στατιστικές 
δείχνουν πως τα έντεκα ( 
11 ) hashtags είναι ο ιδανι-
κός αριθμός ανά ανάρτηση, 
αφού προσφέρουν το μέγι-
στο reach και ως εκ τούτου 
και engagement.

 Τα branded 
hashtags, όπως ονομά-
ζονται, δεν χρειάζεται να 
φέρουν απαραίτητα το 
όνομα της εταιρείας σας 
μέσα. Μπορεί να αφορούν 
κάποια εκδήλωση που δι-
οργανώνετε, έναν συγκε-
κριμένο σκοπό ή μια προω-
θητική ενέργεια.

 Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

 Επίσης μπορείτε 
να διαβάσετε όλα τα νέα 
για την τεχνολογία αλλά 
και τα άρθρα στο site: 
www.enanews.gr   και στην 
κατηγορία: 

Οικονομία ->Τεχνολογία.

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ.
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής
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Μέχρι 200.000 ευρώ ενίσχυση για αγρότες στον νέο 
Αναπτυξιακό

Γιάννης Πανάγος
Agronews

Πιεστικός δείχνει ο χρό-
νος για να βγει το χρο-
νοδιάγραμμα του οικο-
νομικού επιτελείου σε 
ότι αφορά στην προκή-
ρυξη του Αναπτυξιακού 
Νόμου 4887/2022 στο 
σκέλος που σχετίζεται 
με τον τομέα της παρα-
γωγής, μεταποίησης, συ-
σκευασίας και εμπορίας 
αγροτικών προϊόντων ή 
αλλιώς της αγροδιατρο-
φής.

Μέχρι 200.000 ευρώ φθά-
νει το ύψος της ενίσχυσης 
για αγρότες φυσικά πρό-
σωπα στον νέο Αναπτυξια-
κό Νόμο 

Εκτός από τις εφαρμοστι-
κές διατάξεις που δεν έχουν 
ολοκληρωθεί, ανακύπτουν 
και τεχνικά ζητήματα τα 
οποία έχουν να κάνουν με 
την λειτουργία των πλη-
ροφορικών συστημάτων 
αλλά και την αδυναμία των 
μελετητών να ολοκληρώ-
σουν με επιτυχία χιλιάδες 
φακέλους σε ένα σύνθετο 
αντικείμενο το οποίο ακο-
λουθεί ένα θεσμικό πλαίσιο 
που εφαρμόζεται για πρώ-
τη φορά.

Ήδη οι αρμόδιες υπηρεσί-
ες γίνονται δέκτες αυτών 
των ενστάσεων, πράγμα 
που σημαίνει ότι δεν απο-
κλείεται τελικά, η πολιτική 
ηγεσία του υπουργείου να 
επιλέξει την προκήρυξη του 
συγκεκριμένου καθεστώτος 
(Αγροδιατροφή - Πρωτογε-
νής παραγωγή και μεταποί-
ηση γεωργικών προϊόντων 
– Αλιεία) μετά το πέρας των 
καλοκαιρινών διακοπών, 
δηλαδή τέλη Αυγούστου με 
αρχές Σεπτεμβρίου.

Βεβαίως, ο αρμόδιος, ανα-
πληρωτής υπουργός Ανά-
πτυξης και Επενδύσεων, 
Νίκος Παπαθανάσης, επι-
μένει μέχρι τώρα με δηλώ-
σεις του ότι στο σχέδιό του 
είναι η δημοσιοποίηση της 
εν λόγω προκήρυξης εντός 
του Ιουλίου, καθώς εγκρί-
θηκαν, όπως διαβεβαιώνει 
από την Ευρωπαϊκή Επι-
τροπή τα αυξημένα ποσο-
στά ενίσχυσης που προβλέ-
πονται στο συγκεκριμένο 
θεσμικό πλαίσιο, ειδικά για 
τα νησιά του Αιγαίου και τις 

περιοχές Δίκαιης Μετάβα-
σης.            

Κρίσιμο πλέον, για να τη-
ρηθεί το σχετικό χρονοδι-
άγραμμα, είναι να εκδοθεί 
άμεσα και η σχετική υπουρ-
γική απόφαση με ευθύνη 
του υπουργείου Αγροτικής 
Ανάπτυξης, που θα ορίζει 
τους ειδικότερους όρους 
και τις προϋποθέσεις βάσει 
των οποίων θα ενισχύονται 
τα επενδυτικά σχέδια των 
αγροτών μέσω του Αναπτυ-
ξιακού Νόμου. 

Το ζήτημα που απασχολεί 
βέβαια εδώ μεγάλη μερίδα 
των υποψήφιων επενδυ-
τών είναι εκείνο της επι-
δότησης μηχανολογικού 
εξοπλισμού και ειδικότε-
ρα των τρακτέρ και των 
παρελκόμενων, που στον 
περασμένο Αναπτυξιακό 
Νόμο συνάντησαν αρκετά 
προβλήματα και κάποια μά-
λιστα απορρίφθηκαν λόγω 
εσφαλμένης ερμηνείας της 
κείμενης νομοθεσίας από 
αξιολογητές. 

Το θέμα αυτό αναμένεται 
να λύσει η σχετική απόφα-
ση, που θα προβλέπει ρητά 
ποιες δαπάνες είναι επιλέ-
ξιμες στα πλαίσια του κα-
θεστώτος «Αγροδιατροφή-
Πρωτογενής Παραγωγή 
και Μεταποίηση Γεωργικών 
Προϊόντων-Αλιεία-Υδατο-
καλλιέργεια» που θα προ-
κηρυχθεί με προϋπολο-
γισμό περί τα 150 εκατ. 
ευρώ.

Υπενθυμίζεται, πως στο 
παραπάνω καθεστώς θα 
μπορούν να κάνουν αίτηση 
αγρότες-φυσικά πρόσωπα 
για επενδυτικά σχέδια προ-
ϋπολογισμού έως 200.000 
ευρώ. Το ύψος της επιδό-
τησης (ενίσχυση επί των 
δαπανών), μετά και την 
έγκριση του νέου Χάρτη 
Περιφερειακών Ενισχύσε-
ων από την ΕΕ, για αυτήν 
την κατηγορία επενδύσεων 
θα είναι:

Αττική: 35-45%
Νότιο Αιγαίο, Ιόνια Νησιά, 
Στερεά Ελλάδα, Πελοπόν-
νησος: 60%
Κρήτη, Δυτική Μακεδονία, 
Βόρειο Αιγαίο, Ανατολική 
Μακεδονία-Θράκη, Κεντρι-
κή Μακεδονία, Ήπειρος, 
Θεσσαλία, Δυτική Ελλάδα: 
70%
Για την ευρύτερη περιοχή 

Δήμου Μεγαλόπολης & 
όμορων Δήμων Οιχαλί-
ας, Τρίπολης & Γορτυνίας 
εφαρμόζεται επιπλέον προ-
σαύξηση 10%. 
Οι επιδοτήσεις για τις επεν-
δύσεις στον αγροτικό τομέα 
μπορούν να φτάσουν το 
80% των παραπάνω ποσο-
στών.

Εξαίρεση αποτελούν οι 
επενδύσεις στις ορεινές 
περιοχές, στα νησιά με πλη-
θυσμό μικρότερο των τρι-
ών χιλιάδων εκατό (3.100) 
κατοίκων, και τις παραμε-
θώριες περιοχές, που 
λαμβάνουν το 100% των 
παραπάνω ποσοστών.

Εκτός από το μηχανολογικό 
εξοπλισμό, επιλέξιμες προς 
ενίσχυση είναι δαπάνες 
που αφορούν αρδευτικά 
συστήματα, φωτοβολταϊκά 
(net metering), την κατα-
σκευή στάβλων, θερμοκη-
πίων κ.λπ. 

Το βέβαιο πάντως είναι ότι 
οι επιχειρήσεις πρέπει να 
ξεκινήσουν να προετοιμά-
ζουν ένα σωστό φάκελο.

Σημειωτέον ότι τα πρώ-
τα τρία καθεστώτα του 
νέου Αναπτυξιακού νόμου 
4887/2022, με συνολικό 
προϋπολογισμό 450 εκατ. 
ευρώ είναι:

1) Μεταποίηση - Εφοδια-
στική αλυσίδα 

2) Ενίσχυση τουριστικών 
επενδύσεων  

3) Αγροδιατροφή - Πρωτο-
γενής παραγωγή και μετα-
ποίηση γεωργικών προϊό-
ντων - Αλιεία

Τα συγκεκριμένα τρία κα-
θεστώτα του αναπτυξιακού 
νόμου, ύψους 150 εκατ. 
ευρώ το καθένα, μπορεί 
να προκηρυχθούν μαζί, την 
ίδια ημέρα ή  διαδοχικά 
με διαφορά λίγων ημερών 
ημερών μεταξύ τους.

Κάθε προκήρυξη θα έχει δι-
άρκεια ισχύος τρεις μήνες, 
χωρίς τη δυνατότητα χο-
ρήγησης παράτασης, βάσει 
νόμου.

Σύντομα αναμένεται να 
προκηρυχθεί το καθεστώς 
του νέου αναπτυξιακού νό-
μου, που θα αφορά στον 
ευρύτερο τομέα της αγρο-

διατροφής.

Ειδικότερα αναφορικά με 
το καθεστώς της αγρο-
διατροφής, πρόκειται για 
ένα πρόγραμμα ενίσχυσης 
νέων επιχειρήσεων και 
επαγγελματιών που επιθυ-
μούν και έχουν τη δυναμι-
κή να δραστηριοποιηθούν 
στον πρωτογενή τομέα. 
Απαραίτητη προϋπόθεση 
είναι η κατάθεση ελάχιστου 
ύψους προϋπολογισμού 
του επενδυτικού σχεδί-
ου, τουλάχιστον 100.000 
ευρώ, γεγονός που απαιτεί 
και την ύπαρξη ιδίων κε-
φαλαίων από τον επενδυτή 
στο 50-60% του συνολικού 
budget.

Το είδος της επιδότησης 
που μπορεί να λάβει ο 
επενδυτής είναι

Επιχορήγηση
Φορολογική απαλλαγή
Επιδότηση χρηματοδοτικής 
μίσθωσης (leasing)
Επιδότηση του μισθολογι-
κού κόστους των νέων θέ-
σεων εργασίας
Τα ποσοστά επιδότησης κα-
θορίζονται ανά περιφέρεια 
της Χώρας και φτάνουν 
έως και 70% σε κάποιες 
περιοχές.

Πιο αναλυτικά, οι τομείς 
που μπορεί ο επενδυτής να 
δραστηριοποιηθεί είναι:

Φυτική Παραγωγή

Εκμεταλλεύσεις όλων των 
τύπων και παραγωγικών 
συστημάτων φυτικής παρα-
γωγής, όπως

Συμβατική, πιστοποιημένη 
ολοκληρωμένη, βιολογική, 
κ.λπ.
υπαίθρια, υπό κάλυψη 
(θερμοκήπια, θάλαμοι καλ-
λιέργειας μανιταριών θερ-
μοκηπιακού τύπου, δικτυο-
κήπια κ.α.).
Ζωική Παραγωγή

Κτηνοτροφικές εγκατα-
στάσεις για ίδρυση νέων, 
εκσυγχρονισμό υφιστά-
μενων εγκαταστάσεων 
όπως αυτές περιγράφονται 
στο Ν. 4056/2012 (ΦΕΚ 
52Α΄/2012) και αφορούν 

ενδεικτικά σε:

Βοοτροφικές μονάδες,
αιγοπροβατοτροφικές μο-
νάδες,
χοιροτροφικές μονάδες,
μονάδες εκτροφής γου-
νοφόρων ζώων, μονάδες 
εκτροφής θηραμάτων και 
θηραματικών ειδών μονά-
δες εκτροφής σαλιγκαριών,
μονάδες μελισσοκομίας, 
παραγωγής μελιού, κεριού 
μελισσών και λοιπών προ-
ϊόντων κυψέλης,
πτηνοτροφικές μονάδες 
(με ορισμένους περιορι-
σμούς & όρους), συμβατι-
κές εκτροφές πουλερικών, 
πλην στρουθοκαμήλων, για 
παραγωγή αυγών ή κρέ-
ατος, για εκσυγχρονισμό 
υφιστάμενων μονάδων
Πτηνοτροφεία αναπαρα-
γωγής ή και εκκολαπτήρια 
αυγών, για εκσυγχρονισμό 
υφιστάμενων μονάδων.
Επίσης υπάγεται η ίδρυση 
νέων μονάδων, μόνο όμως 
στο πλαίσιο καθετοποίησης 
υφιστάμενων πτηνοτροφι-
κών μονάδων.

Μεταποίηση Γεωργικών 
προϊόντων

Μπορούν να υπαχθούν 
επενδυτικά σχέδια του το-
μέα της μεταποίησης γε-
ωργικών προϊόντων στις 
οποίες η ενίσχυση του 
επενδυτικού σχεδίου καθο-
ρίζεται με βάση τις επιλέξι-
μες δαπάνες του σχεδίου, 
τα οποία αφορούν συγκε-
κριμένα σε:

Κρέας – πουλερικά – κου-
νέλια (σφαγεία, μονάδες 
παραγωγής κρεατο-σκευα-
σμάτων και προϊόντων με 
βάση το κρέας, αλλαντικών, 
μονάδες διαχείρισης ζωι-
κών υποπροϊόντων)
Γάλα (μονάδες αξιοποίησης 
γάλακτος και παραγωγής 
γαλακτοκομικών προϊό-
ντων).
Αυγά (τυποποίηση συσκευ-
ασία αυγών, παραγωγή 
νέων προϊόντων).Λοιπά 
ζωικά προϊόντα (Μέλι – Ση-
ροτροφία – σαλιγκάρια).
Ζωοτροφές
Δημητριακά (παραγωγή 
αλεύρων, ξήρανση δημη-
τριακών, επεξεργασία για 

παραγωγή βύνης, αμύλου, 
γλουτένης κ.λπ.).
Ελαιούχα Προϊόντα (ελαι-
οτριβεία, ραφιναρίες ελαι-
ολάδου, σπορελαιουργεία, 
μονάδες επεξεργασίας 
βρώσιμων ελαιών κ.λπ.).
Οίνος.
Οπωροκηπευτικά.
Ξύδι (παραγωγή ξυδιού 
από οίνο, από φρούτα και 
άλλες γεωργικές πρώτες 
ύλες).
Αρωματικά και φαρμακευ-
τικά φυτά για την επεξερ-
γασία ξηράς δρόγης.
Επεξεργασία ζαχαρότευτ-
λων και ζαχαροκάλαμου.
Επεξεργασία λιναριού και 
βιομηχανικής κάνναβης.
Επεξεργασία φυσικού ακα-
τέργαστου φελλού και 
απορριμμάτων αυτού.

Επιλέξιμοι φορείς του Νέου 
Αναπτυξιακού Νόμου

Οι επιλέξιμοι φορείς που 
καλύπτει ο νέος αναπτυξια-
κός νόμος είναι οι επιχειρή-
σεις που είναι εγκατεστημέ-
νες ή έχουν υποκατάστημα 
στην Ελλάδα κατά την 
έναρξη εργασιών του επεν-
δυτικού σχεδίου και έχουν 
μία από τις ακόλουθες μορ-
φές:

Εμπορική εταιρεία
Συνεταιρισμός
Κοινωνικές συνεταιριστικές 
επιχειρήσεις
Αγροτικοί και Αστικοί συνε-
ταιρισμοί
Ομάδες και Οργανώσεις 
Παραγωγών
Αγροτικές εταιρικές συ-
μπράξεις του Ν. 4384/2016
Δημόσιες, Δημοτικές Επι-
χειρήσεις και θυγατρικές 
τους υπό προϋποθέσεις
Οι ατομικές επιχειρήσεις 
μόνο στο καθεστώς «Αγρο-
διατροφή-πρωτογενής πα-
ραγωγή και μεταποίηση γε-
ωργικών προϊόντων-αλιεία 
και υδατοκαλλιέργεια» με 
ανώτατο επιλέξιμο κόστος 
τις 200.000€.
Υπό ίδρυση ή υπό συγχώ-
νευση εταιρείες, με την 
προϋπόθεση να έχουν ολο-
κληρώσει τις διαδικασίες 
δημοσιότητας πριν από την 
υποβολή της πρότασης.

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ    Θάσος   07-07-2022
ΝΟΜΟΣ ΚΑΒΑΛΑΣ     Αριθ. Πρωτ.: 16807
ΔΗΜΟΣ ΘΑΣΟΥ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ  ΑΝΟΙΚΤΟΥ  ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ 
ΚΑΤΩ ΤΩΝ ΟΡΙΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΜΕ ΤΙΤΛΟ «Προμήθεια

Οικοδομικών Υλικών Δήμου Θάσου (Έτοιμο Σκυρόδεμα)»

Ο Δήμαρχος Θάσου, προκηρύσσει ηλεκτρονικό ανοικτό διαγωνισμό κάτω των ορίων με σφραγι-
σμένες προσφορές και με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη 
προσφορά βάσει της τιμής, που συμφωνεί με τις τεχνικές προδιαγραφές και τους όρους της σχε-
τικής Διακήρυξης και μελέτης, για την ανακήρυξη αναδόχων για την προμήθεια με τίτλο «Προ-
μήθεια Οικοδομικών Υλικών Δήμου Θάσου (Έτοιμο Σκυρόδεμα)»

Η καταληκτική ημερομηνία παραλαβής των προσφορών είναι η 25/07/2022 ημέρα Δευτέρα και 
ώρα 10.00 π.μ..

Η διαδικασία θα διενεργηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 
Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.Δ.Η.Σ.), η οποία είναι προσβάσιμη μέσω της Διαδικτυακής πύλης 
www.promitheus.gov.gr , την 25/07/2022 ημέρα Δευτέρα και ώρα 10.00 π.μ..

Ο συνολικός προϋπολογισμός του διαγωνισμού ανέρχεται στα 48.060,00 € μη συμπεριλαμβανο-
μένου ΦΠΑ 24 % (εκτιμώμενη αξία συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ: € 59.594,40 €)  ΦΠΑ 11.534,40 
€ και θα χρηματοδοτηθεί από ίδια έσοδα του Δήμου Θάσου.

Η εγγύηση για την συμμετοχή στον διαγωνισμό, ορίζεται στο ποσό των 961,20 ευρώ.
Οι δαπάνες δημοσίευσης και τυχόν επανάληψής της θα βαρύνουν τον τελικό μειοδότη.
Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική 
πρόσβαση μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.. Παράλληλα 
θα παρέχεται ελεύθερη, άμεση και πλήρης πρόσβαση στη Συγγραφή Υποχρεώσεων και τα λοιπά 
τεύχη του παρόντος διαγωνισμού στην ιστοσελίδα του Δήμου Θάσου  www.thassos.gr.
                                                                 

Ο Δήμαρχος Θάσου

Ελευθέριος Κυριακίδης



ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΚΤΕΛ Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ
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  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Σέρρες
Άφησαν τα παιδιά στο αυτοκίνητο και πήγαν για… 
σουβλάκια!

Μια απίστευτη ιστορία 
εκτυλίχθηκε χθες Κυρια-
κή 3 Ιουλίου, γύρω στις 
23:30 το βράδυ όταν στο 
κέντρο στις Σέρρες, ζευ-
γάρι από τη Βουλγαρία, 
56 και 46 χρόνων που 
είχε έρθει για μπάνιο στις 
κοντινές παραλίες και 
επέστρεφε στη γειτονική 
χώρα, κλείδωσε τα τέσ-
σερα παιδιά τους, που 
κοιμόντουσαν εκείνη την 
ώρα, ηλικίας από δύο 
έως οκτώ ετών, μέσα στο 

αυτοκίνητο για να πάνε 
να φάνε σουβλάκια.

Περαστικοί βλέποντας τα 
παιδιά μέσα στο αυτοκί-
νητο χτυπούσαν τα τζά-
μια αλλά τα παιδιά δεν 
αντιδρούσαν, με απο-
τέλεσμα να καλέσουν 
την αστυνομία, άνδρες 
της οποία έσπευσαν και 
έσπασαν το τζάμι από 
την πόρτα του συνοδη-
γού βγάζοντας σχεδόν 
ημιλιπόθυμα τα παιδιά, 

λόγω της ζέστης, φρο-
ντίζοντας για νερό και 
για πρώτες βοήθειες.
Όταν ήρθαν οι γονείς 
τους, οι οποίοι δεν είχαν 
οπτική επαφή από το κα-
τάστημα που έτρωγαν με 
το σημείο που πάρκαραν 
το αυτοκίνητό τους, εί-
παν πως επειδή τα παι-
διά κοιμόντουσαν πήγαν 
οι δυο τους να φάνε 
γρήγορα και θα γύριζαν 
για να συνεχίσουν το τα-
ξίδι τους.

Σύμφωνα με την ΕΡΤ 
Σερρών αναφέρουν πως 
τα παιδιά παρέμειναν με 
κλειστά παράθυρα στο 
αυτοκίνητο περίπου εί-
κοσι λεπτά, ενώ οι γονείς 
τους συνελήφθησαν για 
έκθεση ανηλίκου σε κίν-
δυνο και στις 04.30 τα 
ξημερώματα με προφο-
ρική εντολή Εισαγγελέα 
αφέθησαν ελεύθεροι 
και πήραν το δρόμο της 
επιστροφής για τη χώρα 
τους.

Ξάνθη
 Έβαλε αγγελία και προσπάθησαν να τον κλέψουν!

Ανενόχλητοι φαίνεται 
πως συνεχίζουν να 
δραστηριοποιούνται 
οι απατεώνες που επι-
χειρούν με κάθε τρόπο 
και μέσο να εξαπα-
τήσουν πολίτες στην 
Ξάνθη. 

Οι δράστες σκαρφίζονται 
διάφορα τερτίπια προκει-
μένου να ξεγελάσουν τα 
θύματά τους και να τους 
αποσπάσουν χρήματα. 
Συνήθως επιλέγουν τη 
μέθοδο της τηλεφωνικής 
απάτης προφασιζόμενοι 
πως θέλουν κάτι να αγο-

ράσουν ή πως καλούν 
εξ’ ονόματος συγγενικού 
προσώπου των θυμάτων.

Μια τέτοια απόπειρα 
εξαπάτησης και μάλιστα 
δύο φορές μέσα σε δι-
άστημα μικρότερο των 
24 ωρών καταγράφεται 
στην Ξάνθη.

Κάτοικος της περιοχής 
τοποθέτησε αγγελία σε 
γνωστή ιστοσελίδα πώ-
λησης μεταχειρισμένων 
οχημάτων.

Όπως καταγγέλλει, μι-
λώντας στο XanthiNea.
gr, το πρωί της Κυριακής 
τον κάλεσε ένας άνδρας 
και προφασιζόμενος ότι 
ενδιαφέρεται να αγορά-
σει το όχημα επιχείρησε 

να τον εξαπατήσει.

Ο δράστης του ζήτησε 
αρχικά το IBAN καθώς 
όπως του ανέφερε θα 
προχωρούσε σε κατάθε-
ση χρημάτων. Ακολού-
θως τον ενημέρωσε πως 
του έχει σταλθεί μήνυμα 
στο ηλεκτρονικό του τα-
χυδρομείο και τον παρό-
τρυνε να ελέγξει τον φά-
κελο με την ανεπιθύμητη 
αλληλογραφία.

Εκεί όντως υπήρχε το 
σχετικό μήνυμα από την 
τράπεζα, το οποίο ωστό-
σο ήταν παραπλανητικό 
καθώς όταν πατούσε 
κάποιος πάνω τον οδη-
γούσε σε μια πλατφόρμα 
όπου έπρεπε να συμπλη-
ρώσει τους κωδικούς 

του.

Όταν ο υποψιασμένος 
πολίτης ανέφερε στον 
επίδοξο δράστη πως δεν 
ήταν πρόθυμος να συ-
μπληρώσει τους κωδι-
κούς του και πως επρό-
κειτο για απάτη, τότε ο 
δράστης άρχισε να τον 
βρίζει.

Οι απατεώνες ωστόσο 
δεν το έβαλαν κάτω. Λί-
γες ώρες αργότερα ένας 
άνδρας κάλεσε ξανά για 
την αγγελία, λέγοντας 
μάλιστα πως έχει ήδη 
κάνει κατάθεση προκα-
ταβολής 500 ευρώ για 
την αγορά του οχήματος.

Ο ίδιος έστειλε και μήνυ-
μα στο κινητό του αγο-

ραστή στο οποίο γινόταν 
αναφορά σε κατάθεση 
εμβάσματος 500 ευρώ 
και πως για να ολο-
κληρωθεί η διαδικασία 
έπρεπε να πατήσει πάνω 
σε ένα link.

Φυσικά το εν λόγω link 
ήταν εξίσου παραπλα-
νητικό και επρόκειτο για 
ακόμα μια απάτη.

Το τελευταίο διάστημα 
έχουν καταγραφεί δεκά-
δες αντίστοιχα περιστα-
τικά στην περιοχή και οι 
Αστυνομικές Αρχές εφι-
στούν την προσοχή των 
πολιτών, ζητώντας να 
μην προχωρούν σε «ύπο-
πτες» συναλλαγές ούτε 
να δέχονται να δώσουν 
στοιχεία τηλεφωνικά.

Ορεστιάδα
Νεκρός αστυνομικός στην αυλή του σπιτιού του
Ένα δυσάρεστο περι-
στατικό σημειώθηκε 
στην Ορεστιάδα, καθώς 
εντοπίστηκε νεκρός ένας 
48χρονος αστυνομικός 
στην αυλή του σπιτιού 
του και μάλιστα κρατού-
σε στο χέρι το υπηρεσια-
κό του όπλο.

Σύμφωνα με το evros-
news.gr, το τραγικό πε-

ριστατικό σημειώθηκε 
στο χωριό Άρζος όπου 
έμενε με τους γονείς 
του, ενώ οι πληροφορί-
ες είναι συγκεχυμένες. 
Κανείς δεν μπορεί να πει 
με βεβαιότητα αν πρό-
κειται για ατύχημα και το 
υπηρεσιακό περίστροφο 
εκπυρσοκρότησε ενώ το 
καθάριζε ή αποφάσισε 
να βάλει τέρμα ο ίδιος 

στην ζωή του.

Τι ακριβώς συνέβη και 
τα ακριβή αίτια του θα-
νάτου του άτυχου αστυ-
νομικού, θα δείξει η νε-
κροψία-νεκροτομή που 
θα πραγματοποιηθεί στο 
Πανεπιστημιακό Γενικό 
Νοσοκομείο Αλεξαν-
δρούπολης.

Σέρρες
Πρώτα τσακώθηκε, μετά πήγε να τον πατήσει με το 
αυτοκίνητο και στο τέλος πυροβόλησε!

Ένα απίστευτο περιστατι-
κό σημειώθηκε τις πρώ-
τες πρωινές ώρες της 
Κυριακής, στην περιοχή 
της Ηράκλειας Σερρών.

Σύμφωνα με τις πρώ-
τες πληροφορίες του 
thestival.gr, λίγο μετά τις 
05:00 το πρωί, 32χρο-
νος Ρόμα “ήρθε” στα χέ-
ρια με άλλα δύο άτομα. 

Ένας, 45χρονος που είδε 
τη συμπλοκή μπήκε στη 
μέση για να τους χωρί-
σει, με αποτέλεσμα να 
τσακωθεί με τον 32χρο-
νο, ο οποίος, μάλιστα, 
πήγε να τον πατήσει με 
το αυτοκίνητό του

Στη συνέχεια, ο 32χρο-
νος συναντήθηκε ξανά 
με τον 45χρονο, στο δι-

πλανό χωριό, το Ποντι-
σμένο. Ο δράστης που 
είχε καραμπίνα μέσα στο 
αυτοκίνητο, όταν είδε 
τον 45χρονο, ο οποίος 
βρισκόταν με την γυ-
ναίκα του, πυροβόλησε 
προς το μέρος του και τα 
σκάγια έσπασαν το τζάμι 
στο πίσω μέρος του αυ-
τοκινήτου.

Το θύμα μεταφέρθηκε 
για τις πρώτες βοήθειες 
στο Γενικό Νοσοκομείο 
των Σερρών. Πληροφο-
ρίες αναφέρουν ότι δεν 
διατρέχει κίνδυνο η ζωή 
του.

Η ΕΛ.ΑΣ. διεξάγει έρευ-
να για τον εντοπισμό του 
δράστη.
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Με σχετικό του μήνυμα 
στα μέσα κοινωνικής δι-
κτύωσης ο Ιρανοκαναδός 
επιχειρηματίας Αλεξά-
ντερ Χαντιτάτζι γνωστο-
ποίησε την αποχώρηση 
του από τον ΑΟ Καβάλα.

Όπως τόνισε ο ίδιος ο 
ΑΟ Καβάλα ήταν η πρώ-
τη του αγάπη και ο λόγος 
που ξεκίνησε να ασχολεί-
ται με το ποδόσφαιρο.

Δυστυχώς όμως οι συ-
γκυρίες αλλά και το γεγο-
νός ότι δεν υπήρξε άμεση 
ανταπόκριση σε συγκε-
κριμένα ζητήματα (πχ το 
γήπεδο) τον οδήγησαν 
στο να παρθεί αυτή η 
απόφαση.

Όπως είπε ο ίδιος τις 
επόμενες τέσσερις με έξι 
εβδομάδες θα αποτελεί 
παρελθόν από το σύλλο-
γο.

Αποχωρεί ο Αλεξάντερ Χαντιτάτζι απο τον ΑΟ Καβάλα

Δευτέρα 11 Ιουλίου 2022

Για την αποχώρηση 
του από την Καβάλα 
μίλησε στο Metropolis 
95.5 ο Αλεξ Χαντιτά-
γκι αποκαλύπτοντας 
παράλληλα πως έχει 
ήδη δεχτεί κρούσεις 
να επενδύσει σε άλλες 
ελληνικές ομάδες.

«Πάντα ως ιδιοκτήτες 
θέλεις να φτιάξεις μία 
δυνατή ομάδα με παί-
κτες επιπέδου πρώτης 
κατηγορίας και στόχος 
σου είναι να κερδίσεις 
το πρωτάθλημα. Αυτό 
που κατάλαβα είναι ότι 

οι ομάδες από την 2η 
κατηγορία είναι απίθανο 
να βρεθούν στην πρώτη 
γιατί είναι πολλά τα προ-
βλήματα. Η Κυβέρνηση 
δεν έχει την παραμικρή 
βούληση.

Είδατε για παράδειγμα 
τι συνέβη με το γήπεδο. 
Εμείς το χρησιμοποιού-
σαμε σαν να νοικιάζα-
με ένα αυτοκίνητο. Δεν 
το έφτιαξε ποτέ κανείς, 
έχει πολύ κακή εικόνα. Ο 
χλοοτάπητας δεν άλλαξε 
για 20 χρόνια, τα αποδυ-
τήρια ήταν σπασμένα, οι 

αθλητές δεν είχαν ζεστό 
νερό, υπήρχαν προβλή-
ματα στις κερκίδες, ενώ 
ήταν ανύπαρκτη η ια-
τρική περίθαλψη αν κά-
ποιος πάθαινε κάτι.

Όλοι είναι υπεύθυνοι γι’ 
αυτό. Από την Κυβέρνη-
ση μέχρι την τοπική αυ-
τοδιοίκηση. Πως ζητάς 
από τον κόσμο να πάει 
στο γήπεδο ενώ κινδυ-
νεύει η σωματική του 
ακεραιότητα; Απ’ ότι έχω 
καταλάβει αυτό το πρό-
βλημα το έχουν τα περισ-
σότερα γήπεδα.»

Συνέχισε σημειώνοντας 
για το ότι έλεγε ότι θα 
ακολουθήσει την Κα-
βάλα ακόμη και στην Γ’ 
Εθνική: «Δεν είναι αντι-
φατικό. Είναι σαν να 
παίρνεις ένα αυτοκίνητο, 
δεν λειτουργεί η μηχανή, 
αλλά χρειάζεσαι ένα αυ-
τοκίνητο. Θα πας να πά-

ρεις ένα άλλο. Δεν μπο-
ρούσα να επενδύσω στο 
γήπεδο, δεν μου έδιναν 
μακροχρόνια μίσθωση. 
Δεν με στήριξαν. Μπορεί 
αύριο-μεθαύριο ο δή-
μαρχος να ήθελε να φέ-
ρει έναν άλλον. Δεν μου 
έδιναν εγγυήσεις για να 
ακολουθήσω το πλάνο 
μου. Από την στιγμή που 
ανακοίνωσα ότι φεύγω, 
συνολικά έξι ομάδες από 
SL1 και SL2 επικοινώ-
νησαν μαζί μου για συ-
νεργασία. Δεν συζητάμε, 
όμως, με τον Βόλο, ούτε 
με την ΑΕΛ και την Ξάν-
θη».

Κατέληξε λέγοντας: 
«Ηταν, επίσης, περιορι-
σμένος ο αριθμός των 
διαρκείας. Ο κόσμος εί-
ναι παθιασμένος, πάντα, 
όμως, πρέπει να του προ-
σφέρεις κάτι σημαντικό. 
Ακόμη, είχαμε κάνει πρό-
ταση σε 52 εταιρείες της 

τοπικής κοινωνίας και 
δεν πήραμε την παραμι-
κρή απάντηση. Οι ομά-
δες της Super League 
2 δεν έχουν πάρει χρή-
ματα από τα τηλεοπτικά 
και από το στοίχημα. Με 

βάση τα τωρινά δεδομέ-
να θα έπρεπε να βάλω 
ένα ποσό κοντά στις 
500.000-600.000 ευρώ 
και όλα αυτά με την αμ-
φιβολία του γηπέδου.»

Χαντιτάγκι
Δεν μου έδιναν εγγυήσεις για να ακολουθήσω το πλάνο μου 
– Τι απαντά ο Δήμαρχος Θ. Μουριάδης

ΤΟ ΜΗΝΥΜΑ 
ΤΟΥ ALEXANDER 

HADITAGHI

«Εκτιμώ τα καλά λόγια, 
όμως είμαι απογοητευ-
μένος με τα θυμωμένα 

λόγια και πέρα   από αυτό 
νιώθω σοκαρισμένος με 
20+ απειλές θανάτου και 
τραυματισμού που έχω 
λάβει!

Ανέλαβα μια ομάδα που 
ήταν πέρα   για πέρα   νε-
κρή. Χωρίς στολές, χωρίς 
παίκτες, χωρίς χρήματα, 
χωρίς άδεια για να παί-
ξω. Ξόδεψα πάνω από 
1.300.000 € για αυτήν 
την ομάδα και είμαι προ-
δότης;

Η απόσταση μεταξύ Κα-
βάλας και Καναδά είναι 
8.300 χιλιόμετρα. Έκανα 
αυτό το ταξίδι για την 

ομάδα πάνω από 11 φο-
ρές! Έχω οδηγήσει από 
την Αθήνα στην Καβάλα 
πάνω από 45 φορές για 
αυτήν την ομάδα. Έχω 
πετάξει στη Ζυρίχη, την 
Τουρκία και την Πολω-
νία για αυτήν την ομάδα! 
Έχουμε πάει στα δικα-
στήρια πάνω από 24 φο-
ρές για αυτήν την ομάδα, 
και τώρα είμαι προδότης 
και είπα ψέματα σε εσάς 
και τους οπαδούς;

Υπάρχουν 1000+ σχό-
λια, μηνύματα, likes ή 
dislikes στα social media 
σχετικά με την απόφα-
σή μου. Πώς γίνεται να 

έχουμε πωλήσει μόνο 
«280 κάρτες διαρκείας» 
στην χαμηλή τιμή των 
65 €; Αν όλες αυτές οι 
επιχειρήσεις είναι ανα-
στατωμένες που φεύγω, 
γιατί ΟΥΤΕ καν μία από 
αυτές δεν έχει συμφωνή-
σει να είναι χορηγός για 
την επόμενη χρονιά;

Περιμένουν οι οπαδοί να 
ξοδέψω 500.000 ευρώ 
για να φτιάξω ένα γή-
πεδο της πόλης που δεν 
έχω στην ιδιοκτησία μου 
ή έχω μίσθωση;

Περιμένουν οι οπαδοί να 
ξοδέψω 1.000.000 € για 

τον προϋπολογισμό της 
ομάδας και μπορούν να 
παραπονεθούν ότι η τιμή 
των 4 € ανά εισιτήριο 
είναι πολύ ακριβή; Θεω-
ρούνται υποστήριξη τα 
280 διαρκείας;

Από την πρώτη μου μέρα 
στην Καβάλα ήμουν ανοι-
χτός, ειλικρινής και δια-
φανής. Έχω πει σε όλους 
τι πρέπει να γίνει για να 
πετύχει αυτή η ομάδα ή 
οποιαδήποτε άλλη ομά-
δα στην Ελλάδα. Δεν 
μπορείς να τρέξεις μια 
ομάδα 1.000.000 ευρώ 
με 280 οπαδούς (18.000 
ευρώ έσοδα) και μηδέν 

χορηγούς. Περίμενα 11 
μήνες για να πάρω μα-
κροχρόνια μίσθωση από 
τον Δήμο και να συνερ-
γαστώ με την πόλη και 
δεν έγινε τίποτα! Μου 
υποσχέθηκαν ότι το γή-
πεδο επρόκειτο να επι-
σκευαστεί και δεν έγινε 
τίποτα.

Όταν ήμουν Καβάλα έδι-
να το 120% αλλά έκαναν 
και οι άλλοι το ίδιο; Δεν 
είμαι εδώ για να φταίω. 
Είμαι ραγισμένος και 
πολύ απογοητευμένος, 
αλλά δεν είχα άλλη επι-
λογή.»

Χαντιτάτζι
«Δεν είχα άλλη επιλογή – Δέχομαι απειλές για την ζωή μου»



Καταπέλτης προς όλους 
όσους ενεπλάκησαν με 
την Καβάλα είναι οι ορ-
γανωμένοι οπαδοί της 
ομάδας.

Συγκεκριμένα με ανακοί-
νωση τους έκαναν επί-
θεση σε Δήμο, φίλους 
της ομάδας αλλά και τον 
Άλεξ Χαντιτάγκι για τις 
δηλώσεις του.

Αναλυτικά:

Ως σύνδεσμος φιλάθλων 
του ΑΟΚ Γαλάζιοι Αργο-
ναύτες με χρονολογία 
ίδρυσης το 1981 έχουμε 
βρεθεί πάρα πολλές φο-
ρές σε ίδιες καταστάσεις 

με την σημερινή. Η εμπει-
ρία μας και ο τρόπος που 
μας μετέδωσαν οι πα-
λαιότεροι να χειριζόμα-
στε τις καταστάσεις, μας 
οδηγεί στο να μην μένου-
με σε πρόσωπα διοικητι-
κά παρά μόνον αν μας 
αποδείξουν με την πάρο-
δο των ετών ότι αξίζουν 
να γραφτούν με χρυσά 
γράμματα στην ιστορία 
του συλλόγου. Έτσι μα-
θαίνουμε και εμείς με την 
σειρά μας στους νεότε-
ρους να πράξουν.

Τα τελευταία 24ωρα πα-
ρατηρούμε έναν παρα-
λογισμό από τον Άλεξ 
Χαντιταγκι που προσπα-

θεί να μειώσει την πόλη 
μας και την ομάδα μας 
στα μέσα κοινωνικής δι-
κτύωσης, καθώς και στα 
ραδιόφωνα της Θεσσα-
λονίκης. Παρατηρούμε 
επίσης πολλούς φιλά-
θλους της ομάδας μας 
αλλά και τον απλό κόσμο 
της πόλης να αντιδρούν 
έντονα στις δηλώσεις 
Χαντιτάγκι (και καλά κά-
νουν), ξεχνώντας όμως 
πως με χαρά βαδιζανε 
οι περισσότεροι προς 
το Ανθή Καραγιάννη με 
μια πρόσκληση και έναν 
καφέ στο χέρι ως πραγ-
ματικοί influencer’s.

Που θέλουμε να καταλή-

ξουμε με αυτό; Προφα-
νώς και δεν τα βάζουμε 
με τον απλό κόσμο της 
πόλης που θέλει να έρθει 
να υποστηρίξει την ομά-
δα μας, αλλά μάγκες, για 
να δημιουργηθεί ένας 
δυνατός και ελκυστικός 
ΑΟΚ πρέπει όλοι μας να 
στηρίξουμε και να αγα-
πήσουμε πραγματικά την 
ομάδα και να συστρα-
τευτούμε γύρω από αυ-
τήν. Μόνο έτσι θα απο-
κτήσουμε δύναμη και με 
την πάροδο των χρόνων 
κανένας πρόεδρος δεν 
θα μπορεί τόσο εύκολα 
να κουνάει μαντιλι ρίχνο-
ντας βέλη προς πάσα κα-
τεύθυνση.

Όσο αναφορά τον Δήμο, 
καλό θα ήταν κάποια 
στιγμή να σταματήσουν 
όλες οι παρατάξεις να 
κοιτάνε την ομάδα καθα-
ρά και μόνο ψηφοθηρικα 
και να ενώσουν τις δυ-
νάμεις τους για το καλό 
του Καβαλιωτικου αθλη-
τισμού και φυσικά του 
ΑΟΚ. Δεν περιμέναμε να 
έρθει ο Χαντιταγκι για να 
διορθωθούν δέκα πράγ-
ματα στο γήπεδο.Απλά 
απαράδεκτοι!

Επειδή γνωρίζουμε πολύ 
καλά τι συμβαίνει στον 
δήμο, ποιοι μπορεί να 
αντιδρούν και ποιοι όχι 
σας καλούμε έστω και 
τώρα να σταματήσετε τις 
οποίες αντιπαραθέσεις 
σας εις βάρος της ομά-
δας.

Ως μέλη των Γαλάζιων 
Αργοναυτών δεν έχουμε 
πέσει από τα σύννεφα με 
την αποχώρηση του με-
γαλομετόχου. Το περιμέ-
ναμε ήταν φως φανάρι. 
Δεν θέλουμε να βγάλου-
με τον κωλο μας απ’ έξω 
γιατί και σε εμάς όπως 
και σε κάθε Καβαλιώτη 
μας έδωσε μια σπίθα ότι 
η ομάδα θα ορθοποδήσει 
επιτέλους και θα πάρει 
ότι της αξίζει.

Τι αξίζει όμως στην ομά-
δα μας έχετε αναλογιστεί 
ποτέ;

Άλεξ Χαντιταγκι απο-
δείχθηκες κατώτερος 
των περιστάσεων υπο-
σχέθηκες πολλά και σε 
πολλούς και την έκανες 
με ελαφρά πηδήματακια 
σαν τον κλέφτη. Δεν εί-
χες το θάρρος ούτε να 

το ανακοινώσεις με μια 
ανοιχτή συνέντευξη τύ-
που. Στην διάρκεια της 
θητείας σου εντοπίσα-
με πολλά σφάλματα και 
δώσαμε τόπο στην οργή. 
Δεν θέλουμε τίποτε άλλο 
από εσένα, το μόνο καλό 
που έκανες ήταν να κερ-
δίσεις την δικαστική δια-
μάχη με το κράτος.

Ο ΑΟΚ που αγαπάμε και 
θα τον αγαπάμε πάντα 
είναι υπεράνω προέ-
δρων ποδοσφαιριστών 
και προπονητών και τον 
ακολουθούμε πιστά σε 
οποιαδήποτε κατηγορία 
και αν αγωνίζεται.Ειναι 
ένας σύλλογος που έχει 
δεχτεί τα πάνδεινα από 
το κράτος αλλά και από 
πολλές διοικήσεις του 
παρελθόντος. Θα παρα-
μείνουμε πιστοί στο όνει-
ρο για καλύτερες μέρες 
στον Σύλλογο.

Τέλος καλούμε όλη την 
πόλη να γραφτεί μέλος 
στον ερασιτέχνη ΑΟΚ και 
στον Σύνδεσμο.

Γαλάζιοι Αργοναύτες 
1981
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Γαλάζιοι Αργοναύτες
«Χαντιτάγκι την έκανες σαν κλέφτης»

Ακολουθεί η απάντηση 
του κ. Μήτρα

Επειδή ειπώθηκαν από 
τον πρώην πρόεδρο ( ? 
) κάποια πράγματα τα 
οποία θίγουν ανθρώ-
πους και καταστάσεις 
τα οποία μάλιστα είναι 
παντελώς ψεύτικα και 
επειδή ακόμη και τώρα ο 
συγκεκριμένος δεν βγήκε 
να αναλάβει τις ευθύνες 
του σαν άντρας, σε ό,τι 
αφορά το ιατρικό κομμά-
τι το οποίο θίχτηκε στην 

συγκεκριμένη συνέντευ-
ξη (σε σταθμό μάλιστα 
πανελλήνιας εμβέλειας 
το Metropolis) έχω να 
τονίσω τα εξής.

Στο στάδιο Ανθή Καρα-
γιάννη υπήρχαν σε κάθε 
ποδοσφαιρική αναμέ-
τρηση ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ 
δύο λειτουργικοί, φορ-
τισμένοι αυτόματοι απι-
νιδωτές, οι οποίοι ήταν 
πλήρως λειτουργικοί σε 
κάθε αγώνα. Αυτό, από 
την πρώτη αγωνιστική, 
ακόμα και τότε που η 
Καβάλα έδινε αγώνες 
με αθλητές οι οποίοι 
δεν ήταν καν αθλητές, 
ή, ήταν αθλητές άλλων 
αθλημάτων. Ιδίως τότε, 
όταν ο πρώην πρόεδρος 
χρειάζονταν GPS, χάρτη 
και οδηγό για να βρει το 
στάδιο. Ο πρώτος απι-
νιδωτής βρίσκονταν πά-
ντα 5 m μακριά από τον 
πάγκο της ομάδος και ο 
δεύτερος στο ιατρείο. 
Πάντα σε αναμονή. Πά-

ντα ελεγμένοι.

Στο στάδιο υπήρχε και 
υπάρχει ακόμα ιατρείο, 
το οποίο λειτουργού-
σε δυο ώρες πριν την 
έναρξη κάθε αγώνα και 
μία ώρα μετά. Το ιατρείο 
ήταν πλήρως εξοπλισμέ-
νο με το οτιδήποτε. Υπήρ-
χε ακόμη και λαρυγγο-
σκόπιο για διασωλήνωση 
επιτόπου αν χρειάζονταν, 
κάτι που δε χρειάστη-
κε ποτέ, πιστοποιημένος 
ιατρός με ικανότητα να 
διενεργήσει ακόμα και 
τη διασωλήνωση, ασθε-
νοφόρο που περίμενε 
με τον οδηγό έτοιμο,, 
ολόκληρο φαρμακείο, 
δύο γιατροί τουλάχιστον, 
ο ένας παθολογικής και 
ο άλλος χειρουργικής 
ειδικότητας και τραυμα-
τιοφορείς. Αυτά τα πράγ-
ματα δεν τα συναντάς 
σε πάρα πολλά γήπεδα 
στην Ελλάδα. Μέρες πριν 
από κάθε αγώνα, υπήρχε 
συνεννόηση με την Σού-

περλιγκ 2 και προσωπική 
επικοινωνία με τον αρ-
χίατρο κύριο Ξενοφών 
Ρούσση για να είναι όλα 
όπως έπρεπε. Και πάντα 
ήταν όλα όπως έπρεπε. 
Και μια μικρή λεπτομέ-
ρεια. Αυτά όλα δωρεάν. 
Δεν ξοδεύτηκε ποτέ ούτε 
0,50 €, ούτε 0,01 € απο 
την ΠΑΕ. Γιατί από εμάς 
τους ίδιους ξοδεύτηκαν 
πάρα πολλά χρήματα… 
Φαρμακευτικό υλικό 
εκατοντάδων ευρώ για 
να μην πω χιλιάδων, δεν 
πληρώθηκε ποτέ από την 
ΠΑΕ και μάλιστα φεύγο-
ντας ήταν απλήρωτοι λο-
γαριασμοί οι οποίοι πλη-
ρώθηκαν για να μπορούν 
κάποιοι να κυκλοφορούν 
με ψηλά το κεφάλι. Μπο-
ρεί να κάνει ο ίδιος το 
ίδιο στην πόλη; Έχει ιδέα;
Επίσης, υπήρξαν ιατρι-
κά περιστατικά τα οποία 
αντιμετωπίστηκαν εκεί-
νη τη στιγμή, επιτόπου, 
χωρίς καμιά διαφήμιση, 
χωρίς να γίνουν γνωστά 

και χωρίς ποτέ κάποιος 
να ενδιαφερθεί. Υπήρξαν 
περιστατικά σοβαρών 
αλλεργικών αντιδράσε-
ων (με διακομιδή μάλι-
στα σε δεύτερο βαθμό 
στο νοσοκομείο και εν-
δοφλέβια θεραπεία) πε-
ριστατικά λιποθυμιών, 
περιστατικά απώλειας 
συνείδησης. Ενδιαφέρ-
θηκε ποτέ κανείς για 
αυτά; Το έμαθε ποτέ κα-
νείς; Δημοσιεύτηκε ποτέ 
τίποτα, έγινε κάποια δι-
αφήμιση, έγινε κάποια 
προβολή; Κάποιοι άν-
θρωποι μόχθησαν, αφιέ-
ρωσαν προσωπικό χρόνο 
τον οποίο μάλιστα τον 
στέρησαν από αλλού, για 
να βγαίνει ο πρώην πρό-
εδρος να μιλάει σε πα-
νελλήνια μέσα λέγοντας 
απλά ψέματα στο συγκε-
κριμένο κομμάτι. Μπορεί 
να έρθει να μου το πει 
αυτό εμένα προσωπικά; 
Το ότι δηλαδή δεν υπήρ-
χε ιατρική περίθαλψη και 
κινδύνευαν άνθρωποι να 
πάθουν κάτι; Είχε ιδέα; 
Ήξερε που ήταν; Μήπως 
ήταν σε άλλο γήπεδο; 
Μήπως ξέρει καν τι είναι 
γήπεδο; Μήπως ήταν δί-
πλα στο σουπερμάρκετ;
Επειδή υπάρχουν κι άλλα 
πολλά, αλλά βλέπετε ότι 
κάποιοι κάνουν υπομονή 
για να μην μπούμε σε μία 
περίοδο εσωστρέφειας, 
καλό θα ήταν επιτέλους 
καποιοι να ζητήσουν 
συγγνώμη τουλάχιστον 

γι αυτό το κομμάτι. Γιατί 
με τις ανθρώπινες ζωές 
δεν παίζουμε. Ούτε τις 
βάζουμε σε κίνδυνο. Ο 
κύριος πρόεδρος ξέρει 
ότι υπάρχει ακαδημία; 
Ξέρει περίπου που πέ-
φτει; Ξέρει ότι όλοι οι 
μικροί αθλητές από την 
προσχολική ηλικία μέ-
χρι την Κ19 είχαν πάντα 
υποστήριξη με τον ίδιο 
τρόπο χωρίς ποτέ να έχει 
ασχοληθεί ο ίδιος; Αυτοί 
που είναι δίπλα του και 
μιλάνε κάθε μέρα μαζί 
του και κομπάζουν του 
το λένε; Συμφωνούν με 
τον πρώην πρόεδρο;
Φυσικά και δεν περιμέ-
νω συγνώμη. Φυσικά και 
δεν περιμένω κάποιος να 
ανακαλέσει. 
 
Αλλά, τουλάχιστον στο 
ιατρικό κομμάτι, τα πράγ-
ματα δεν είναι έτσι. Κά-
ποιοι, μπορούμε να κυ-
κλοφορούμε ακόμη στην 
πόλη με ψηλά το κεφάλι. 
Κάποιοι που ήταν στην 
αφάνεια, και θα συνεχί-
σουν να είναι στην αφά-
νεια, κάποιοι που όταν το 
αυγό έφτανε στον ποπό 
πάντα απαντούσαν στα 
τηλέφωνα και έτρεχαν 
όταν τους έλεγαν «σώσε 
μας»
Και επειδή το Google 
Translate μερικές φορές 
δεν είναι ακριβές, εδώ εί-
μαι, το τηλέφωνο μου εί-
ναι γνωστό και μπορούμε 
να τα πούμε κι από κει.

Τι απαντά ο γιατρός Θόδωρος Μήτρας στον Alex Haditaghi 
για την ιατρική περίθαλψη του ΑΟΚ


